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JOZO NIŠANDŽIĆ 
 

 Poštovani vijećnici, poštovani gradonačelniče, poštovani predstavnici izvršne vlasti, 

obrađivači materijala, predstavnici boračkih i nevladinih organizacija, članovi Savjeta mjesnih 

zajednica predstavnici sredstava javnog informisanja, dragi gosti, dame i gospodo. 

Otvaram  četvrtu  redovnu sjednicu Gradskog  vijeća Grada  Tuzla.  

 Konstatujem, da prema evidenciji Stručne službe Vijeća, sjednici prisustvuje 30 od 

ukupnog broja  vijećnika, što je dovoljno za punovažan rad i odlučivanje, nedostaje samo Mirsad 

Malohodžić, najavio je kašnjenje, iz Kluba Stranke demokratske akcije. 

Obavještavam vijećnike, da su svi klubovi vijećnika dobili stenogram, a svaki vijećnik uz 

materijale za današnju sjednicu je dobio i skraćene verzije zapisnika sa slijedećih sjednica i to  sa  

druge redovne sjednice Gradskog vijeća Grada Tuzla od 19. 11. 2014. godine i treće redovne 

sjednice Gradskog vijeća Grada Tuzla od 01. 12. 2014. godine. 

Pitam vijećnike ima li primjedbi na stenogram i skraćenu verziju zapisnika s druge 

redovne sjednice Gradskog vijeća Grada Tuzla od 19. 11. 2014. godine? (28) Ima li neko protiv? 

(Nema.) Uzdržan? (Nema.) 

Konstatujem da je usvojen stenogram i skraćena verzija zapisnika s druge redovne 

sjednice Gradskog vijeća Grada Tuzla od 19. 11. 2014. godine. 

Pitam vijećnike ima li primjedbi na stenogram i skraćenu verziju zapisnika s treće 

redovne sjednice Gradskog vijeća Grada Tuzla od 01. 12. 2014. godine? (28) Ima li neko protiv? 

(Nema.) Uzdržan? (Nema.) 

Konstatujem da je usvojen stenogram i skraćena verzija zapisnika s treće redovne 

sjednice Gradskog vijeća Grada Tuzla od 01. 12. 2014. godine. 

 Za današnju sjednicu predlažem dnevni red, kao što ste dobili uz Poziv za ovu sjednicu: 
 

D N E V N I  R E D 

 

Usvajanje Zapisnika sa 2. redovne sjednice Gradskog vijeća Tuzla, održane dana  19. 11. 

2014. godine i Zapisnika sa 3. redovne sjednice Gradskog vijeća Tuzla, održane dana 01. 12. 

2014. godine 

 

I DIO SJEDNICE 

 1. RAZMATRANJE I USVAJANJE IZVJEŠTAJA MANDATNO-IMUNITETSKE 

KOMISIJE O ODLUCI CIK/SIP BIH O DODJELI MANDATA VIJEĆNIKU SA LISTE 

SAVEZA ZA BOLJU BUDUĆNOST JASMINU HABULU 

 

II DIO SJEDNICE  

 

 1. VIJEĆNIČKA PITANJA 

 2. RAZMATRANJE I USVAJANJE: 

    a) ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA BUDŽETA GRADA TUZLA ZA 

PERIOD OD 01. 01. DO 31. 12. 2014. GODINE 

    b) BUDŽETA GRADA TUZLA ZA PERIOD OD 01. 01. – 31. 12. 2015. GODINE 

    c) ODLUKE O IZVRŠENJU BUDŽETA GRADA TUZLA ZA PERIOD OD 01. 01. – 

31. 12. 2015. GODINE 
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    d) ODLUKE O NAČINU OSTVARIVANJA UŠTEDA U GRADU TUZLA 

 3. RAZMATRANJE I USVAJANJE ODLUKE O DAVANJU U ZAKUP 

POLJOPRIVREDNOG ZEMLJIŠTA U VLASNIŠTVU DRŽAVE NA PODRUČJU GRADA 

TUZLE  

 4. RAZMATRANJE I USVAJANJE: 

   a) REGULACIONOG PLANA PROSTORNE CJELINE “SLATINA 1” U TUZLI 

    b) ODLUKE O PROVOÐENJU REGULACIONOG PLANA PROSTORNE CJELINE 

“SLATINA 1” U TUZLI 

   c) ODLUKE O USVAJANJU REGULACIONOG PLANA PROSTORNE CJELINE 

“SLATINA 1” U TUZLI 

 5. RAZMATRANJE I USVAJANJE IMOVINSKO-PRAVNIH AKATA 

 a) Odluka o odobravanju prodaje suvlasničkog dijela nekretnine, broj: 

     - 01/07-31-39/14 (Okanović Davor, lokacija KO Tuzla) 

6. RAZMATRANJE I USVAJANJE ODLUKE O PRENOSU PRAVA VLASNIŠTVA 

NA NEKRETNINAMA PO PRVOM JAVNOM KONKURSU ZA PRENOS VLASNIŠTVA 

BEZ NAKNADE NA NEKRETNINAMA U VLASNIŠTVU GRADA TUZLA LICIMA 

NASTRADALIH PODRUČJA U SVRHU IZGRADNJE INDIVIDUALNOG STAMBENOG 

OBJEKTA: 

a) Plane 

 - 01/07-31-7166/2014-1 (Hidanović E. Šefika, KO Plane) 

- 01/07-31-7166/2014-2 (Dardagan R. Sabina, KO Plane) 

- 01/07-31-7166/2014-3 (Zonić M. Behrudin, KO Plane) 

- 01/07-31-7166/2014-4 (Hidanović M. Zineta, KO Plane) 

- 01/07-31-7166/2014-5 (Pavić N. Franjo, KO Plane) 

- 01/07-31-7166/2014-6 (Handanović M. Elvir, KO Plane) 

- 01/07-31-7166/2014-7 (Ramić O. Orhan, KO Plane) 

- 01/07-31-7166/2014-8 (Jurić B. Mirjana, KO Plane) 

 

b) Breške 

- 01/07-31-7166/2014-9   (Stojak P. Ana, KO Breške) 

- 01/07-31-7166/2014-10 (Džafić O. Džafo, KO Breške) 

- 01/07-31-7166/2014-11 (Joldić Dž. Bahrija, KO Breške) 

- 01/07-31-7166/2014-12 (Joldić S. Sulejman, KO Breške) 

- 01/07-31-7166/2014-13 (Joldić A. Fajiz, KO Breške) 

- 01/07-31-7166/2014-14 (Joldić A. Ramiz, KO Breške) 

- 01/07-31-7166/2014-15 (Joldić S. Mersad, KO Breške) 

- 01/07-31-7166/2014-16 (Džafić A. Mulaga, KO Breške) 

- 01/07-31-7166/2014-17 (Divković M.Ljubica, KO Breške) 

- 01/07-31-7166/2014-18 (Joldić A. Salih, KO Breške) 

- 01/07-31-7166/2014-19 (Čobić H. Hasan, KO Breške) 

- 01/07-31-7166/2014-20 (Djedović O. Najla, KO Breške) 

- 01/07-31-7166/2014-21 (Husejnović I. Muradif, KO Breške) 

- 01/07-31-7166/2014-22 (Džafić I. Kasim, KO Breške) 

- 01/07-31-7166/2014-23 (Djedović M. Enesa, KO Breške) 

- 01/07-31-7166/2014-24 (Joldić H. Muhiba, KO Breške) 
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- 01/07-31-7166/2014-25 (Huremović R. Sabahudin, KO Breške) 

- 01/07-31-7166/2014-26 (Divković I. Mara, KO Breške) 

 

c) Solina 

- 01/07-31-7166/2014-27 (Altumbabić J. Ramiz, KO Solina) 

- 01/07-31-7166/2014-28 (Habibović C. Munib, KO Solina) 

- 01/07-31-7166/2014-29 (Imamović S. Jadranka, KO Solina) 

- 01/07-31-7166/2014-30 Imamović M. Armin, KO Solina) 

- 01/07-31-7166/2014-31 (Ivanović B. Pejo, KO Solina) 

- 01/07-31-7166/2014-32 (Kušljugić A. Vesna, KO Solina) 

- 01/07-31-7166/2014-33 (Bešić-Kostić R. Mirjana, KO Solina) 

- 01/07-31-7166/2014-34 (Imamović K. Mirsad, KO Solina) 

- 01/07-31-7166/2014-35 (Čobić H. Nusret, KO Solina) 

 

d) Tuzla 

- 01/07-31-7166/2014-36 (Husić F. Velid i Ičić M. Ramiz, KO Tuzla I) 

- 01/07-31-7166/2014-37 (Ljaljić A. Novalija, KO Tuzla I) 

- 01/07-31-7166/2014-38 (Vrabac N. Lejla, KO Tuzla I) 

 

 7. RAZMATRANJE I USVAJANJE ODLUKE O DAVANJU SAGLASNOSTI ZA 

ZAKLJUČENJE SUDSKE NAGODBE (Tužitelj: Tuzla-remont, Tužena: Općina Tuzla, lokacija 

KO Solina) 

 8. RAZMATRANJE I USVAJANJE ODLUKE O USLOVIMA I NAČINU PLAĆANJA 

NAKNADE TROŠKOVA U POSTUPKU UVRÐIVANJA PROMETNE VRIJEDNOSTI 

NEPOKRETNOSTI I PRAVA NA PODRUČJU GRADA TUZLA 

 9. RAZMATRANJE APELA NADLEŽNIM ORGANIMA BOSNE I HERCEGOVINE 

ZA PREDUZIMANJE MJERA ZA OBEZBJEÐENJE DOSTUPNOSTI SUDU BIH NOVAKA 

ÐUKICA, OPTUŽENOG ZA RATNI ZLOČIN NA KAPIJI 

 10. RAZMATRANJE I USVAJANJE IZVJEŠTAJA O RADU I POSLOVANJU 

JAVNIH I DRUGIH PREDUZEĆA, ČIJI JE OSNIVAČ ILI SUOSNIVAČ GRAD TUZLA ZA 

2013. GODINU: 

 a) JP Radio televizija 7 d.o.o. Tuzla 

 b) JKP Vodovod i kanalizacija Tuzla 

 c) “Centralno grijanje” d.d. Tuzla 

 11. KADROVSKA PITANJA 

 12. RASPRAVA O PRIJEDLOGU JAVNE OSUDE OD STRANE GRADSKOG 

VIJEĆA IZJAVE - STAVA - ZAHTJEVA PREDSJEDNIKA KLUBA VIJEĆNIKA SDA DA 

SE 2.OKTOBAR NE OBILJEŽAVA KAO DAN TUZLE 

 

Obavještavam klubove vijećnika da su prijedloge za naknadno uvrštavanje hitnih i 

neodložnih pitanja, dopunu dnevnog reda, mogli podnijeti u pismenoj formi, najkasnije 48 sati 

prije održavanja ove sjednice: 

Gradonačelnik Grada Tuzle  traži da se u dnevni red današnje četvrte redovne sjednice 

uvrsti tačka pod nazivom: 
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RAZMATRANJE I USVAJANJE KONAČNOG IZVJEŠTAJA O O PROCJENI ŠTETE 

NASTALE OD PRIRODNE NESREĆE ZBOG POPLAVA, KLIZIŠTA I SLIJEGANJA 

ZEMLJIŠTA. 

Prijedlog za uvrštavanje ove tačke, ogleda se u činjenici da je usvajanje ovog elaborata 

nužno za dobivanje sredstava od viših nivoa vlasti temeljem Zakona o zaštiti i spašavanju ljudi i 

materijalnih dobara od prirodnih i drugih nesreća.  

Predlažemo, da se ovaj materijal razmatra, kao tačka 8, dnevnog reda današnje sjednice. 

(28) Ima li neko protiv? (Nema.) Uzdržan? (Nema.) 

Konstatujem da je jednoglasno usvojen prijedlog Gradonačelnika i Kolegija Gradskog 

vijeća Tuzla 28 vijećnika je glasalo za, nema niko protiv, nema suzdržan što znači da je 

jednoglasno prihvaćen prijedlog da se navedena tačka uvrsti u dnevni red današnje sjednice.  

Gradonačelnik Grada Tuzle u saradnji sa Kolegijem Gradskog vijeća i Koordinacijom 

boračkih organizacija i udruženja, traži da se u dnevni red današnje četvrte redovne sjednice 

uvrsti kao tačka jedan drugog dijela četvrte redovne sjednice: 

PODRŠKA OPRAVDANIM ZAHTJEVIMA RADNIKA, KOJI SU ZBOG 

NEISPUNJENJA ZAHTJEVA OPRAVDANO IZREVOLTIRANI KRENULI DA NAPUSTE 

BIH I TRAŽE AZIL U SUSJEDNOJ REPUBLICI HRVATSKOJ. 

U svom dopisu od 26. 12. 2014. godine, gradonačelnik je između ostalog naznačio: 

“Ovih dana radnici Tuzlanskih firmi, krenuli su ka graničnom prijelazu sa Republikom 

Hrvatskom u mjestu Orašje s namjerom da zatraže politički azil, zbog teške socijalne situacije, 

uzrokovane neuspjelom privatizacijom i prestankom rada njihovih preduzeća, što je rezultiralo 

da mnogi od njih nisu primili već godinama svoje zaslužene plaće, niti su im uplaćivani 

doprinosi. Zbog takve situacije mnogi od njih neće moći ostvariti zasluženu penziju. 

 Ovakvo stanje smatram nedopustivim, pa iz navedenih razloga smatram, da prva tačka 

drugog dijela sjednice Gradskog vijeća Grada Tuzle, zakazane za ponedjeljak, 29. 12. 2014. 

godine treba da bude dopunjena novom tačkom pod nazivom: 

 PODRŠKA OPRAVDANIM ZAHTJEVIMA RADNIKA, KOJI SU ZBOG 

NEISPUNJENJA ZAHTJEVA OPRAVDANO IZREVOLTIRANI KRENULI DA NAPUSTE 

BIH I TRAŽE AZIL U SUSJEDNOJ REPUBLICI HRVATSKOJ 

Sličan prijedlog je uputio Udruženja boraca i Zlatni Ljiljan Tuzla, koji traži da u dnevni 

red današnje sjednice uvrštavanje tačke dnevnog reda pod nazivom: 

PODRŠKA OBESPRAVLJENIM RADNICIMA. 

Pitam vijećnike ko je za  prijedlog Gradonačelnika, klubova vijećnika i Koordinacije 

boračkih organizacija i udruženja? (28) Ima li neko protiv? (Nema.) Uzdržan? (Nema.) 

Konstatujem da je 28 vijećnika glasalo za, nema niko protiv, nema suzdržan što znači da 

je jednoglasno prihvaćen prijedlog da se navedena tačka uvrstiu dnevni red današnje sjednice. 

Gradonačelnik Grada Tuzle u saradnji sa klubovima vijećnika Gradskog vijeća predlaže 

slijedeće: 

 S obzirom na dramatične okolnosti vezane za opravdani revolt radnika, kao i ukupnu 

situaciju na Tuzlanskom kantonu, predlaže se da se na današnjoj četvrtoj redovnoj sjednici( 29. 

12. 2014. godine), reducira dnevni red, kako bismo bili fokusirani bitna dokumenta za 

funkcionisanje Grada Tuzle, (koji se moraju usvojiti sada, a nije ih moguće usvojiti u januaru) pa 

predlažem da se sa dnevnog reda skinu tačke 3., 4., 8., 10. i 12. predloženog dnevnog reda 

drugog dijela četvrte redovne sjednice i da se iste prebace na slijedeću sjednicu. Kolegij je 

potvrdio. 
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 Imate poslovničku? Izvolite. Gospodin Mensur Alić, vijećnik Tuzlanske alternative. 

 

MENSUR ALIĆ – vijećnik Tuzlanske alternative 

 

 Ja predlažem da treća tačka ostane u dnevnom redu, zbor toga što nema puno ni 

Amandmana, a drugo, vezano je za Federalno ministarstvo poljoprivrede u poticajima 

poljoprivrede na prostoru grada Tuzle. 

 I mislim da rokovima nećemo uspjeti stići, evo tu je Pomoćnik i načelnika, pa ako on 

kaže da se može stići do 31. 12. da se raspiše i konkurs i da se odaberu oni poljoprivrednici koji 

ispunjavaju uslove za dodjelu poljoprivrednog zemljišta, a pošto su već mnogi građani izvršili 

jesenju sjetvu smatram da ova tačka treba da bude bez neke velike, nema tu velike rasprave, 

ovdje je vrlo lagano, jednostavno Amandmani se prihvate ako su opravdani, usvoji se ova tačka, 

kako naši poljoprivrednici ne bi trpjeli ionako najlošiju godinu u poljoprivredi, to je bila 2013. 

godina, 2014. mislim da to ne možemo dozvoliti da ostanu bez poticaja, jer su ostali bez poticaja 

u 2014. godini, upravo zbog ovakvih neriješenih stvari između Grada Tuzle i Kantona, kada je u 

pitanju poljoprivredno zemljište. Zahvaljujem. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 
 

 Hvala. Ispred Komisije je li? (Jeste.)  

 

MIRNES AJANOVIĆ – vijećnik Bosanske stranke 

 

 Pozdrav svima, govorim u ime Komisije za statutarna pitanja i propise, kao 

podpredsjednik Komisije i ovlašten sam, ovdje su takođe kolege koje su bile na Komisiji. 

 Da u okviru ove tačke mogu iznijeti stav Komisije. Ova odluka je u nacrtu. Inače se 

raspravlja nacrt, pa prijedlog. (ODLUKA O DAVANJU U ZAKUP POLJOPRIVREDNOG 

ZEMLJIŠTA U VLASNIŠTVU DRŽAVE NA PODRUČJU GRADA TUZLE). 

 Međutim, Komisija zbog hitnosti i neophodnosti što efikasnijeg djelovanja, iz razloga što, 

nakon današnje odluke, mora naravno objaviti se u Službenom glasniku da bi se donijela druga 

koja će omogućiti dalju mogućnost djelovanja u okviru obezbjeđenja ovih poticaja, a onda 

određeni rokovi su dalje definisani tako da će ovo sve faktički potrajati do marta kada ćemo stići 

u mogućnost da možemo ići u realizaciju. Iz tih razloga Komisija je zauzela stav da se ne mora 

odluka raspravljati u nacrtu, nego da može biti i u okviru prijedloga. 

 Dakle, da se danas smatra kao prijedlog i predlažemo da iz tih razloga ostane na dnevnom 

redu, ali kao prijedlog, dakle, jasno da se definiše, ne kao nacrt, jer je po Poslovniku definisano 

da se prvo materijali razmatraju kao nacrti ali mi smo zauzeli stav, pa evo i stav Komisije, dobili 

ste ga svi, da može iz ovih razloga opravdanih biti razmatran kao prijedlog za ovu tačku, tako da 

evo predlažemo da ostane u okviru dnevnog reda za ovu tačku, pošto nema tu rasprave, ima 

samo Amandman Komisije koji je zauzela stav u smislu jasnog obezbjeđenja sprečavanja 

zloupotrebe ovog zakupa, kako ne bi se desilo da neko dobije, a o tome mogu naravno kada bude 

tačka dnevnog reda prezentirati i pročitati stav Komisije. 
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JOZO NIŠANDŽIĆ 
 

 Hvala. Da čujemo gradonačelnika. Izvolite gradonačelniče. 

 

JASMIN IMAMOVIĆ – gradonačelnik Grada Tuzle 

 

 Opravdano je bio odsutan moj pomoćni za privredu, pozetništvo, razvoj i društvene 

djelatnosti, pa se nisam stigao sa njim konsultovati, pa je u mom prijedlogu bilo da se, radi 

redukcije, skine ova tačka dnevnog reda i evo ja bih povukao taj prijedlog. 

 Dakle, priklanjam se i Kolegiju posebno se priklanjam diskutantima Aliću i Ajanoviću da 

ostane ova tačka zbog toga što mi je Lakić sada objasnio da jako žuri i mislim da je to jedna 

nesporna tačka i dakle, da to bude prijedlog razmatranje i usvajanje prijedloga ODLUKE O 

DAVANJU U ZAKUP POLJOPRIVREDNOG ZEMLJIŠTA U VLASNIŠTVU DRŽAVE NA 

PODRUČJU GRADA TUZLE. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 
 

 Hvala gradonačelniče. Znači ostaje. Ja ću ponoviti. Da predlažemo da se sa dnevnog reda 

skinu tačke 4., 8., 10. i 12. predloženog dnevnog reda drugog dijela četvrte redovne sjednice i da 

se iste prebace na slijedeću sjednicu. Pitam vijećnike ko je za ovaj prijedlog? (28) Ima li neko 

protiv? (Nema.) Uzdržan? (Nema.) 

Konstatujem da je 28 vijećnika glasalo za, nema niko protiv, nema suzdržan te se s 

predloženog dnevnog reda današnje sjednice skidaju tačke 8., 10. i 12 današnje sjednice 

Gradskog vijeća Tuzla. 

Klub vijećnika Bosanske stranke predlaže da se na današnjoj sjednici razmatra kao tačka 

dnevnog reda: 

ZAHTJEV REGULATORNOJ KOMISIJI ZA ELEKTRIČNU ENERGIJU U 

FEDERACIJI BIH – FERK DA STAVI VAN SNAGE ODLUKU O SAGLASNOSTI NA 

POVEĆANJE CIJENA ELEKTRIČNE ENERGIJE. 

Predlažem da se ova tačka razmatra kao predzadnja tačka dnevnog reda. (Zadnja.) Zadnja 

tačka dnevnog reda, predzadnja tačka zadnja ima vijećnička pitanja. Pitam vijećnike ko je za, 

molim da digne ruku? (28) Ima li neko protiv? (Nema.) Uzdržan? (Nema.) 

Konstatujem da je 28 vijećnika glasalo za, nema niko protiv, nema suzdržan. 

 Kolegij Vijeća s obzirom na obimnost dnevnog reda predlaže da vijećnička pitanja budu 

zadnja tačka dnevnog reda. (28) Ima li neko protiv? (Nema.) Uzdržan? (Nema.) 

 Konstatujem da je 28  vijećnika glasalo za, nema niko protiv, nema suzdržan, te je tačka 

vijećnička pitanja postala zadnja tačka dnevnog reda današnje sjednice Gradskog vijeća Tuzla. 

 Elvir Mahmuzić ima ispravku. Izvolite. 

 

ELVIR MAHMUZIĆ - vijećnik Socijaldemokratske partije 

 

 Jedna kratka ispravka. Klub vijećnika SDP-a predlaže da se tačka šest sada ne znam koja 

dođe po redu tačka kada je u pitanju ODLUKA O PRENOSU PRAVA VLASNIŠTVA NA 

NEKRETNINAMA itd. da se stavi samo umjesto odluke, odluka, jer ovdje imamo ispred sebe 

38 odluka, pa da stoji razmatranje i usvajanje odluka o prenosu prava vlasništva. 
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JOZO NIŠANDŽIĆ 
 

 U množini. Mislim da je to tehnička greška. Slažemo se s tim je li tako? Ko je za to? Da 

se  zvanično izjanimo. (28) Ima li neko protiv? (Nema.) Uzdržan? (Nema.) 

 Konstatujem da je 28 vijećnika glasalo za, nema niko protiv, nema suzdržan te se 

naznačiti razmatrenje odluka. 

 Izvolite. Gospođa Nada ima poslovničku intervenciju. 

 

NADA MLADINA – zamjenik predsjedavajućeg Gradskog vijeća Tuzla 

                      -vijećnik Socijaldemokratske partije 

 

 Poslovnička intervencija se sastoji u slijedećem. Na Kolegiju Općinskog Vijeća 

prihvaćene su sugestije da se reducira dnevni red na način kako je to predloženo.  

 Ni jedna tačka dnevnog reda nije skinuta i odložena za narednu sjednicu po bilo čijem 

pritisku. Zajedničkim dogovorom tako da nema razloga da niko likuje, niti misli da je bilo ko 

zbog nekog pritiska odložio neku tačku dnevnog reda. Imala sam potrebu ovo da kažem. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 
 

 Hvala. Sad pitam vijećnike, ko je za dnevni red u cjelini, molim da digne ruku? (28) Ima 

li neko protiv? (Nema.) Uzdržan? (Nema.) 

Konstatujem da je 28 vijećnika glasalo za, nema niko protiv, nema suzdržan te je 

jednoglasno usvojen izmjenjen i dopunjen u cjelini slijedeći:  

 

D N E V N I  R E D 
 

Usvajanje Zapisnika sa 2. redovne sjednice Gradskog vijeća Tuzla, održane dana  

19. 11. 2014. godine i Zapisnika sa 3. redovne sjednice Gradskog vijeća Tuzla, održane 

dana 01. 12. 2014. godine 

 

I DIO SJEDNICE 

 1. IZVJEŠTAJ MANDATNO-IMUNITETSKE KOMISIJE O ODLUCI CIK/SIP 

BIH O DODJELI MANDATA VIJEĆNIKU SA LISTE SAVEZA ZA BOLJU 

BUDUĆNOST JASMINU HABULU 

 

II DIO SJEDNICE  

 

1. PODRŠKA OPRAVDANIM ZAHTJEVIMA RADNIKA, KOJI SU ZBOG 

NEISPUNJENJA ZAHTJEVA OPRAVDANO IZREVOLTIRANI KRENULI DA 

NAPUSTE BIH I TRAŽE AZIL U SUSJEDNOJ REPUBLICI HRVATSKOJ 

 2. a) ODLUKA O IZMJENAMA I DOPUNAMA BUDŽETA GRADA TUZLA ZA 

PERIOD OD 01. 01. DO 31. 12. 2014. GODINE 

    b) BUDŽET GRADA TUZLA ZA PERIOD OD 01. 01. – 31. 12. 2015. GODINE 
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    c) ODLUKA O IZVRŠENJU BUDŽETA GRADA TUZLA ZA PERIOD OD 01. 

01. – 31. 12. 2015. GODINE 

    d) ODLUKA O NAČINU OSTVARIVANJA UŠTEDA U GRADU TUZLA 

 3. ODLUKA O DAVANJU U ZAKUP POLJOPRIVREDNOG ZEMLJIŠTA U 

VLASNIŠTVU DRŽAVE NA PODRUČJU GRADA TUZLE  

 4. IMOVINSKO-PRAVNA AKTA 

 a) Odluka o odobravanju prodaje suvlasničkog dijela nekretnine, broj: 

     - 01/07-31-39/14 (Okanović Davor, lokacija KO Tuzla) 

5. ODLUKE O PRENOSU PRAVA VLASNIŠTVA NA NEKRETNINAMA PO 

PRVOM JAVNOM KONKURSU ZA PRENOS VLASNIŠTVA BEZ NAKNADE NA 

NEKRETNINAMA U VLASNIŠTVU GRADA TUZLA LICIMA NASTRADALIH 

PODRUČJA U SVRHU IZGRADNJE INDIVIDUALNOG STAMBENOG OBJEKTA: 

a) Plane 

 - 01/07-31-7166/2014-1 (Hidanović E. Šefika, KO Plane) 

- 01/07-31-7166/2014-2 (Dardagan R. Sabina, KO Plane) 

- 01/07-31-7166/2014-3 (Zonić M. Behrudin, KO Plane) 

- 01/07-31-7166/2014-4 (Hidanović M. Zineta, KO Plane) 

- 01/07-31-7166/2014-5 (Pavić N. Franjo, KO Plane) 

- 01/07-31-7166/2014-6 (Handanović M. Elvir, KO Plane) 

- 01/07-31-7166/2014-7 (Ramić O. Orhan, KO Plane) 

- 01/07-31-7166/2014-8 (Jurić B. Mirjana, KO Plane) 

 

b) Breške 

- 01/07-31-7166/2014-9   (Stojak P. Ana, KO Breške) 

- 01/07-31-7166/2014-10 (Džafić O. Džafo, KO Breške) 

- 01/07-31-7166/2014-11 (Joldić Dž. Bahrija, KO Breške) 

- 01/07-31-7166/2014-12 (Joldić S. Sulejman, KO Breške) 

- 01/07-31-7166/2014-13 (Joldić A. Fajiz, KO Breške) 

- 01/07-31-7166/2014-14 (Joldić A. Ramiz, KO Breške) 

- 01/07-31-7166/2014-15 (Joldić S. Mersad, KO Breške) 

- 01/07-31-7166/2014-16 (Džafić A. Mulaga, KO Breške) 

- 01/07-31-7166/2014-17 (Divković M.Ljubica, KO Breške) 

- 01/07-31-7166/2014-18 (Joldić A. Salih, KO Breške) 

- 01/07-31-7166/2014-19 (Čobić H. Hasan, KO Breške) 

- 01/07-31-7166/2014-20 (Djedović O. Najla, KO Breške) 

- 01/07-31-7166/2014-21 (Husejnović I. Muradif, KO Breške) 

- 01/07-31-7166/2014-22 (Džafić I. Kasim, KO Breške) 

- 01/07-31-7166/2014-23 (Djedović M. Enesa, KO Breške) 

- 01/07-31-7166/2014-24 (Joldić H. Muhiba, KO Breške) 

- 01/07-31-7166/2014-25 (Huremović R. Sabahudin, KO Breške) 

- 01/07-31-7166/2014-26 (Divković I. Mara, KO Breške) 

 

c) Solina 

- 01/07-31-7166/2014-27 (Altumbabić J. Ramiz, KO Solina) 

- 01/07-31-7166/2014-28 (Habibović C. Munib, KO Solina) 
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- 01/07-31-7166/2014-29 (Imamović S. Jadranka, KO Solina) 

- 01/07-31-7166/2014-30 Imamović M. Armin, KO Solina) 

- 01/07-31-7166/2014-31 (Ivanović B. Pejo, KO Solina) 

- 01/07-31-7166/2014-32 (Kušljugić A. Vesna, KO Solina) 

- 01/07-31-7166/2014-33 (Bešić-Kostić R. Mirjana, KO Solina) 

- 01/07-31-7166/2014-34 (Imamović K. Mirsad, KO Solina) 

- 01/07-31-7166/2014-35 (Čobić H. Nusret, KO Solina) 

 

d) Tuzla 

- 01/07-31-7166/2014-36 (Husić F. Velid i Ičić M. Ramiz, KO Tuzla I) 

- 01/07-31-7166/2014-37 (Ljaljić A. Novalija, KO Tuzla I) 

- 01/07-31-7166/2014-38 (Vrabac N. Lejla, KO Tuzla I) 

 

 6. ODLUKA O DAVANJU SAGLASNOSTI ZA ZAKLJUČENJE SUDSKE 

NAGODBE (Tužitelj: Tuzla-remont, Tužena: Općina Tuzla, lokacija KO Solina) 

 7. APEL NADLEŽNIM ORGANIMA BOSNE I HERCEGOVINE ZA 

PREDUZIMANJE MJERA ZA OBEZBJEÐENJE DOSTUPNOSTI SUDU BIH NOVAKA 

ÐUKICA, OPTUŽENOG ZA RATNI ZLOČIN NA KAPIJI 

 8. KADROVSKA PITANJA 

 9. KONAČNI IZVJEŠTAJ O O PROCJENI ŠTETE NASTALE OD PRIRODNE 

NESREĆE ZBOG POPLAVA, KLIZIŠTA I SLIJEGANJA ZEMLJIŠTA 

          10. ZAHTJEV REGULATORNOJ KOMISIJI ZA ELEKTRIČNU ENERGIJU U 

FEDERACIJI BIH – FERK DA STAVI VAN SNAGE ODLUKU O SAGLASNOSTI NA 

POVEĆANJE CIJENA ELEKTRIČNE ENERGIJE 

 11. VIJEĆNIČKA PITANJA 

 

 Prelazimo na realizaciju dnevnog reda. 

 

I DIO SJEDNICE 

 1. IZVJEŠTAJ MANDATNO-IMUNITETSKE KOMISIJE O ODLUCI CIK/SIP 

BIH O DODJELI MANDATA VIJEĆNIKU SA LISTE SAVEZA ZA BOLJU 

BUDUĆNOST JASMINU HABULU 

 

 Pozivam predsjednika ili predstavnika Mandatno-imunitetske komisije da podnese 

izvještaj. 

 

MERIMA SOFTIĆ - vijećnik Socijaldemokratske partije 

 

 Dobar dan poštovani vijećnici, prisutni gosti i predstavnici službi i gradonačelniče, 

predsjedavajući, zamjenice predsjedavajućeg, sekretaru, sve vas srdačno pozdravljam. 

 Mandatno-imunitetska komisija Gradskog vijeća Tuzla je razmatrala Odluku Centralne 

izborne komisije Bosne i Hecegovine broj 06-1-07-1-890/14 od 20. 11. 2014. godine o prestanku 

mandata i dodjeli mandata sljedećem kvalificiranom kandidatu i Uvjerenje Centralne izborne 

komisije Bosne i Hercegovine, broj 06-1-07-1-890/14 od 05. 12. 2014. godine, te je konstatovala 

da je Centralna izborna komisija Bosne i Hercegovine  na osnovu člana 2.9 stav (1) tačka 14., a u 
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vezi člana 1.10. stav (1) tačka 1. i stav (2) i člana 13. tacka 6. stav (1)  Izbornog zakona Bosne i 

Hercegovine („Službeni glasnik BiH“, broj: 23/01., 7/02., 9/02., 20/02., 25/02., 4/04., 20/04., 

25/05., 52/05., 65/05., 77/05., 11/06., 24/06., 32/07., 33/08., 37/08., 32/10., 18/13. i 7/14.) i clana 

11. i 15. Uputstva o dodjeli i prestanku mandata („Službeni glasnik Bosne i Hercegovine“, broj: 

37/14.) utvrdila prestanak mandata Nedžadu Hamzicu, vijećniku u Općinskom vijeću Tuzla 

(sada Gradskom vijeću Grada Tuzla) i dodijelila upražnjeni mandat Jasminu Habulu, sljedećem 

kvalificiranom kandidatu sa liste političkog subjekta – SAVEZ ZA BOLJU BUDUĆNOST 

BOSNE I HERCEGOVINE – SBB BIH. 

Mjesto vijećnika Gradskog vijeća Tuzla Nedžada Hamzica (SAVEZ ZA BOLJU 

BUDUCNOST BOSNE I HERCEGOVINE – SBB BIH) dodjeljeno je Jasminu Habulu (SAVEZ 

ZA BOLJU BUDUĆNOST BOSNE I HERCEGOVINE – SBB BIH).  

Ovo smo znači morali ovako pročitati ove brojeve naravno radi stenograma i zapisnika 

ove sjednice. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 
 

 Hvala. Evo molim vas čuli smo, ko je za ovaj izvještaj Mandatno-imunitetske komisije, 

molim da digne ruku? (28) Ima li neko protiv? (Nema.) Uzdržan? (Nema.) 

 28 vijećnika je glasalo za, nema niko protiv, nema suzdržan, te je jednoglasno prihvaćen 

Izvještaj Mandatno-imunitetske komisije. 

Pozivam Jasmina Habula, da položi Svečanu izjavu. 

Molim Vas, ustanite svi, okrenite se prema zastavi. Neka gospodin Jasmin Habul 

ponavlja za mnom tekst Svečane izjave: 

“Svečano izjavljujem, da ću povjerenu dužnost vijećnika Gradskog vijeća Tuzla 

obavljati savjesno, pridržavati se Ustava Bosne i Hercegovine, Ustava Federacije Bosne i 

Hercegovine, Ustava Tuzlanskog  kantona, zakona i Statuta  i zalagati se za ljudska prava i 

slobode i da ću u svim prilikama štititi interese države Bosne i Hercegovine, Federacije 

Bosne i Hercegovine, Tuzlanskog kantona i Grada Tuzla i ravnopravnost naroda i 

građana.”    
(Aplauz.) Hvala. Evo dozvolite mi vijećniče da u ime  nas svih  čestitam gospodinu 

Jasminu  Habulu, što je postao vijećnik Gradskog vijeća i pozivam ga podpiše Svečanu izjavu i 

predajte Službi. 

Molim vas, novi vijećnik želi da nam se obrati, pa izvolite. 

 

JASMIN HABUL – vijećnik Saveza za bolju budućnost 

 

 Zahvaljujem se predsjedavajući. Iskoristio bi ovu priliku samo da vas sve pozdravim i 

želio bi samo da kažem par riječi, da ću dosljedno slijediti principe ove Zakletve kao i sve ono na 

čemu je radio moj predhodnik gospodin Hamzić. 

 Ovdje sam voljom naroda, odnosno voljom glasova Saveza za bolju budućnost, 

simpatizera i kao takav trudit ću se da u koncezusu, zajedno sa vama donosimo kvalitetne 

odluke, sve u cilju poboljšanja uslova i života građana grada Tuzle. Hvala. (Aplauz.) 

 

 

 



12 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 
 

 Sada prelazimo na drugi dio četvrte redovne sjednice. 

 

II DIO SJEDNICE  

 

1. PODRŠKA OPRAVDANIM ZAHTJEVIMA RADNIKA, KOJI SU ZBOG 

NEISPUNJENJA ZAHTJEVA OPRAVDANO IZREVOLTIRANI KRENULI DA 

NAPUSTE BIH I TRAŽE AZIL U SUSJEDNOJ REPUBLICI HRVATSKOJ 
 

 Gradonačelnik i Kolegij Vijeća su se usaglasili sa prijedlogom teksta, pa ću ja zamoliti 

našeg uvaženog sekretara gospođicu Medihu da to pročita. 

 

MEDIHA NUHBEGOVIĆ – sekretar Gradskog vijeća Tuzla 

 

 Dakle, poštovani vijećnici, a u vezi sa opravdanim zahtjevima radnika tuzlanskih fabrika, 

gradonačelnik Grada Tuzle i Kolegij Gradskog vijeća su zasjedali, raspravljali na ovu temu i 

odlučili se da unaprijed pripreme zaključke koje će Gradsko vijeće usvojiti. 

 Dakle gradonačelnik i Kolegij Gradskog vijeća predlažu slijedeće zaključke: 

 Gradsko vijeće Grada Tuzla i Gradonačelnik Grada Tuzle podržavaju opravdane zahtjeve 

radnika Tuzlanskih fabrika. 

Konstatuje se kako je Grad Tuzla oštećen  posljedicama špekulacija u toku privatizacije 

preduzeća sa sjedištem na području Tuzle, koji su građane Tuzle zaposlene u “Aidi”, “Diti”, 

“Livnici”, “Polihemu”, Resod-gumingu” i drugim tuzlanskim preduzećima, učinile žrtvom 

višegodišnjeg nerješavanja njihovog statusa i ugrožavanja radničkih prava.  

Na njihov položaj je dodatno uticala indolentnost organa Tuzlanskog kantona, čiji nerad 

je dodatno pogoršao socijalni položaj radnika i opravdano izazvao socijalni bunt i nemire. Slike, 

koje su ove godine svakodnevno dolazile iz Tuzle (uključivši i odlazak radnika prema graničnom 

prijelazu sa Republikom Hrvatskom), dovele su u pitanje imidž Tuzle, zbog čega osim 

obespravljenih radnika trpe drugi građani Tuzle i ekonomija Tuzle. 

Tražimo da Skupština Tuzlanskog kantona odmah izabere mandatara, a potom donese 

odluku o potvrđivanju imenovanja premijera Tuzlanskog kantona i Vlade Tuzlanskog kantona, 

sve sa ciljem da se upostavi sistem vlasti, kako bi Tuzlanski kanton mogao izvršavati svoje 

Ustavom i Zakonom propisane nadležnosti  a i obaveze u punom kapacitetu, a posebno prema 

obespravljenim radnicima. 

Traži se sadašnjeg od premijera i Vlade Tuzlanskog kantona, da sukladno odlukama 

Skupštine Tuzlanskog kantona sa druge vanredne sjednice održane dana 25. 12. 2014. godine 

udovolji opravdanim zahtjevima radnika u skladu sa Zakonom. 

 Gradsko vijeće Grada Tuzla posebno urgira i  traži da se realizuju zaključci sa vanredne 

sjednice održane dana 13. 03. 2014. godine, a koji su upučeni kako raznim insitucijama vlasti, 

tako i organima pravosuđa, pa je u toku trajanja sjednice Kolegija zatraženo da ja pročitam i ove 

zaključke koje je Vijeće usvojilo, a koji su usvojeni na ovoj sjednici 13. 3. 2014. godine. 

Dakle, oni su doneseni u povodu Procjene aktuelne situacije na području općine Tuzla  i 

tada je razmatrana Informacija o radu Kolegija Općinskog načelnika u periodu februar – mart 

2014. godine, Informacija  o radu Kolegija Općinskog vijeća tokom marta i februara 2014. 
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godine, Izvještaj o aktivnostima  Službe civilne zaštite i Općinskog štaba civilne zaštite u 

periodu od 7.  02. do 20. 02. 2014. godine, Preliminarni izvještaj o pričinjenoj šteti na 

administrativnom objektu Općine Tuzla, Informacija Općinskog suda u Tuzli, Informacija 

Policijske uprave Tuzla o bezbjednosnoj situaciji na području općine Tuzla.  

Dakle, to je bio set materijala koje smo mi tad razmatrali 13. 3. i Vijeće je donijelo 

slijedeće zaključke: 

Prihvataju se prijedlozi mjera sadržani u materijalu Procjena aktuelne situacije na 

području općine Tuzla   i materijali pod nazivom Izvještaj o aktivnostima  Službe civilne zaštite i 

Općinskog štaba civilne zaštite u periodu od 7. 02. do 20. 02. 2014. godine. 

Zadužuju se Kolegij Načelnika i Kolegij Vijeća, da gore navedene prijedloge mjera 

dopune sa prijedlozima radnika i prijedlozima vijećnika i klubova vijećnika a koji su izneseni na 

ovoj sjednici i da ih dostave nadležnim organima vlasti.  

2) S ciljem realizacije kratkoročnih i dugoročnih mjera naznačenih u materijalima 

(posebno onih koji su vezani za status radnika opljačkanih firmi), pristupit će se izmjenama 

Programa rada i planova Općinskog vijeća i Općinskog načelnika te sagledati mogućnosti da se 

uštede ostvarene na vijećničkim primanjima usmjere na socijalne potrebe najugroženih, 

Zadužuje se Kolegij Općinskog vijeća Tuzla, da što prije donese odluku o održavanju 

ranije najavljene tematske sjednice Općinskog vijeća Tuzla o Pravcima lokalnog ekonomskog 

razvoja. 

3) Općinski načelnik  će u skladu s Statutom i propisima  Općinskog vijeća imenovati 

savjet u koji će ući predstavnici nevladinog sektora, sektora privrede i predstavnici Sindikata 

ovih i drugih preduzeća sa zadatkom da se predlože mjere za razvoj Tuzle, ali i mjere za 

prevazilaženje problema radnika opljačkanih firmi. 

4) Konstatuje se kako su Općina Tuzla i njeni organi dali poseban značaj razvoju i 

ekonomskoj samoodrživosti općinskih javnih preduzeća i ustanova, te izgradnji objekata za 

potrebe svih građana, posebno u oblasti komunalne infrastrukture. 

Agencija za privatizaciju Tuzlanskog kantona je bez pitanja i bez saglasnosti Općinskog 

vijeća Tuzla (kao Osnivača) privatizirala tuzlanska javna preduzeća. Tadašnja kantonalna Vlada i 

kantonalna Agencija za privatizaciju nisu htjeli  poništititi takvu nelegalnu privatizaciju u koju su 

tada bila uključena i javna dobra.  

Općina Tuzla je bila primorana da podnese tužbu i u dugotrajnom sudskom procesu od 

desetak godina, tu imovinu je uspjela vratiti u vlasništvo Općine Tuzla i njenih građana.  

Općinsko vijeće Tuzla zahtijeva da se pokrene postupak odgovornosti za sve one koji su 

činili nezakonite radnje pri čemu se ne smijemo se libiti pozvati na odgovornost svakoga ko je 

ikada učinio bilo koju nezakonitu radnju. U ovim postupcima po ocjeni vijećnika ne smije biti 

„nedodirljivih“ za organe pravosuđa. 

Kada su u pitanju firme za koje su odgovorni i nadležni viši nivoi vlasti, pozivamo na 

odgovornost sve koji su doprinijeli da se preduzeća pljačkaški privatizuju i traži se od nadležnih 

organa pravosuđa da ove predmete stave prioritetno u rad. 

5) Općinsko vijeće Tuzla zahtijeva od Vlade Federacije da se što prije krene sa 

implementacijom Zakona o reviziji privatizacije, a od Parlamenta Federacije da pristupi 

izmjenama zakonske regulative o nezastarijevanju krivičnih djela počinjenih u vezi sa 

privatizacijom, da se izvrši izmjena Zakona o stečajnom postupku, kojim bi se ograničilo trajanje 

stečajnog postupka i da prvi po redu namirenja iz stečajnog postupka bude izmirenje obaveza 

prema radnicima,  kao i da se donese zakon o oduzimanju nelagalno stečene imovine. 
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 6) Općinsko vijeće Tuzla insistira da Vlada i Parlament Federacije Bosne i Hercegovine 

po hitnoj proceduri donesu zakon o izdvajanju dijela dobiti za rad termolektrana sa ciljem 

ostvarivanja boljeg života građana Tuzle i Kaknja, ali i otklanjanja diskriminacije građana Tuzle 

i Kaknja sa građanima drugih općina u Bosni i Hercegovini. 

Traži se od Parlamenta Federacije da donese zakon o zaštiti domaće proizvodnje. 

7) Posebno se insistira na izmjenama Zakona o građevinskom zemljištu Federacije BiH, 

jer je destimulativan za poduzetnike uz napomenu da je svoju više puta ponovljenu inicijativu 

Općinsko vijeće Tuzla dostavilo Parlamentu Federacije Bosne i Hercegovine, i to zadnji puta u 

februaru 2014. godine. 

8) Općinsko vijeće Tuzla upućuje urgenciju i traži od Skupštine Tuzlanskog kantona i 

buduće Vlade Tuzlanskog kantona, da pristupe realizaciji ranije incijative za donošenje posebnog 

kantonalnog zakona kojim će se formirati kantonalni fond iz kojeg će se u narednih dvadesetak 

godina namiriti štete od slijeganja, pri čemu treba imati u vidu da se na takav način štite subjekti 

hemijske industrije od ugrožavanja njihove ekonomske stabilnosti. S ciljem realizacije ove i 

drugih inicijativa Općine Tuzla, Načelnik Općine Tuzla Jasmin Imamović će skupa sa 

predstavnicima Kolegija Općinskog vijeća Tuzla zatražiti prijem kod premijera Vlade 

Tuzlanskog kantona čim bude imenovana. 

9) Očekujemo da organi policije i pravosuđa zaštite 90% građana koji su mirno i 

opravdano protestvovali, te se nisu priključili počiniocima krivičnih djela koje su imale za 

posljedicu izazivanje opće opasnosti, oštećenje imovine i ugrožavanja ljudi i imovine. 

10) Općinsko vijeće Tuzla insistira da Parlament Federacije Bosne i Hercegovine, po 

hitnoj proceduri pristupi izmjeni zakonske regulative s ciljem bolje koordinacije policijskih 

snaga u Federaciji i obezbjeđenja većih ovlasti pripadnicima policijskih snaga radi efikasnije 

borbe protiv kriminaliteta. Općinsko vijeće Tuzla, smatra da je neophodno učiniti sve da se 

pripadnici policijskih snaga što bolje opreme s ciljem očuvanja javnog reda i mira i spremnijeg 

djelovanja u vanrednim situacijama. 

11) Traži se od Ministarstva unutrašnjih poslova Tuzlanskog kantona, Policijske uprave 

Tuzla, Kantonalnog i Općinskog suda u Tuzli šta su učinili po pitanju, da odgovore šta su učinili 

po pitanju ranije usvojenih zaključaka Općinskog vijeća Tuzla, a posebno onih u vezi sa 

procesuiranjem i kaznenom politikom prema višestrukim povratnicima i u tom smislu traži  

analizu vezano za realizaciju navedenih zaključaka.  

12) Općinsko vijeće Tuzla upućuju čestitke vatrogasnim jedinicama, policajcima, 

zdravstvenim radnicima  i svim onima koji su radili na zaštiti života i imovine građana Tuzle 

tokom februara mjeseca 2014. godine i demonstrantima koji su mirno demonsrirali svoja prava. 

(MIRNES AJANOVIĆ – Dodajte i medijima, samo.) I medijima. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 
 

Hvala. Evo mi smo se na Kolegiju Vijeća dogovorili da ne otvaramo raspravu, ovo su 

zaključci i ranijeg i sadašnjeg, pa predlažem da to usvojimo. ko je za, molim da digne ruku? 

(29) Ima li neko protiv? (Nema.) Uzdržan? (Nema.) 

Konstatujem da su vijećnici jednoglasno, dali PODRŠKU OPRAVDANIM 

ZAHTJEVIMA RADNIKA, KOJI SU ZBOG NEISPUNJENJA ZAHTJEVA OPRAVDANO 

IZREVOLTIRANI KRENULI DA NAPUSTE BIH I TRAŽE AZIL U SUSJEDNOJ 
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REPUBLICI HRVATSKOJ kroz zaključke koje smo danas istakli ovdje molim vas, 29 vijećnika 

je glasalo za, nema niko protiv, nema suzdržan.  

 

Prelazimo na drugu tačku dnevnog reda: 

 

a) ODLUKA O IZMJENAMA I DOPUNAMA BUDŽETA GRADA TUZLA ZA 

PERIOD OD 01. 01. DO 31. 12. 2014. GODINE 

    b) BUDŽET GRADA TUZLA ZA PERIOD OD 01. 01. – 31. 12. 2015. GODINE 

    c) ODLUKA O IZVRŠENJU BUDŽETA GRADA TUZLA ZA PERIOD OD 01. 

01. – 31. 12. 2015. GODINE 

    d) ODLUKA O NAČINU OSTVARIVANJA UŠTEDA U GRADU TUZLA 

 

Obrađivač je Služba za budžet i  finansije. 

Predlagač je Gradonačelnik Grada Tuzla.  

Materijal su razmatrali Komisija za ekonomske odnose (sve), Komisija za poduzetništvo 

(u dijelu poduzetništva), Komisija za komunalne poslove, izgradnju i pitanja mjesnih zajednica 

(sredstva za komunalnu infrastrukturu), Komisija za mlade, obrazovanje i sport (podtačka b), 

Komisija za statutarna pitanja i propise (sve), Komisija za prostorno uređenje i zaštitu okoline 

(podtačka b-sredstva za građevinsko zemljište) i klubovi vijećnika. 

Otvaram raspravu. Predlažem ovako, vodit ćemo raspravu o svim tačkama, a usvajat 

ćemo posebno po tačkama a), b), c) i d). 

Predlažem da nam se obrati predlagač i obrađivač. Ko želi? Znači gospođa Suada 

Isaković, Pomoćnik gradonačelnika za budžet i finansije. Izvolite. 

 

SUADA ISAKOVIĆ – Pomoćnik gradonačenika za budžet i finansije 

 

Pozdravljam vijećnike i sve prisutne u sali evo znači imamo tačke set tačaka dnevnog 

reda koje se tiču budžeta i koje se odnosi na ovu budžetsku godinu i za narednu i evo prva 

podtačka u okviru ove druge tačke dnevnog reda je a) ODLUKA O IZMJENAMA I 

DOPUNAMA BUDŽETA GRADA TUZLA ZA PERIOD OD 01. 01. DO 31. 12. 2014. 

GODINE. 

I evo vi, kao što znate, dugi niz godina koji učestvujete u radu Vijeća da mi nismo imali 

ovakvih situacija da na kraju kalendarske godine razmatramo odluku o izmjenama i dopunama 

Budžeta za tu tekuću godinu ili rebalansa Budžeta kako je to popularnije reči, ali evo iznimna 

situacija koja se desila ove godine, a vezana je za prirodnu nesreću, je uslovila da smo u obavezi 

da se razmatra ova odluka o izmjenama i dopunama Budžeta i to je osnovni razlog znači obaveze 

nastale radi sanacije posljedica izazvanih prirodnom nesrećom su osnovni razlog zašto se 

predložila, predložio danas ovaj dokument. 

Vidjeli ste u obrazloženju da sami prihodi budžeta nisu ništa povečani nego su smanjeni 

za 93.600 iz razloga što su određena namjenska sredstva koja smo dobili od Kantona za projekat 

rekonstrukcija Akademije scenskih umjetnosti, taj projekat je povućen i sredstva su vraćena tako 

da smo mi iz Budžeta isključili prihod i rashod i to je razlog smanjenja prihoda.  

Međutim, na stavci rashoda imamo povećanje za 1.375.000 maraka što znači da imamo 

neravnotežu između planiranih prihoda i rashoda, odnosno da su rashodi veći za 1.375.000 
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maraka i da mi za ovaj iznos predviđamo deficit koji će se desiti na kraju ove budžetske godine, 

a koji je izazvan prirodnom nesrećom. 

Zakon o budžetima u Federaciji Bosne i Hecegovine konkretno, njegov član 43. i 

predviđa ove situacije, odnosno dozvoljava situaciju kada zakonodavno tijelo, što je u slučaju 

ovom i bilo, kada je Općinsko vijeće Tuzla, proglasilo prirodnu nesreću, zbog sanacije znači 

posljedica prirodne nesreće koja ne može biti niti predviđena i znamo koje su razmjere ove 

nesreće bile i da sredstva koja su iz svih izvora preusmjerena za finansiranje ovih obaveza i 

negdje blizu 6.000.000 maraka je usmjereno, nisu bila dovoljna da se pokriju sve obaveze i znači 

mi smo iskoristili ovaj član Zakona i u našem Budžetu je potrebno da se znači definiše i planira 

ovaj rashod kako bi se u narednoj budžetskoj godini mogla izvršiti pokriće iz izvora koji neće 

biti dovoljni iz našeg Budžeta, ali evo u kasnijim tačkama kada se bude razmatrala elaborate o 

procijenjenoj šteti će se i reči koje su zakonske mogućnosti za pokriče ovih obaveza. 

Naime, moći ćemo aplicirati prema višim nivoima vlasti kada se usvoji ovaj elaborate za 

pokriće dijela ovih obaveza ili ukupno svih obaveza što bi bilo i dobro da ostvarimo tu 

mogućnost ako ne bude morat ćemo pribjeći drugim modelima, na kraju možda i kreditu, ali evo 

mi se nadamo, obzirom na razmjere prirodne nesreće da ćemo iz namjenskih sredstava od viših 

nivoa vlasti dobiti ovaj iznos. 

Znači, osnovni i glavni razlog rebalansa je prirodna nesreća. Osim toga i ovog iznosa 

imamo i povećanje tekuće reserve Budžeta, ova sredstva su pronađena unutrašnjom 

preraspodjelom. Radi se o iznosu od 77.000 maraka, a radi znači socijalnog momenta, odnosno 

situacije u kojima su se našli uposlenici Direkcije za izgradnju grada. radi nepovezanog staža na 

prijedlog gradonačelnika i večine u Gradskom vijeću predlaže se da se u fazama izvrši rješavanje 

radno-pravnog statusa ovih uposlenika i sa ovi 77.000 izvršit će se povezivanje radnog staža za 

četri uposlenika Direkcije za izgradnju. Njih od ta četri, dva ispunjavaju uslove do kraja ove 

godine, a dva do kraja januara iduće godine. Znači, za nekih 30-tak dana tako da će se sa ovim 

sredstvima izmiriti obaveze za zadnje tri godine, ukoliko nisu uplaćivane obaveze po osnovu 

doprinosa, porezi po osnovu plata za ove uposlenike. 

Osim ovog znači je i brisana pozicija za ovu Akademiju scenskih umjetnosti, već sam 

objasnila zašto, imali smo par manjih izmjena preraspodjelom tiče se povečanja troškova za 

održavanje prostorija mjesnih zajednica, za planiranje sredstava u iznosu od 10.000 maraka za 

troškove tehničke dokuentacije za sa projektom Hilsverk, za Centar za autizam i evo to bi znači 

bio osnovni razlog zašto je urađen ovaj rebalans i zašto se on sada radi na kraju budžetske 

godine.  

Druga podtačka u okviru ove tačke je b) BUDŽET GRADA TUZLA ZA PERIOD OD 

01. 01. – 31. 12. 2015. GODINE. 

Nacrt budžeta Grada Tuzla razmatran je na 2. redovnoj sjednici Gradskog vijeća 

jednoglasno je usvojen od strane vijećnika Gradskog vijeća i upučen u javnu raspravu u trajanju 

od 30 dana. Gradonačelnik je ovlašten da donese program javne rasprave, što je i učinjeno, 

odmah isti dan, da bi se ispoštovalo vrijeme provođenja javne rasprave. Zadužene su resorne 

službe, da o načinu kako će provesti javnu raspravu i u toku trajanja znači javne rasprave 

održane su razni sastanci sa raznim korisnicima budžeta. Sva pravna lica i institucije i ustanove 

koje su bile zainteresirane mogle su direktno dostaviti svoje primjedbe i sugestije na usvojeni 

nacrt budžeta što je i vidjeli ste u samom izvještaju koji vam je dostavljen o provedenoj javnoj 

raspravi da je i u koju smo uključili primjedbe izrečene na samoj sjednici Općinskog vijeća, 

Gradskog vijeća od strane gradskih vijećnika. 
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I kada se sve ove primjedbe i sugestije saberu i one koje su vrednovane novčano možemo 

vidjeti da su se uglavnom sve primjedbe i sugestije odnosile na zahtjev za povečanim sredstvima 

u budžetu i da su one evo težile preko 5.000.000 maraka, onaj dio koji je novčano izkazan, 

određene primjedbe nisu bile izkazane u novčanom iznosu, ali prilikom usvajanja nacrta vi ste 

upoznati da naši prihodi ne mogu biti veći od onih kakvi su i planirani i da li je samo bilo 

moguće drugačije rasporediti već utvrđena sredstva u budžetu jer bi nerealno povečanje prihoda 

izazvalo naravno i nerealno izvršenje na kraju deficit u budžetu što Zakonom o budžetima nije 

dozvoljeno i sam Zakon novi o budžetima koji je stupio na snagu krajem prošle godine tačno 

odprilike prije godinu dana je pooštrio finansijsku discipline u smislu da se na visinu planiranih 

prihoda i vrstu saglasnost dobija od Kantona, gradovi i općine dobivaju od Kantona. 

Mi smo tu saglasnost dobili na svoj plan i to mišljenje vam dostavili uz nacrt kada ste 

usvajali što znači da nismo imali mogućnosti da širimo znači budžetske korisnike, niti da 

povečavamo sredstva jedino rješenje je bilo da se pokuša sa nešto drugačijom raspodjelom 

zadovoljiti potrebe su sve skoro opravdane i realne, međutim, znači obim sredstava nije 

dozvoljavao da se ide u neke značajnije izmjene. 

Vi ste u obrazloženju vidjeli da smo mi u samom prijedlogu u odnosu na nacrt 

promijenili 49 pozicija u budžetu, ali uglavnom se tu radi o drugačijoj raspodjeli već utvrđenih 

pozicija, a da smo same prihode povečali baš iz razloga ove prirodne nesreće samo u dijelu od 

mogućih grantova od viših nivoa vlasti u cilju plaćanja obaveza koji su nastali kao posljedica 

prirodne nesreće i za prihodi su uvećani za 590.000 maraka i vidjeli ste da su tamo uključeni u 

organizacionoj jedinici civilne zaštite jer očekujemo jer i zakoni tako propisuju da nižim nivoima 

vlasti treba pružiti pomoć u sanaciji posljedica prirodne nesreće. 

Evo ja ne bi više govorila o samom dokumentu. Ukoliko bude pitanja ja ću odgovoriti 

obzirom da smo se u samom obrazloženju napisali šta je promijenjeno pa da sad ne ponavljam 

ono što je napisano. 

 Što se tiče c) ODLUKE O IZVRŠENJU BUDŽETA GRADA TUZLA ZA PERIOD OD 

01. 01. – 31. 12. 2015. GODINE znači tu nismo imali nekih značajnijih izmjena obzirom da i 

sam dokument budžeta i pozicije su ostale iste u budžetu.  

Ovaj dokument definiše način izvršavanja ovih pozicija i kao četvrta podtačka u okviru 

ove tačke d) ODLUKA O NAČINU OSTVARIVANJA UŠTEDA U GRADU TUZLA vi znate 

da smo mi baš u cilju balansiranja rashoda sa realnim prihodima u budžetu od sredine 2009. 

godine pa evo i sad donosili odluke o načinu ostvarivanju ušteda u Gradu Tuzla kako bi se 

izbjegli deficit u našem budžetu i ova odluka je dala iznimne rezultate naročito u prethodnim 

godinama, dok nije bilo drugačije definisane plate i naknade uposlenika jer su one smanjene na 

nivo kako je to bilo i utvrđeno našom Odlukom o uštedama npr. topli obrok nije više do 2% nego 

je 1% onda kad je bio 2% naše Vijeće je donijelo odluku da bude toliko i tada je ušteda na 

godišnjem nivou iznosila preko 900.000 maraka samo po tom osnovu. 

Znači i dalje postoji potreba za ovakvom vrstom odluke i predložena je odluka vidite 

nova iz razloga što je od 2009. do danas bilo jako puno izmjena ove odluke i već je bilo teško 

primjenjivati je tako i u članu 12. su stavili van snage sve te ranije odnosno ranija Odluka sa 

postojećim izmjenama i donesena nova. Ovom odlukom predlažu se uštede u dijelu isplate 

naknada gradskim vijećnicima i komisijama Gradskog vijeća, zatim komisije koje imenuje, 

komisije u kojima učestvuju uposlenici Grada Tuzle neće imati naknadu nikako, a imat će 

obavezu da rade u tim komisijama i predlažu se da se ostavi i dalje uštede za određene naknade 

koje po osnovu rada imaju uposlenici tako da evo znači predlažemo i dalje da ova odluka važi za 
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jednu budžetsku godinu obzirom da se okolnosti mijenjaju tako da smo svaku ovu odluku 

donosili na period trajanja od jedne godine. Evo hvala. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 
 

Hvala. Gradonačelnik Jasmin Imamović. Izvolite. Ujedno i predlagač. I rebalansa. 

 

JASMIN IMAMOVIĆ – gradonačelnik Grada Tuzle 

 

 Evo želim da samo više oko rebalansa. Dakle, zapazili ste deficit od 1.375.000 maraka. 

Prošle godine u ovo doba mi nismo znali niti mogli znati da nas čekaju štete od socijalnih nemira 

i požara na gradskoj kući, da nas očekuju tako velike, nikada veće kiše. 

 Radi se kad je u pitanju dakle, kiša, o klasičnoj višoj sili. I sad se postaviti može pitanje, 

ja smatram da je ovo veliki uspjeh da je deficit samo 1.375.000 maraka s obzirom na ono što je 

uslijedilo. 

 Hoću pojasniti zašto je tako mali deficit. Podsjetiti više javnost i goste nego vijećnike 

kojima je to poznato. Prvo spasila nas je ideja. Ideja mog tima da se uputi inicijativa Vladi 

Federacije i napiše, mi smo zapravo napisali Zakon o prirodnoj nesreći, a kako bi se deblokiralo 

3.000.000 maraka blokiranih para u Budžetu koje Fond koji je nastao i čija je namjena atomska 

skloništa. Tražili smo od Vlade zakon da nam omogući da eto neka koristi kome je do toga, ali 

da možemo te pare koristiti i za sanaciju ove prirodne nesreće. 

 To je čista ideja, dakle ideja i taj zakon je izašao iz Općine Tuzla, Grada Tuzla. Tako smo 

stekli 3.000.000. Druga ideja je ova o kojima evo u kontinuitetu odlučujemo svi zajedno, 

odnosno vi donosite konačnu odluku o zemljištu, kao vidu naknade, dakle, ako nemamo 

dovoljno novca možemo, a imamo dovoljno državne zemlje dodijeliti plac nekome ko više ne 

može na placu na kojem je gradio graditi. 

 Treće. Želim da znate da nas ima 70 koji smo se odrekli po Zakonu pripadajućem 

naknade za prekovremeni rad. I tu je ušteda. U tom odricanju je ušteda od milion, oko milion 

maraka. 

 Tako da se, inače bi deficit, s obzirom na višu silu bio daleko daleko, daleko daleko veći. 

Drugo, mi ćemo imati dakle temu Direkcije za izgradnju i mene to raduje ubrzo, ali ne danas. 

Dakle, radi se o samostalnom preduzeću, privatiziranom 49% i koje po mom mišljenju iz 

različitih razloga došlo u krizu. Jedno od razloga je sklapanje ugovora i poslova u kojima je 

samostalna dakle Direkcija i njen direktor itd. nema obavezu tražiti niti od Javnog 

pravobranilaštva niti od Općini, niti bilo koje službe mišljenje o svojim poslovima. A drugi je 

razlog, globalna ekonomska kriza, kriza u građevinarstvu koja je zahvatila ovu firmu, baš u 

momentu kad je trebala realizirati dva velika objekta. Ali o tome ćemo mi poslije. 

 to je dovelo u tešku i nezavidnu situaciju radnike Direkcije koji radnici nisu donosili 

odluke, dakle, nisu skrivili kod donošenja moguće neblagovremenih ili pogrešnih odluka, ali da 

sada ne prejudiciramo, o tome ćemo imati dakle raspravu. I mi smo do sada socijalnim mjerama 

uspjeli i različitim mjerama zbrinuti dakle šest radnika, ostalo je devet, za ovih devet smo 

ponudili, kao socijalnu mjeru, ovo dokup staža i sve ostalo. To je pet onih koji ispunjavaju 

zakonske uslove za prijevremenu ili redovnu penziju. 

 Četri osobe iz Direkcije su to prihvatile, jedna osoba nije. I tako da bi ovaj rebalans dakle 

omogućio sredstva o kojima je govorila kolegica Suada i u Direkciji bi ostalo pet ljudi. Jedna 
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osoba koja ispunjava za prijevremenu penziju i četri osobe koje tamo rade. Osobe koje tamo rade 

su potrebne Direkciji i svakoj drugoj firmi, zapravo su ostali oni najjači. Vidjet ćemo dalje. 

Mislim da Direkcija ima prevelike dugove i da je u teškoj situaciji ako dođe do stećaja, 

stećajnom će upravniku biti potrebni ti radnici. 

 I ako dođe do stećaja treba da znate da smo mi spasili u postupku privatizacije kompletnu 

imovinu, dakle zgradu i sve poslovne prostore. Dakle, to može samo da se radi o kancelarijskom 

tamo namještaju ili možda opremi ili računarima itd. ne znam ni koje su godište. 

 I to je bilo ono što će opet ćemo da govorimo o tome u analizi, važno je da zgrada, 

poslovni prostori budu u javnom vlasništvu, vlasništvu svih građana Tuzle, a ne da bude u 

vlasništvu grupe pojedinaca. 

 Tako da hoću da kažem ako i do toga dođe ova četri osobe potrebne su i oni neće ostati 

na cjedilu. 

 Bilo je pitanje i kod ovih nemira radnika kaže šta je sa Direkcijom, eto to je sa 

Direkcijom. 

 Mi ćemo imati i socijalne mjere prema njima, prema ta četri plus jedan radnik u 

narednom periodu. Neće biti bez socijalne pomoći i brige. I to je taj jedini problem u ta 22 

preduzeća, a ovdje je sav problem nastao od momenta kada smo mi izgubili puna prava osnivača, 

dakle tad je nastao problem, ali u momentu kada Direkcija mora na tržište drugima itd. 

 Ali kažem o tome ćemo poslije, dakle ovo su meni najvažnije dvije stvari, nesreća i ova 

socijalna mjera i neka to bude i poruka i Skupštini Kantona, neka polako brinu o ljudima, da ni 

jedna osoba ne ostane u stanju socijalne potrebe, pogotovo što firme nisu vodili pravnici ili 

direktor i što se tiče budžeta evo ja sam kod ovoga prijedloga i tu očekujem raspravu pa ćemo 

dalje se valjda ponovo još koji puta ćemo kolegica Suada i ja, nakon što čujemo vas, se očitovati. 

Hvala. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 
 

 Hvala gradonačelniče.  Ima li ispred radni tijela, komisija? Ako nema. Otvaram raspravu 

klubova. Prvi se javio Slavuljica Nikola, Klub vijećnika Socijaldemokratske partije. Izvolite. 

 

NIKOLA SLAVULJICA - vijećnik Socijaldemokratske partije 

    

 Uvažene koleginice i kolege vijećnici, poštovani gosti, uvaženi gradonačelniče,  

predstavnici sredstava informisanja, sve vas skupa pozdravljam i želim da ispred Kluba vijećnika 

učestvujem u ovoj raspravi. 

 Iako smo prije nešto više od mjesec dana, tačnije 19. 11. imali raspravu na prijedlog u 

stvari budžeta, i kada smo u znatnoj mjeri učestvovali svi i rekli ono što mislimo o budžetu, ja ću 

se rukovodeći time pridržavati određenog vremena i poštovanja prema vama, a to je da nemam 

namjeru sada da pričam ponovo o budžetu tim prije što je dovoljno rekla gospođa Suada, kao 

rukovodilac Službe za finansije i načelnik i samo ću dvije svoje opaske da iznesem kada je riječ 

o budžetu i ovome što smo do sada čuli, a imajući u vidu i to da smo svi dobili materijale 

izuzetno obimne, opsežne i urađene sa najboljim što kažu i namjerama i stručnošću. 

 Ono što bi htjeo da kažem da je između 19. 11. i danas, to je nešto više da kažem od 

mjesec dana, prijedlog budžeta, je i nacrt, bio je na javnoj raspravi gdje su svi oni koji su 

zainteresovani da li se radilo o korisnicima budžetskih sredstava ili o nekim drugim koji su čisto 
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htjeli da budu u toku, koji ne koriste budžetska sredstva mogli su dati svoje prijedloge, sugestije i 

primjedbe što su i uradili. I to je danas takođe pred nama da o tome možemo diskutovati. 

 Ono što je karakteristično i što sam ja zapazio, a vjerovatno i večina vas, za one 

prijedloge, sugestije i da tako kažem prijedloge koji su došli, prvo, da je večina njih tako 

koncipirana da se jednostavno predlaže da se sa jedne stavke prebaci na drugu. 

 Toliko sredstava koliko neko zamišlja da je to korisno ne dajući uopšte prijedlog sa koje 

stavke da se skinu ta sredstva i ne obrazlažući zašto da skine sa te stavke, a prenesu na druga. 

 Dakle, to nije samo sada slučaj, to se ponavlja iz godine u godinu. Istina ima i onih koji 

su to uradili kako treba. Međutim, treba reči i ovo da ta sredstva koja su raspoređena sada u 

prijedlogu budžeta, kao i u nacrtu upravo su sredstva u skladu sa objektivnim stanjem, kada je 

riječ o finansijskoj situaciji i s druge strane treba voditi računa o osnovnim funkcijama grada i 

onih institucija koje koriste budžet. 

 Ja vjerujem da će svi oni koji su predložili ili predlagali da će to razumjeti i da na taj 

način praktično pomognemo da se budžet u ovim situacijama usvoji, odnosno da se budžet 

podrži kako bi mogli da ona sredstva koja su usmjerena tamo prema prijedlogu budžeta da budu i 

prihvaćena. 

 Još jednu stvar da istaknem, to je odluka o načinu ostvarivanja ušteda u gradu Tuzla. 

Mislim da ova odluka kako je napisana i ne samo kako je napisana i kako je predložena, nego 

uopšte odluka o uštedi sredstava na ovaj način mogla bi da posluži kao primjer i višim nivoima 

vlasti koji inače, koliko ja znam nemaju takve običaje. 

 Da li imaju potrebe ne znam, ali je činjenica da raspolažu znatno većim sredstvima nego 

mi. 

 Klub vijećnika Socijaldemokratske partije SDP je raspravljao o ovome, zauzeo svoje 

stavove i kao i prošli puta, kada je bio nacrt na dnevnom redu, podržavamo apsolutno budžet, 

njegova rješenja u ovom budžetu, podržavamo rad, izuzetno naporan rad i stručan rad Službe 

koja je ovaj budžet uradila, kao i napore gradonačelnika koji je kao odgovorno lice, praktično i 

podnosi budžet na raspravu i usvajanje. 

 Zahvaljem se. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 
 

 Hvala. Klub vijećnika Tuzlanska alternative, gospodin Alić. Izvolite. 

 

MENSUR ALIĆ – vijećnik Tuzlanske alternative 

 

 Evo imamo jedan od najvažnijih dokumenata u godini, a to je donošenje budžeta Grada 

Tuzle za 2015. godinu. 

 Mi ulazimo, Federacija Bosne i Hecegovine i čitava Bosna i Hercegovina ulazi u jednu 

najtežu godinu od Dejtonskog sporazuma, a to je 2015. godina će biti jedna od najtežih godina. 

Shodno tome planiranje budžeta je veoma bitno da ne dođemo da moramo raditi rebalans u toku 

godine i da moramo smanjivati pozicije koje će vjerovatno se donijeti na kraju svih diskusija 

kada je u pitanju budžet. 

 Ono što je po meni važno je deficit 1. 300.000 KM. On nije toliko velik s obzirom šta se 

dešavalo sve na u 2014. godini, potovo kad su u pitanju prirodne nepogode. 
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 Taj iznos od 1.300.000 postoje dva načina da se riješi kada je u pitanju deficit, on može 

zakonom jednim da Vlada Tuzlanskog kantona i Federacija po zakonu ono što nam pripada kao 

Gradu, iz fondova koji su namijenjeni za štetu koja je nastala u 2014. godini od prirodni 

nepogoda da tim zakonom tražimo dio sredstava kako bi izmirili rebalans. Kako bi izmirili 

deficit budžeta. 

 Postoji drugi način, ali ovo je broj jedan i na kraju ako ne može to, ako ne budemo, ako 

ne bude bilo, mi možemo vrlo jednostavno riješiti ovaj problem jer nije veliki deficit možemo, 

ako se sjećate mi smo na prošlom Vijeću donijeli odluku o vraćanju kredita od 1.200.000 KM 

vratili smo zbog toga što zakonski nismo mogli ta sredstva potrošiti koja smo dobili u druge 

svrhe i nismo mogli deficit izmiriti onim sredstvima koja smo dobili od GSM licence, ona su 

zakasnila, a bila su namijenjena za izgradnju dijela sjeverne magistrale. 

 Ta sredstva smo morali vratiti, vratiti u stvari kredit tim sredstvima i ostali smo, znači mi 

smo vratili neplanirano 1.200.000 kredita i naravno da tim, ako dođemo u situaciju da moramo 

riješiti ovaj problem, onda ga možemo riješiti na ovaj način, uzeti ponovo kredit taj 1.200.000 i 

mi imamo svakako otvorena vrata kod Razvojne banke da se ta sredstva mogu podići ponovo, 

zato što ih vratili uredno. 

 Mene samo čudi i pitam se, sam sebi postavljam pitanje stalno, mjesec dana, gledate i svi 

medijski pratite da prihodi od PDV-a u 2014. godini u 11-tom mjesecu dostigli rekord ubiranja 

prihoda kada je u pitanju PDV u čitavoj Bosni i Hercegovini rekord je postignut, e sad ja se 

pitam kako to da stalno gradovima i opštinama se umanjuje taj prihod, umjesto da se povečava 

ako je povečan prihod od PDV-a onda naravno da bi trebalo da se dio sredstava od toga i vraća 

tamo odakle je i donešen. Znači, od privredni subjekata, na prostoru općina, gradova i otalo. 

 Međutim, nešto se dešava da taj novac jednostavno negdje ispari, da li je to vraćanje 

dugova, da li je to vraćanje dugova Federacije ili se čuva za nešto drugo. Meni to nije jasno. 

 Kad gledam to ovako finansijski, čim nešto povečate znači treba u nekom dalje povečati, 

ako je korisnik tog čitavog sistema, a naravno da jeste. 

 I to je ono što mene zabrinjava da jednostavno taj novac ne dolazi tamo gdje treba da 

dolazi. Ono sve što sam govorio i u kad je bio nacrt budžeta koje stavke treba povečati evo to je 

odprilike i obuhvaćeno sa malim nekim korekcijama, znači meni je posebno zadovoljstvo što je 

evo nakon toliko godina Služba za poduzetništvo dobila određeno povečanje sredstava za svoj 

rad, a to nam je jedna od veoma važnih službi zato što se oko nje vrte sva privreda se vrti oko te 

službe. 

 Da ne ponavljam onaj dio kada je u pitanju poslovna zona koliko se izdvaja, preko 

500.000 KM i to je dobar znak da ovaj Grad kreće u nešto novo, a to je da pokušamo napraviti 

bar dio onoga što grad može uraditi, stalno se vraćam na općinu, ali evo jednu godinu će to trajati 

svima nama. 

 Što grad može uraditi, a što, evo da kažem nije u nadležnosti, ali pokušava da uradi, to je 

stvaranje novih radnih mjesta. Mislim da ćemo kroz ove poslovne zone bar dijelom ublažiti 

ovoliku nezaposlenost u Federaciji Bosne i Hecegovine. 

 Takođe mi je zadovoljstvo da prvi put ćemo napraviti jedan fond u poduzetništvu gdje će 

biti negdje hajmo 50.000. Taj fond će se dodjeljivati kreditno i to ćemo ostaviti Službi da 

predloži na koji način će to biti, a to će biti i krediti manji za poljoprivredne proizvođače i oni će 

se svake godine povečavati. 



22 

 

 Naravno to ostavljamo Službi za poduzetništvo koja će napraviti kriterije i način dodjele 

tih sredstava i predložiti ovom Vijeću da donese tu odluku, neće to sigurno donositi Pomoćnik 

načelnika, nego će to dati d aide na Vijeće da donese takvu odluku. 

 Ovo o čemu je načelnik napomenuo, meni je to posebno drago da zbrinemo ove radnike 

koji su evo, ja mogu reči i naša obaveza da to uradimo iz Direkcije za izgradnju, znači ostalo je 

devet radnika, pet ide ispuniće za penziju uslove, a ovo četri ćemo naći načina u 2015. godini na 

koji način da se i oni zbrinu da ne ostanu na ulici, to je posebna briga i mislim da je to, hajde da 

kažem i naša obaveza, da se ne vraćamo u vrijeme ko je kriv za to, kako je došlo do propasti ove 

Direkcije i ostalo, da se ne vraćamo na to, važno je jednostavno da ono što je ostalo radnika da 

zbrinemo da ne ostanu na ulici. 

 Na kraju mogu reči da budžet je realan, ovo prvi put kažem realan zbog toga evo što 

imamo sigurnost jednu da ćemo u 2015. godini napokon početi dobijati sredstva od 

Elektroprivrede Bosne i Hecegovine, Elektroprivrede Federacije Bosne i Hecegovine za ono za 

što se truju građani ovog grada, a to do sada to nikada nismo mogli dobiti iako smo dobili onih 

6.000.000 preko Kantona, izgleda da su negdje pojedena, da ih nema i da od toga nismo imali 

puno hajra. Nešto jesmo, ali bogami nismo. 

 Ali ovdje je najvažnije da to dolazi direktno na u budžet, da dolazi u budžet grada Tuzle i 

da nećemo moliti nekog da nam to vrati, odnosno građani ovaj grad, po zakonu trebaju da 

dobivaju, jer to je neka nova pozicija. Inače da nije tih odprilike 5.000.000 se kreće na godišnjem 

nivou za sad da nije toga da bi veoma teško ispoštovali sve ono koliko pozicija ima u budžetu i 

šta je još važno da su sigurno osigurani i lični dohoci uposleni radnika i naravno sva udruženja, 

sva udruženja koja postoje u gradu da će imati dio sredstava da mogu funkcionisati i što je 

najvažnije, mislim da Grad Tuzla u čitavoj Bosni i Hercegovini za sad ima najstabilnija javna 

preduzeća i javne ustanove, to je pokazalo se i po izvještajima, dok drugi po 20, 30.000.000 u 

ostalim velikim gradovima. Evo mi smo uspjeli, naravno ovo Vijeće je uspjelo svoje kritike 

prema javnim preduzećima, gdje su došli da posluju i sa dobiti, pa kolika god ona bila važno je 

da nisu u velikim gubicima. 

 Naravno Tuzlanska alternativa će dati podršku i budžetu i odluci o sprovođenju budžeta, 

rebalansu i uštedama naravno, tako da podržaćemo naravno da možemo tražiti ovde grešaka sitni 

i ostaloga, ali nećemo ulaziti u to, važno je da mi ovaj budžet na kraju 2015. godine ostvarimo, to 

je veoma bitno. Hvala lijepo. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 
 

 Hvala. Gospodin Nedžad Malikić, Narodna stranka Radom za boljitak. Neka se pripremi 

Sabahudin Imamović. 

 

NEDŽAD MALIKIĆ – vijećnik Narodne stranke Radom za boljitak 

 

 Pozdravljam sve prisutne. Evo naravno, kao što moj kolega reče da danas imamo 

prijedlog budžeta, to je najznačajniji dokument u toku jedne godine. Evo konkretno da se malo 

kad je u pitanju rebalans, naravno da je dobro što smo uradili rebalans. Moramo prvo očistiti 

svoje dvorište da bi mogli reči komšiji molim te očisti i ti svoje. Kada je u pitanju javno naše 

preduzeće i drago mi je što smo nakon toliko godina rješavamo taj problem jer biće naravno 

riješen na zadovoljstvo svih nas i naravno prvenstveno radnika. 
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 Naravno da moramo planirati realan budžet, odnosno i prihode i rashode. Da nije tako 

Služba za finansije to već godinama radi, a kao neko u drugom mandatu imam čast da uvijek 

učestvujem u ovom budžetu, da raspravljamo i naravno da donesemo najbolje odluke. 

 Jako su teška vremena i bez obzira na sve, mislim da smo do sada vodili u nekom dobrom 

smijeru i da ćemo tako naravno i nastaviti kada su u pitanju budžeti jer sva sredstva, odnosno svi 

korisnici budžeta godinama uživaju ta prava i naravno na vrijeme dobijaju sredstva što je jako 

bitno. 

 Samo da napomenem jednu činjenicu da višak uplaćenih sredstava koji naši privrednici, 

poduzetnici, u toku jedne kalendarske godine, dobiju rješenje od Službe za, odnosno od 

inspekcija, odnosno od Poreske uprave, svoja prava još nisu u Kantonu, po dvije tri godine 

čekaju dok su iz Službe za finansije i Grada Tuzle dobili na vrijeme u toj kalendarskoj godini. 

 To je sama jedna činjenica da se vodi ispravan budžet. Budžet od 47.000.000 naravno da 

je mal, ono što možemo vidjeti iz provedene rasprave da imamo još toliko sredstava ona bi nam 

bila potrebna i mogla bi se naravno uvrstiti. 

 Svi prijedlozi koji su naravno došli su jako dobri i svi prijedlozi koji su došli sa ove 

godornice kada smo imali nacrt, svi su dobri, naravno neki će se, neki su se po ovome što smo 

mogli vidjeti u prijedlogu, usvojili, neki nisu, ali bože moj, šta je tu je. 

 Ja ću krenuti odprilike, ono što sam ja i u nacrtu tražio, a to je evo poljoprivreda, ono što 

sam tražio. Mi smo imali određena finansijska sredstva od nekih 120.000 maraka. Ono što vidim 

sad da suta sredstva predviđena u većem iznosu od 150.000 maraka. U nacrtu sam tražio takođe 

da se fomira jedan fond za pomoć našim poljoprivrednicima. Kad kažem fond, mislim da je puno 

veća ozbiljnost kada čovjeku damo sredstva koja će u nekom narednom periodu vratiti. Mislim 

da je tu i ozbiljnija poljoprivredna proizvodnja i ozbiljnije sve.  

 Zašto to kažem? Taj fond odprilike se može planirati sa nekih 50.000 maraka da vidimo 

kako će to doći kod poljoprivrednika i naravno kad on svoju proizvodnju, dal stočarsku ili neku 

drugu razvije na određenu neku granu, eh onda da ta sredstva pokušamo vratiti u taj fond, ali evo 

imamo priliku da u nekom narednom periodu taj fond planiramo na način da to budu inicijalna 

sredsta za naše poljoprivrednike. Znači beskamatna sredstva gdje će naš poljoprivrednik moći 

doći, aplicirati s projektom za ta sredstva, dobiti i kad razvije svoju poljoprivrednu proizvodnju, 

početi polako vraćati. 

 Mislim da bi u narednom periodu taj fond zaživio i sa puno više sredstava, ako znamo da 

je radno mjesto u poljoprivredi najjeftinije, najbrže se isplati i najbrže se obrću sredstva. Mislim 

da je to nešto dobro što će u narednom periodu, mogući naši poljoprivredni proizvođači, gdje 

ćemo vjerovatno za nekih četri, pet godina, ako to sve zaživi imati jako dobar fond koji će 

pomagati našim privrednicima, poljoprivrednicima. 

 Takođe, ono što sam tražio, a to su bila dodatna sredstva za ovo Udruženje 25. maj 

Kapija 95-te. 

 Mi znači, imamo prostor gdje ta znači je to u udruženjima ima svoje prostorije i gdje radi, 

je naravno uz pomoć Grada, pravi nešto gdje će svi građani koji, svi građani ovog grada i svi 

gosti koji dođu moći će jednostavno dobiti informaciju o strahotama koje su se desile tog kobnog 

25. maja i naravno da imajući u vidu sva dešavanja, puštanja na slobodu glavnog osuđenog 

čovjeka koji je naravno naredio to ispaljenje te granate i ubistvo naših građana, sve ide u 

činjenicu da ta sredstva preko Službe za društvene djelatnosti trebamo planirati u slijedećoj 

godini i mislim da će ta sredstva biti operativna.  
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Isto tako moramo pomoći naš Rukometni klub Sloboda. On je prvoligaš. Ja znam da je 

košarka i fudbal, možda su sportovi koji se više gledaju i više su malo, međutim, nemoj da 

zaboravimo da imamo prvoligaša i da, evo zamolim sad Službu za društvene djelatnosti, da kroz 

javne pozive i manifestacije maksimalno pomogne našem Klubu kako bi postizao još bolje 

rezultate nego koje postiže sada. 

Takođe, ja ne znam, vjerovatno u nacrtu sam na par stvari sugeriso i predpostavljam ja da 

je tu došlo do neke tehničke greške, a naime, radi se o slijedećem. 

Mi smo svjedoci da imamo, kad su u pitanju sjeverna saobraćajnica, velikih problema 

kada su u pitanju semafori. To je jednostavno zastarjela je to, zastarili su semafori, jednostavno 

nema upravljački jedinica s kojim se njima može kontrolisati i jednostavno vrijeme je da se oni 

zamijene. 

Neki 150, 160.000 maraka je potrebno da bi se komplet sjeverna saobraćajnica pokušala 

riješiti, odnosno da se riješi kad su u pitanju semafori, semaforska signalizacija kako naši građani 

ne bi pretrčavali ulicu, odnosno nemaju mogućnosti da pređu ulicu, jer na pola raskrsnice 

jednostavno stanu i ni gor ni dol, jer pusti se saobraćaj itd. itd. 

Pa smo, ovdje su predviđena znači bila sredstva za izgradnju i rekonstrukciju semafora u 

iznosu od 50.000 maraka i mislim da sam onda tražio 30.000 maraka kako bi se bar dvije faze 

tehnička mogućnost dozvoljava da se u dvije faze rade, samo kako bi naravno u slijedećoj 

kalendarskoj, odnosno u 2016. godini kompletnu sjevernu saobraćajnicu zaokružili kad su u 

pitanju semafori, gdje bi naravno i još neki dodatni semafori koji se planiraju postaviti, tako da bi 

to riješili jer bi sigurnost građana bila na prvom mjestu, a i ostalih učesnika u saobraćaju.  

 Mislim da je tu došlo do neke tehničke greške, jer vidim da su određena finansijska 

sredstva prebaćena za održavanje semafora što objektivno nema tu potrebe za tolikim 

sredstvima, pa možda evo da Služba za budžet i finansije u narednom periodu obezbijedi ti 

dodatni 30.000 maraka kako bi to pokušali u ovoj godini krenuti u prvu fazu, a 2016. u drugu 

fazu. Znači to su konkretne stvari, konkretno što se tiče budžeta i konkretno se na tu. 

Ono isto tako što mi je zapalo za oči, a to su izdaci za tekuće održavanje puteva, u nacrtu 

je bilo planirano 460.000 maraka. Ta su sredstva sad dobro su snižena na neki 274.000 maraka 

ako znamo da imamo veliki problema, mislim da se to odnosi na održavanje puteva i onaj 

posipni materijal koji naši građani dobijaju na onim mjestima gdje jednostavno nije izgrađena 

asfaltni put, mislim da su to nedostatna sredstva, ali evo, u narednom periodu treba planirati malo 

više sredstava kako bi i taj problem riješili. 

Naravno da trebamo razmišljati, a Grad Tuzla prednjači kad je u pitanju energetska 

efikasnost jer svaki onaj projekat koji uradimo kroz uštedu ga možemo vratiti, a naravno u 

nekom budućem periodu razmišljati. Mi imamo evo naravno i radiće se ulična rasvjeta u samom 

gradu, mi smo dosta, dosta je se naravno mreže proširilo u samom gradu imamo zastarjelu, 

oštećenu i uništenu rasvjetu možda u narednom periodu planirati, ako nema vlastiti sredstava 

imamo kreditna sredstva, rasvjetu uraditi. S time bi, ja vjerujem po projektu koji je već rađen kad 

su u pitanju semafori, pa za neki pet, šest godina taj kredit vratili samo kroz uštedu koja bi se 

napravila, a da ne govorim o boljoj rasvjeti, o manjem ulaganju kad su u pitanju, kad je u pitanju 

održavanje te iste itd. itd. 

Naravno da u tom segmentu moramo razmišljati i ići u tom pravcu. Ovo naravno sve što 

radimo kad su u pitanju i poduzetničke zone i ulaganje u poljoprivredu. Ovo su žetve na duže 

staze i ja se nadam da ćemo kroz tri, četri godine, kada ovo sve i ako ovo sve zaživi, a nadam se 

da hoće da ćemo ubirati plodove svoga rada i svojih inicijativa. S ovi ideja i zalaganja itd. itd. 
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Ono što bi ja želio dobiti informaciju. Raspravljamo o budžetu, raspravljamo o dodatni 

5.000.000 maraka koji će Grad Tuzla dobiti na ime rada Termoelektrane Tuzla možda od Službe 

za komunalne poslove da u nekom narednom periodu, za neku od narednih sjednica pripremi 

nam informaciju o ulaganju u ove mjesne zajednice koje gravitiraju oko Termoelektrane Tuzla. 

Tu naravno ide Husino, Šićki Brod, bukinje i Kreka. Pa da vidimo mi kolka su to 

sredstva, jesu li to značajna sredstva i ja se slažem da su ovi najoštećeniji i da naravno treba da ta 

sredstva u velikom dijelu idu dole, a isto tako svi osjećamo posljedice rada Termoelektrane i da 

se na ostale mjesne zajednice raspoređuju ta sredstva. 

Eto. Svašta bi se imalo još reči, ali šta je tu je. Znači Klub vijećnika Narodne stranke 

Radom za boljitak i nraravno kad je u pitanju ušteda od 2009. se ušteda sprovodi na način, 

jednostavno to je nešto dobro. Dali smo primjer svim ostalim kako treba budžet i zbog naših 

ušteda je dosta stabilan u ovim teškim vremenima, ako znamo da je samo od ubiranja od PDV-a 

za neki 9, 10 miliona zadnji šest, sedam godina umanjeno, znači, to su značajna sredstva koja su 

spasila ovaj budžet gdje je deficit u nekim granicama koji je dozvojiv, tako da se ja nadam da će 

to biti i ubuduće. Znači Klub vijećnika Narodne stranke Radom za boljitak sve podtačke će 

poržati i glasat će za ovaj prijedlog budžeta. Hvala. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 
 

Hvala. Gospodin Sabahudin Imamović, predsjednik Kluba vijećnika Stranke demokratske 

akcije. Izvolite Sabahudine. Neka se pripremi Elvir Kasumović. 

 

SABAHUDIN IMAMOVIĆ - vijećnik Stranke demokratske akcije 

 

 Klub vijećnika Stranke demokratske akcije je na prijedlog budžeta za 2015. godinu 

podnjeo šest Amandmana. 

 Oni obuhvataju iznos od oko 240.000 maraka i uglavnom su usmjerena ukazivanje na 

potrebe koje treba finansirati na određene manifestacije, koje su po našem mišljenju, 

neopravdano zapostavljene i na pravedniju preraspodjelu budžetski sredstava. Prije svega 

povečanje izdvajanja za socijalno ugrožene. 

 Prije nego što pročitam Amandmane htio bi se osvrnuti na sam budžet, dakle predhodnici 

su isticali da imamo deficit u Budžetu od 1.300.000 ja bi vas podsjetio da smo imali deficit i za 

2014-tu godinu. Dakle, nije deficit nova stvar. 

 Evo dobili smo ovaj vodič koji nam nudi jedan pojednostavljen, u stvari za građane, ne za 

nas vijećnike, mada bi vjerovatno trebao jedan budžet za vijećnike, pogotovo one koji prvi put 

dolaze u Vijeće, jer budžet je koliko ozbiljan i važan dokument toliko je i složen i treba vremena 

da se upozna njegova unutarnja struktura. 

 Ovo je dobar doprinos, dakle, ovaj vodič nudi jedan pojednostavljen i ustrajan prikaz 

određenih dijelova budžeta. 

 I to je jedan doprinos transparentnosti u radu Službe za budžet i finansije i gradske 

administracije. Međutim, ono što meni smeta što s druge strane predlagač budžeta uopšte ne 

uvažava sugestije i primjedbe koje se iznesu u okviru javne rasprave jer da su predlagači budžeta 

pročitali izvještaj sa javne rasprave vidjeli bi da je deset mjesnih zajednica tražilo da se povećaju 

izdaci za tekuće održavanje prostorija mjesnih zajednica. 

 Dakle, deset mjesnih zajednica je to tražilo. Međutim, predlagač to nije uvažio. 
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 Dakle, slijedeći su Amandmani Kluba vijećnika Stranke demokratske akcije su slijedeći: 

 Predlažemo da se u posebnom dijelu budžeta uvede novi ekonomski kod – Izdaci za rad 

volontera u iznosu od 100.000 KM. 

 II Amandman. Predlažemo da se u u posebnom dijelu budžeta uvede novi ekonomski kod 

– Grant za manifestaciju Likovna kolonija Vršani u iznosu od 5.000. KM. 

 III Amandman. Predlažemo da se u posebnom dijelu budžeta, u okviru izdataka sa 

Posebnog računa Općine Tuzla, uvede novi ekonomski kod – Održavanje mezarja/grobalja 

kojima upravljaju mjesne zajednice u iznosu od 25.000 KM.  

 Da smo dobili informaciju od Službe za komunalne poslove, znali bi da li su ova sredstva 

dovoljna ili nedovoljna, ali evo izlazimo s ovim prijedlogom. 

 IV Amandman. Predlažemo u posebnom dijelu budžeta ekonomski kod taj i taj (613727-

9 op.a.) – Izdaci za tekuće održavanje prostorija mjesnih zajednica sa iznosa od 30.000 KM 

poveća na iznos od 50.000 KM. Dakle, ovaj prijedlog je došao od Mjesne zajednice Ljubače, 

Mjesne zajednice Pasci, Ljepunice, Sjenjak, Mramor, Breške, Par Selo, Dokanj, Gornja 

Obodnica i Donja Obodnica i nije uvaženo. Dakle, svi savjeti ovih mjesnih zajednica su tražili da 

se Izdaci za tekuće održavanje prostorija mjesnih zajednica povečaju za 20.000 maraka.  

 Dakle, oni vjerovatno najbolje znaju kakve su im potrebe. 

 V Amandman. Predlažemo da se u posebnom dijelu budžeta (Ekonomski kod 614311-37 

op.a.) – Grant za Narodnu kuhinju Imaret Tuzla sa iznosa od 210.000 KM poveća na iznos od 

260.000 KM. 

 VI Amandman. Predlažemo da se u posebnom dijelu budžeta (Ekonomski kod 614311-11 

op.a.) – Transfer za rad organizacija i udruženja iz oblasti BIZ-a sa iznosa od 160.000 KM 

poveća na iznos od 200.000 KM. 

 Mi se evo godinama hvalimo kako se ne dira u davanja za socijalno ugrožene, ali je 

činjenica da se i ne povečavaju izdaci za ove kategorije, dakle, a troškovi života su se 

umnogostručili. Tako smatramo da treba povečati izdvajanje za ove kategorije. 

 Jedina dobra vijest je da će budžet Grada Tuzle biti bogatiji za eto oko 5.000.000 maraka 

na osnovu ovog Zakona o izdvajanju prihoda od termoelektrana. Međutim, i dalje su građani 

ovih mjesnih zajednica koje je moj predhodnik nabrojao dakle Šićkog, Bukinja i Husina, ostalo u 

nedoumici da li će se ta sredstva, prije svega potrošiti u tim mjesnim zajednicama koje 

objektivno imaju problema u oblasti komunalne infrastrukture, dakle ne traže da se taj novac 

potroši na luksuz i zabavu, nego zaista na otklanjanje osnovnih komunalnih problema koji 

podižu kvalitet života u tim mjesnim zajednicama. 

 To su prije svega putevi koji su u katastrofalnom stanju i naravno širenje mreže 

toplifikacije i ulaganje i u druge komunalne objekte. 

 Od odnosa ovog Vijeća prema našim Amandmanima zavisit će od toga da li će Klub 

vijećnika Stranke demokratske akcije podržati ovaj budžet. Ako ne budu naši Amandmani 

podržani mi ćemo biti suzdržani u pogledu prijedloga  ovog budžeta. Hvala. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 
 

 Hvala. Gospodin Elvir Kasumović, Savez za bolju budućnost. 
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ELVIR KASUMOVIĆ – vijećnik Saveza za bolju budućnost 

 

 Želim da pozdravim sve prisutne. Klub vijećnika Saveza za bolju budućnost je u 

predviđenom roku, odnosno u roku koji je bio je li dozvoljen da se određeni Amandmani 

predlože, tako i mi smo predali tri Amandmana. 

 Oni su u nivou 30.000 KM. Ja ću pročitati Amandmane.  

 I Amandman – Predlažemo da se KBS „TUZLA-SINBRA“, uvrsti u Budžet za 2015. 

godinu na godišnjem nivou u iznosu od 13.000 KM, a da se sredstva za ovu namjenu obezbijede 

sa koda pa smo naveli ovdje kodove gospodine Slavuljica kodove koi jel, rekoste da nisu 

predlagali neki, evo mi smo naveli s kojih kodova da se skinu. (614311-7 ili koda 614311-18, ili 

koda 614311-18 op.a.). 

 II Amandman. Predlažemo da se Plivački klub ZMAJ-ALPAMM, uvrsti u budžet za 

2015. godinu, na godišnjem nivou u iznosu od 12.000 KM, a da se sredstva za ovu namjenu 

obezbijede opet sa kodova koje smo naveli. (Sa koda 614311-7 ili koda 614311-8, ili koda 

614311-18 op.a.). 

 III Amandman. Predlažemo da se Udruženju pčelara Tuzla, uvrsti u budžet za 2015. 

godinu na godišnjem nivou u iznosu od 5.000 KM, a da se sredstva za ovu namjenu obezbijede 

opet sa kodova navedenih u zahtjevu. (Sa koda 614311-7 ili koda 614311-8, ili koda 614311-18 

op.a.). 

 Ja ću obrazložiti naše Amandmane, kao što smo to u stvari uradili u dopisu. 

 Na sjednici Općinskog vijeća Tuzla, održane dana 27. 11. 2013. godine, donesen je 

zaključak da se Klub borilačkih sportova TUZLA-SINBRA tretira kao klub od posebnog značaja 

za Općinu Tuzla. Iako su dobili ovaj privilegovani status nisu uvršteni u Budžet za 2014. godinu, 

što je prvobitno bilo traženo. Na osnovu ovog Amandmana želimo da pomognemo da se naš 

najtrofejniji klub održi na dosadašnjem nivou kao i postizanju novih značajnih rezultata za naš 

grad, posebno za našu Bosnu i Hercegovinu. 

 Amandman II želimo da naznačena sredstva u znatnoj mjeri doprinesu radu 

mnogobrojnog Plivačkog kluba ZMAJ-ALPAMM koji je jedan od rijetkih klubova u BiH ispred 

koga imamo dva naša olimpijska predstavnika sa značajnim internacionalnim rezultatima, a 

samim tim kod građana Tuzle, pogotovo mlađe populacije pobudimo želju za bavljenjem ovim 

sportom. 

 I treći Amandman odnosio se na Udruženje pčelara Tuzla. Amandmanom broj III želimo 

doprinijeti očuvanju i omasovljenju Udruženja pčelara Tuzla koji kroz svoje projekte i školu 

pčelarstva edukuje i osposobljava veliki broj naših građana, pogotovo onih koji su ostali bez 

svojih radnih mjesta, pa im bavljenje ovom djelatnošću dođe kao jedina egzistencija. Udruženje 

broji okko 250 registrovanih članova gdje je oko 30% navedenih članova došlo do 

samozapošljavanja, pogotovo iz reda boračke populacije, invalidnih osoba, mladih itd. 

 Mislimo da se ovaj način, obzirom da je jel evo nekih 70-tak porodica na osnovu ovi 

projekata ovog rada Udruženje pčelara, došlo do određene egzistencije, želimo da se na taj način 

poboljša rad ovog udruženja, da se on omasovi, a samim tim i mi nećemo dobijati, nećemo 

dobivati građane koji će putovati relacijom Tuzla-Orašje, nego će jednostavo ovde se 

zapošljavati i na određeni način riješiti svoju egzistenciju. 

 Što se tiče ostalog što je predočeno u budžetu, ja moram reči samo da mi ovde sa ovim 

učestvujemo sa 0,063 procenata. To je znači jedan minimum minimuma, evo obzirom da Stranka 

demokratske akcije, evo sad rekoše koliko 260.000 jel, mi smo daleko bili skromniji po tom 
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pitanju. Jednostavno želimo da na taj način stimulišemo sportske radnike i one koji na lakši način 

mogu doći do zaposlenja. 

 Uvidom u prijedlog budžeta Grada Tuzle vidjeli smo da se u transferima, odnosno u 

grantovima prema određenim klubovima išlo jel sa dosadašnjim nivoom, pojedini su povečani, 

pa smo smatrali da bi tebalo nagraditi i one klubove koji izuzetno dobro rade. 

 Ne želim da imenujem klubove koji su se već našli tu u budžetu i koji se i dalje 

finansiraju iz budžeta, ali upoređujući rezultate tih klubova i ovi koje mi nudimo stvarno smo 

došli do jednog zaključka da su ovi klubovi izuzetno zasluži po tom pitanju. Da su to trofejni 

klubovi, klubovi koji su se pokazali u svom radu, koji imaju jel evo i internacionalne 

predstavnike naše države. 

 2014. godine mi smo podržali Budžet Općine Tuzla tadašnje. Došlo je do određenih 

rebalansa pa se i pa i mi sa tog aspekta jel snosimo dio odgovornosti, odgovornosti. Za ovaj 

budžet bićemo i na osnovu naših Amandmana i ovog do sada analiziranog kako budemo jel od 

podržani od parlamentarne večine sa našim Amandmanima zavisit će ishod našeg glasanja. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 
 

 Hvala. Gospodin Ivica Kovačević, Predsjednik Kluba Hrvatske demokratske zajednice. 

 

IVICA KOVAČEVIĆ - vijećnik Hrvatske demokratske zajednice 

 

 Cijenjeni predsjedavajući, zamjenice predsjedavajućeg, kolegice, kolege vijećnici, 

predstavnici izvršne vlasti na čelu sa gradonačelnikom, cijenjeni gosti, predstavnici medija, sve 

vas srdačno pozdravljam u ime Kluba HDZ-a Bosne i Hecegovine.  

 Na samom početku evo želim svima onima koji su slavili Božić proteklih dana uputiti 

najiskrenije čestitke u povodu najradosnijeg kršćanskog Blagdana. Svima onima koji će slaviti 

Božić za evo nekih desetak dana, također najiskrenije čestitke, a svima nama želim Sretnu i 

uspješnu Novu 2015. godinu. 

 Klub vijećnika Hrvatske demokratske zajednice je podržao nacrt proračuna Općine Tuzla 

koji smo donijeli dakle na protekloj sjednici. I tada sam evo na ovoj govornici rekao da ćemo se, 

kada je u pitanju znači proračun da ćemo se odlučiti hoćemo li ga podržati ili ne, ovisno o tomu 

hoće li biti ispunjene neke stvari za koje mi smatramo da su jako važne. 

 Imam dva pitanja ovdje koja hoću dakle postaviti, a to su dakle pitanja vezano uglavnom 

uz probleme komunalne infrastrukture. 

 Dakle, ono što mene zanima jeste hoće li u narednoj godini konačno biti izrealizirani neki 

projekti za koje su građani prikupili sredstva prije dvije, tri, pet ili više godina. Projekti koji su 

predviđeni dakle GAP metodologijom, a evo vidimo kažem, iz godine u godinu ne odvajaju se 

sredstva iz Proračuna za te projekte, dakle nema realizacije istih. 

 I drugo pitanje koje ja hoću ovdje postaviti jeste hoće li u narednoj godini biti ispunjeni 

zahtjevi žitelja mjesnih zajednica Bukinje, Šićki Brod i Husino. Zahtjev koji su oni iznijeli u 

javnoj raspravi, a prije svega tu vidim dakle ova sredstva koja dolaze od Elektroprivrede dakle 

tih nekih 5.000.000 KM smatram da brojni nagomilani ekološki i komunalni problem koje 

mještani ovi triju mjesni zajednica imaju, definitivno moraju biti prioritet ka rješavanju.  
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 Evo biću, dakle bio sam jako kratak. Ovisno o stavu dakle, prema ova dva problema i 

Klub HDZ-a Bosne i Hecegovine će se opredijeliti o prihvaćanju proračuna Grada Tuzle za 

2015. godinu. Hvala lijepo. 

  

JOZO NIŠANDŽIĆ 
 

 Hvala. Gospodin Mirnes Ajanović, predsjednik Kluba Bosanske stranke. Neka se 

pripremi Adnan Sijerčić. 

 

MIRNES AJANOVIĆ – vijećnik Bosanske stranke 

 

 Mi nismo ništa tražili. A možemo. Evo dajte svim organizacijama nevladinim po 5.000 

maraka, svim sportskim udruženjima po 15. Boračkim. Mjesnim zajednicama. U svakoj mjesnoj 

zajednici po 5.000 maraka. Malo je ovo 20. Povečati. Neka dobiju po 5.000. 

 Ima li još kome da treba? Neko još diže ruku treba i njemu. Treba svima. Ali ima koliko 

ima. 

 Mi možemo onako kako je moguće. Mi nismo ništa tražili. Čak nešto što smo od prošlog 

budžeta smatrali da je bitno sad je smanjeno. Ima nešto bitnije. 

 Čim smo nagovjestili tu mogućnost uslovljavanja, ucjenjivanja, prijetnje, ako ne bude mi 

nećemo glasati, šta to znači? Ako ne prođe jedan Amandman ili dva ili tri, treba srušit budžet, 

treba onemogućiti grad da ima budžet, da borci, Narodna kuhinja, građani, mjesne zajednice, 

javne ustanove ne funkcionišu. 

 Da blokiramo. Imaju tendencije koje evidentno idu ka namjeri blokiranja institucija 

Bosne i Hecegovine. Svih nebitno kojeg nivoa. Od državnog do lokalnog. 

 Nekima je u interesu da se blokira i Grad Tuzla, da ne radi, da ne funkcioniše, da nema 

budžeta. Da se pokaže nevolja ni ovde ništa vidite nisu mogli usvojiti budžet. 

 To je nekome u interesu. Neki namjerno neće da donesu. Neki neće da naprave vladu. 

Evo u Kantonu tuzlanskom nema vlade. Što? Ne smiju da izaberu premijera. 

 Ne smije niko da se prihvati funkcije. Ne smije niko da bude ministar. Boje se radnika. 

 Izabrat će ih, sutra će ih smijeniti. Zato imamo ovako stanje haosa. Radnici zovu 

zakonodavnu vlast da dođe u Orašje zajedno sa njima da pokušaju riješiti problem. Nema 

zakonodavne vlasti Kantona. 

 Niko ne dolazi. Uopšte ih nije briga jer smo sjedili, pokušali razgovarati, eto vidjeli ste 

parlamentarna večina sada, sa gradonačelnikom i bio je u stalnoj vezi sa radnicima i autobusi 

obezbjeđeni da se dovezu u grad koliko je Grad mogao. Pa i sendviči i čaj. Sve što smo mi 

mogli, koliko smo mogli kao grad. 

 To su naši ljudi, naši građani. A njihova egzistencija ne zavisi od nas, nego od kantonalne 

vlasti. 

 Koja ubija i Grad Tuzlu. I zato nekome očito odgovara da kaže, e ja ću neke Amandmane 

napraviti, pa koji dobro zvuče, što ja ako nešto hoću 160 hoću još 50, pa to je vrlo bitno, kriza je 

teška da mi obezbijedimo još Narodnu kuhinju a mi, a ja vjerujem da ovaj Grad jedini daje 

prihod koji je stalan za Narodnu kuhinju koliko god može, naravno koji je prilično veliki. Ne 

može niko reči da 210.000 maraka je malo. Trea milion dati. Ali zašto su ti ljudi u Narodnoj 

kuhinji? Upravo zato što je kantonalna vlast ovakva kakva jeste. Neće da se izabere i razmišljaju 
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šta će, kako će, čekaju da prođe februar, najava novih protesta pa da, kao ako se tad smiri, 

izaberu se. Nego će glumiti cijelo vrijeme će razvlačiti do tada. Ne smiju se izabrat. 

 Tražiti da dobiju plate, privilegije i sve ostalo, ali ne smiju da djeluju, bježe od ljudi. Mi 

ne bježimo. Treba za Narodnu kuhinju još. A što su ti ljudi u Narodnoj kuhinji? Ko je kriv? 

 Ko je prouzrokovao stanje da ljudi moraju, umjesto da zarađuju svoje plate, danas odu na 

Narodnu kuhinju? I mi dajemo koliko možemo i mi jedino smo obilježili subilej 20 godina 

BOSS-a. 

 Prije toga novac koji smo trebali za obilježavanje jubileja otišli i predali Narodnoj 

kuhinji. Svako na svoj način može konkretno doprinijeti pomoći i na taj način. Nismo ništa 

obilježavali, kao da ne postoji dan BOSS-a, Dan Stranke, nebitno. 

 Sva novčana sredstva dali u Narodnu kuhinju. To ćemo uraditi i ove slijedeće godine. 

Praksa neka bude svih, hajmo na taj način poticaj praviti. 

 Dakle, takve su okolnosti i zato nismo ništa tražili. Pa i ovo gdje je smanjeno ništa, 

smanjili, idemo dalje. Trudimo  koliko možemo. 

 Nećemo uslovljavati. Nećemo dozvoliti da bilo ko od nas, na bilo kakav način, iako to 

nisu lični interesi, nego interesi nekih organizacija, ali je to opet onaj drugi politički interes, evo 

ja sam vam to obezbijedio. Evo mi smo vam dali poljoprivrednici. Evo mi smo vam dali ovo. Mi 

smo se izborili. Neću da govorim u čemu smo učestvovali, u čemu smo davali doprinose. 

Nebitno je. Dakle, ali postoji i taj interes kao mi smo to obezbjedili, ne bi oni drugi dali da nije 

bilo nas, ko mi ostali mi nismo za to. 

 A šta je uradilo se da se uslovi stvore da budžet bude mnogo veći. Pa evo na kraju kažu, 

na kraju, nebitno, neko je to govorio na kraju, dobra je stvar, znam i ko je, ali nebitno je, dobro 

je. Neću da govorim u čemu smo učestvovali, u čemu smo davali doprinose. Nebitno je. Dakle, 

ali postoji i taj interes kao mi smo to obezbjedili, ne bi oni drugi dali da nije bilo nas, ko mi ostali 

mi nismo za to. 

 A šta je uradilo se da se uslovi stvore da budžet bude mnogo veći. Pa evo na kraju kažu, 

na kraju, nebitno, neko je to govorio na kraju, dobra je stvar, znam i ko je, ali nebitno je, dobro je 

kao ovih 5.000.000. Odlično je. 5.000.000 dolazi u budžet više. Žestoka borba izvršne vlasti, 

Grada Tuzle i zakonodavne vlasti. a vrište čak iz Elektroprivrede, ali danas imamo tačku gdje 

tražimo da se manji cijena. Čak pokušavaju praviti takvu zabunu javnosti na način kao e zbog 

tog zakona, između ostalog i drugi stvari, oni su prinuđeni da povečaju cijenu. 

 Strašno. Dakle, truju građne, imaju extra profit, znamo kakav extra profit imaju i gdje ide 

taj novac, o tom potom i predpostavljam svi znamo gdje ide. Iz extra profita kad su bili 

obavezani zakonom da plate štetu e sad kažnjavaju građane većom cijenom. 

 E sad ćete vi platiti što mi plaćamo, vama štetu. Nevjerovatno. To je krajnji bezobrazluk. 

Taj direktor  mora biti smijenjen. FERK mora biti smijenjen. Ako ne povuku cijenu moraju biti 

smijenjeni. Sa naše strane ćemo podnijeti zahtjeve, poduzeti sve što možemo i to opterečava. Ali 

kažem tih 5.000.000 je zaista dobro. Ali jedna mjesna zajednica kaže dajte nama odmah milion i 

200, milion ipo. Zakon je jasno propisao, to je za cijeli grad. Sve mjesne zajednice, nije samo za 

jednu mjesnu zajednicu. Ugroženih ima naravno više nego ostalih, ali kao, hajmo mi malo 

puteve, pa hajmo malo  mjesne zajednice, hajmo malo da oni tamo povjerenici imaju bolje 

fotelje, da im se poboljšaju uslovi rada. Ako terba sa jednim Amandmanom da budu bolji uslovi 

rada. Po čemu? 
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 U foteljama. Imaju neki koji su preuzeli određene obaveze firme u stečaju pa donijeli 

svoju stolicu, svoj radni sto, sve donijeli. Neki od nas. Ništa nismo tražili tamo. Kupiš poneseš 

pa doneseš.  

 I nemojte zaboraviti da je taj novac, je novac za zaštitu od aerozagađenja koje je izrazito 

kritično i u Tuzli, više nego kritično. Nama je prvenstveno svrha da taj novac usmjerimo u 

smanjenja aerozagađenja. 

 Dakle, evo isto i zaključak da se sve čini u smislu da što više individualnih stambenih 

objekata, kuća, bilo kakvih drugih objekata koji koriste gorivo, ugalj ili bilo šta i zagađuju 

okolinu da se priključe na centralno grijanje pod povoljnim uslovima. Imamo odluke smo 

donijeli, eto da kažem insistirali smo bogami, pa smo uspjeli da se sad priključuje na način da će 

Grad praviti podstanice i građani će se priključivati na te podstanice kao što se priključuje 

električna energija. Biće jedan mali ormarić gdje će biti samo mjerač i to je to. Nema više 

podstanica po kućama i taj novac treba da ide u to. 

 Zaboravlja se da pola grada ne može da diše. Evo već danima i tako će biti danima. Od 

praktično Crveni 7 pa i niže dole od skvera kada krenemo, skver je najzagađeniji, sve gore do 

kraja, do Slavinovića nema zraka uopšte, sve je pod praktično obavezom hodanja sa gas 

maskom, sa bilo čim na licu, sa zaštitom, evidentno se vidi da sva ona iz ključnih ložišta, 

isparenja, dimovi i sve ono što izlazi, ko šta loži i kako loži i to je više, naravno ljudi se snalaze 

kako mogu, sve se samo spusti opet na područje, dakle dvije trećine grada. Nema zraka. Da li 

ima ceste ili nema, naravno nema zraka i tu se mora ići što prije i iz tih sredstava na toplifikaciju 

tog područja za smanjenje tih individualnih stambenih objekata. 

 I evo, pošto neće BOSS više reagovati, dakle mi ćemo evo kroz Klub izaći sa ovim 

prijedlozima. Ja opet insistiram, urgiram sa još jednim zaključkom PDV zakon se mora 

izmijeniti. 

 Jest rekordan prihod, ali rekordan je i broj ubijenih radnih mjesta. Firme se zatvaraju 

zbog obaveze plaćanja PDV-a nakon ispostavljanja fakture bez obzira da li ste vi naplatili 

proizvod koji ste prodali ili uslugu koju ste izvršili. 

 I još jednom urgencija. Da bi spasili postojeća radna mjesta, omogućili otvaranje novih 

radnih mjesta i samim tim omogućili investicije stranog kapitala u Bosni i Hercegovini, a zna se 

da radna mjesta obezbjeđuju punjenje budžeta, tražimo izmjenu da se PDV obaveza ima platiti 

onda kada se naplati prodati proizvod i kada se naplati izvršena usluga. 

 Logika zdravorazumska u cijelom svijetu od kad postoji način funkcionisanja društenih 

zajednica gdje neko nekome plaća da bi vladao njim je bila kad proizvedeš, iz proizvodnje iz one 

njive kad si nešto napravio, dođe onaj pa harač uzme. Ne može uzeti prije. Ni tada kada su 

haračili, otimali u feudalizmu, znali su da mu mora omogućiti da on zasadi, pa kad rodi imat će. 

 Ako mu uzme sve, slijedeći put nema ništa. Ne može uzeti više. Kod nas naopako uzmu a 

novac nije niti naplaćen. Vratit  će kao kaže nekad. I evo vidimo kako vraćaju. 

 vidimo kako se firme uništavaju, kako po desetine i stotine radnika iz firmi ostaju na ulici 

zato što nisu mogli uplatiti PDV a u Zakonu piše, morate dati garanciju da bi dobili na rate da 

platite obavezu. Ali kažu nisu dali garanciju, a da je imo garanciju platio bi. I jednostavno nisu 

prihvatili da plaćaju na rate i zatvorena firma.  

 Već sam prošli put na Vijeću govorio. Prije mjesec dva, jedna firma sa par stotina radnika 

je zatvorena. 

 Dakle, ovo je taj još jedan zaključak i još jednom zakoni se sada usvajaju da se izmijeni 

raspodjela novčanih sredstava namijejenih za opštine, odnosno gradove. 
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 Gradovi i opštine u Federaciji dobijaju tek 8% budžetskih sredstava, u Republici Srpskoj 

24%. Tri puta više imaju nego mi. Pogotovo sad imamo status grada. ne može se Tuzla smatrati 

samo opštinom, kao što su ostale opštine koje imaju 15-tak, 20 hiljada stanovnika. Imamo status 

grada. Administrativni centar Kantona. Mi trpimo i posljedica protesta radnika za koje je 

odgovorna kantonalna vlast, ali zato je to sve u Tuzli. 

 I kroz to Tuzla strada. Imali smo sada ogromne štete stradale zgrade opštine zbog 

nezadovoljstva ljudi kojima je svako kriv. A u Tuzli je to. Nije to negdje u Banovićima. 

 Koji apsolutno  tamo ne bi smjeli protestvovat. Sve je u Tuzli. Kantonalna Skupština, 

Kantonalna Vlada, institucije i ostalo.  

 I kad krenu radnici, e sad ćemo mi u Tuzlu pa ćete vidjeti šta da se radi. Nije Grad kriv. I 

oni su građani Tuzle. Ne mogu sami protiv sebe, ali kantonalne institucije su tu. A i kroz to 

moramo imati veće naknade da bi mogli ispuniti zahtjeve, Amandmane pomoći konkretno. 

Naravno, veći je broj stanovnika. 

 Prijedlog još jedan. Prijedlog je li moguće, pa pitamo, pa neka kažu ne može da se izvrši 

dopuna popisa stanovništva. Što bi mi to blokirali. Što to nešto mora biti tamo, pa neće biti 

kasnije. Je li se to neko rodio ili nije bio tu, bio van Bosne i Hecegovine i ne treba se smatrat da 

treba da bude sastavni dio broja građana koji objektivno žive u gradu. 

 Tražimo prijedlog da se izvrši izmjena zakona i omogući da u određenom periodu može 

se kontinuirano dakle građanin javiti na određeno mjesto, neka to bude jedno mjesto ako treba u 

Sarajevu, nebitno gdje je i da se može izvršiti dopuna popisa stanovništva. 

 Time ćemo obezbijediti realniju sliku stanovništva Bosne i Hecegovine. Znat ćemo 

objektivnije ko sve i gdje živi. 

 A ono je bilo ho ruk na dva tri dana, praktično je tako to gotovo bilo. Oni zadnji dana bilo 

i gotovo šta sa. Neko se nije zateko, našo, nije mogo, nije htio, nebitno, a sad shvata da bi 

trebalo. 

 Dakle, da i to, to će nam omogućiti veće prihode u budžet Grada. Što ne tražimo? Niko to 

nije ni zatražio. Evo mi kao Grad tražimo i to. Smatramo da to nije stvar, šta to mora biti 

propisano da to mora biti u tom periodu? O čemu se to smatra bitnim toliko? Šta to neko se nije 

mogao pojaviti roditi ili šta. Treba biti stalni kontinuirani popis stanovništva. Da uvijek se ima 

mogućnost dopunjavati taj broj, pa i novorođeni naravno po automatizmu, ali oni koji žive i 

egzistiraju tu, a iz nekih razloga nisu prijavljeni.  

 I još jedna stvar. Vidjeli ste ova nova vlast u Kantonu. Prvo neće da se formira ali su 

podijelili ministarska mjesta. Pet SDA, pet DF i po još jedno mjesto one dvije stranke koje su sa 

njima. 12. 

 Ja koliko znam smanjen je broj ministarstava Kantona i mi smo kao Vijeće tražili da se 

objedine određena ministarstva kako bi se i tu napravile uštede. 

 Kako bi se ministri natjerali da rade, a ne da tamo uzme jedno ministarstvo, nekakav 

resor koji može imati još uza se još dva resora, ali uzme jedan i njemu je lijepo. 

 Danas dođe malo, sat, dva prošeta popije kahfu ono što ga sleduje u zme sebi i ode kući s 

platom odličnom. Neka rade od jutra do mraka. 

 Tražimo i to. Vijeće smatra nedopustivim da se povečava broj ponovo ministarstava u 

Kantonu, da se zadrži broj koji je, bez obzira kakva je ona Umihanićeva Vlada bila i najgora, 

makar neko je smatrao, jedina pozitivna stvar za mene je to što se smanjio broj ministarstava. Ali 

naravno kad su oni trebali da izgube mandat, ali nema veze eto makar to nisu dok su oni bili u 
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mandatu nego za one druge. Hajde da to sad zadržimo. Time ćemo omogućiti da ovi bolje rade, a 

smanjit će se novčana sredstva koja će moći ići i u gradski budžet. 

 I govorili smo o transparentnosti. Maksimalno povečanje transparentnosti rada ovog 

Gradskog vijeća mora biti. 

 Ovdje je kolega Kasumić, pardon Kasumović, imao sam nešto u glavi, Elvir Kasumović 

je prije dvije sjednice kad smo imali odprilike sjednicu negdje do devet sati izašao i praktično 

upozorio da svi pobjegnu. Pa i oni koji su na budžetu mediji, a dva su medija jedan portal i RTV-

7 ostali sa nama koliko nas je bilo da imamo mogućnost da radimo. 

 Pa smo zauzeli zaključak da to nije iz onog okvira budžetskih sredstava namijenjenih za 

medije, nego posebno da se i na taj način, podrži transparentnost rada Gradskog vijeća dodatnim 

novčanim nagrađivanjem onih koji obezbjeđuju građanima uvid u naš rad. 

 Tako da to bude jedan zaključak u okviru mogućnosti dakle Službe za društvene 

djelatnosti da se pokuša iznaći ako bude prilike kroz rebalans, ne možemo insistirati, ali 

zaključak Vijeća postoji, odluke Vijeća moramo poštovati, da se i na taj način valorizuje rad onih 

koji pokušavaju i bore se zajedno sa svima nama da obezbijede transparentnost rada, pa da onda 

odgovaramo za ono što radimo i dobijamo zasluge na način da ne budemo isti kao svi oni koji se 

smatraju da loši. 

 Građanima su svi loši kada je teško stanje, evo završit ću odmah, ali bar mi koji nešto 

pokušavamo raditi u ovom Gradskom vijeću, večina nas je takva ovih vijećnika, pokušava biti 

korisna, maksimalno se angažuje, bar da ima neko priliku da vidi šta i kako mi to radimo. Hvala. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 
 

 Hvala. Zaključujem raspravu klubova. Ima repliku gospodin Imamović. 

 

SABAHUDIN IMAMOVIĆ 

 

 Kolega Ajanović je govorio o zagađenju zraka. Međutim, ovdje se niko u ovom 

Gradskom vijeću nije uzbudio što mi nismo dobili izvještaj o zagađenju zraka za 2014. godinu i 

izvještaj o slijeganju terena. 

 Dakle, u jednom gradu koji ima takve probleme niko se nije uzbudio zbog toga. Dobili 

smo jedno bledunjavo, bledunjavu informaciju o izgovoru Službe za prostorno uređenje, 

međutim, ovde su bili opsednuti uvođenjem verbalnog delikta, tako da se nije imalo vremena za 

tako važnu informaciju. 

 Mislim da ne nekorektno prozivati građane ovih triju mjesnih zajednica koji više od 50 

godina trpe zagađenje Termoelektrane  zato što žele da im se finansiraju projekti koji im 

obezbjeđuju samo život dostojan čovjeka. Dakle, ne traže ništa novo. 

 Tuzla je dobila ovaj novac zato što se ta postojenja nalaze na području Grada Tuzle. A 

opet se ta postrojenja nalaze na području ovih mjesnih zajednica. Dakle, tu su šljačišta. Tu je 

najveća koncentracija prašine. Tu je buka. Dovoljno je vidjeti one kazane pa da vam bud 

enanijeta duševna bol. Dakle, traže samo da se riješe osnovni njihovi problemi. 

 Sa širenjem mreže toplifikacije postižu se i ekološki efekti. Dakle, smanjuje se broj 

dimnjaka i time se postižu ekološki efekti koji su od koristi za čitav grad. 

 I nije ovdje idila u Tuzli da samo štrajkuju radnici i građani nekim drugim povodima zato 

što kantonalna vlast ne valja, koju ja ne želim da branim. Ovdje se štrajkovalo i demonstriralo iz 
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razloga zato što nisu riješeni problemi iz nadležnosti ovog grada. Ako se sjetimo da su 

mjesecima gore taksisti sjedili ispred ulaza zato što mi nismo nikad imali pravilnik o dodjeli 

taksi stajališta. Što se to dijelilo valjda po boji očiju ili možda ko da više. 

 Povečana je cijena svih komunalnih usluga. Dizani su krediti i bacani tamo u propale 

investicije kao što su postrojenja za selekciju otpada. 8.000.000 maraka našeg novca. 80 km 

lokalni puteva se moglo asfaltirati i 40 km vodovoda i kanalizacije se moglo ugraditi. 

 Dakle ja bi volio da se te teme otvore. Neka se otvore sve teme, ali teme prije svega za 

koje smo ovlašteni da raspravljamo o njima. 

 Dakle i o radu pojedinih pomoćnika gradonačelnika, o načinu izbora ovih izvođača koji 

nemaju  nikakve referense i opet uporno dobijaju poslove itd. bez ikakvog nadzora. Dakle 

problem je što nema nikakvog nadzora. 

 Neke firme dobiju posao, pa preprodaju itd. Ja bi volio da se te teme otvore i otvarat 

ćemo. Hvala. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 
 

 Replika. Molim vas. Izvolite gradonačelniče. Molim vremenski i da se pridržavamo 

dnevnog reda molim vas. 

 

JASMIN IMAMOVIĆ 

  

 Ja bi volio da se fokusiramo na budžet jer mislim da vijećnik Imamović će nas odvesti na 

temu razno. I upadamo u zamku. Da krenemo raspravljati o stvarima kao što je recimo Sanitarna 

deponija. 

 Najsavremenija deponija na prostoru bivše Jugoslavije. Šta treba da bude. Da budemo 

zatrpani kao Mostar ili kao Zagreb. Dakle, najsavremenija deponija koju Vlada Kantona osam 

godina nije mogla da riješi. Ležale su pare ovdje Svjetske banke. Ležale pare ovdje od Svjetske 

banke i Vlada Kantona ne može da riješi deponiju. 

 Dogovara hoće li u Živinicama biti, hoće li u Lukavcu. Daje brdo para  u Lukavcu da 

građani se ne bude zbog ceste itd. samo da tamo građani prihvate deponiju. Jeste ja sam bio u 

Svjetskoj banci i održo predavanje u Svjetskoj banci, pitali me ljudi treba li neka usluga, rekao 

sam sramota je da iz Bosne se vrate pare neutrošene, evo može Tuzla napraviti deponiju i 

Svjetska banka iz Vašingtona je naredila predstavnicima ovdje i da mi napravimo Sanitarnu 

deponiju. 

 Dakle, grad je bio kontejneri zatrpani na Brčanskoj Malti. Svaka pet kontejnera bili su 

divlja deponija smeća i to je riješeno. Vrlo povoljnim sredstvima Svjetske banke. I to je jedan 

uspjeh. Jedan uspjeh. 

 Što se tiče tendera želim da se zna da ja nikada nisam upoznao niti jednu, niti želim 

upoznati tendersku komisiju, ali postoji Drugostepeni organ po žalbi, dakle u proteklih godina, e 

ne  znam podatke za zadnjih nekoliko mjeseci, nikada ni jedna žalba nije uspjela. 

 Zbog stvaranja atmosfere sumnje nikada se Komisija nije uplela da dodijeli, misleći da je 

stabilnija firma, dakle uvijek pobijedi, uvijek pobijedi, uvijek pobijedi najniža cijena. 

 I tu se slažem sa Imamovićem. Onaj ko je ponudio najnižu cijenu ne znači da je najbolji, 

ali ko smije ne odabrati najnižu cijenu, odmah će krenuti ovakve diskusije i policija i ispitivanja i 

onome predsjedniku komisije koji ja nikad ni ne znam ko je i ne zanima me. 
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 I članovima komisije bi se život pretvorio u pakao jer ne bi mogao dokazati nikako da je 

na bazi neke svoje ocjene i procjene odabrao kvalitetnijeg izvođača od onoga ko je ponudio nižu 

cijenu. 

 I to nismo raspravljali. Ja bi volio da se malo raspravlja o mukama državnih službenika 

neprekidni kontrola po moru anonimnih nepotpisanih i podpisanih prijava itd. muke recimo 

jedne od šefica službi koja odlučuje u dvostranačkom postupku a od dvije strane u postupku 

zapriječeno krivičnom prijavom, a ne mogu obje pobijediti. Kako god odluči. I o tome treba da 

se govori, ali ja bih volio da se ovdje ne ide na temu razno.  

 Rasprava je o najvažnijem dokumentu koji se donosi u toku jedne godine, rasprava o 

budžetu, a uvijek možete vi vijećnici planirate sebi dnevni red imati raspravu po bilokojoj tački 

dnevnog reda. Ja bi volio da ja sad ne govorim o Amandmanima dok se ne zaključi rasprava 

vijećnika. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 
 

 Hvala. Izvolite Ajanoviću. Replika je li tako? I inače da ne idemo replika na repliku, da 

ne idemo dalje, molim vas. 

 

MIRNES AJANOVIĆ  
 

 Mi moramo znati da je, ono što ja imam informaciju, od strane određenih stranaka, njima, 

ovim strankama nekim u Vijeću naloženo da budžet po svaku cijenu ne smije proći. 

 Mora biti pod razno neka priča. Prebacivati se na razno razne druge probleme jer se ne 

smije desiti da Grad Tuzla bude efikasnija od ostalih dijelova gdje je sad nova vlast preuzela 

vlast pa ono divlja, ono u sili vlasti. Zato je to. Zato je ova priča o svemu i svačemu. 

 Što ja danas treba da pričam da recimo predsjednik Kluba SDA živi u Mihatovićima gdje 

je strašno teško stanje sa cestom? Kad krenete od ulaza, pa odozgo kad prođete recimo njegovu 

kuću, dok dođete do njegove kuće, loša cesta zaista. Treba je uraditi. Ali od njegove kuće do 

izlaza ovako s druge strane kad izlazite je asfalte. Je li to treba da sad govorim to? 

 Vijećniku je bilo bitno da njegov problem se riješi a ostali građani iste mjesne  zajednice 

iz iste ulice nebitni su, ja to nisam čuo za govornicom da je rekao i zainteresovao se za njih. 

 Ovdje imamo, govorim o lično interesnom djelovanju. Ovdje imamo Amandman III 

SDA, podpisao Sabahudin Imamović. Mezarja/grobalja kojima upravljaju mjesne zajednice 

25.000 KM da se doda. Treba. Vjerovatno. Treba prvo vidjeti sa mjesnim zajednicama, 

razgovarati Služba za komunalne poslove. Ali, zašto to daje Sabahudin Imamović? 

 Je li možda poslovni interes? Sabahudin Imamović je direktor Revde. Pogrebnog 

preduzeća. Žao mi je što nisam ponjeo. Ponijet ću drugi put, pa da vam pokažem. 3.000 maraka 

je sahrana, dženaza Revde. Ponijet ću vam drugi put ostalo mi u BOSS-u, ako želite ako neće 

završiti tačka nazvat ću kolegu da mi donese. Sad ću nazvati kolegu da donese. 

 3.000 maraka dženaza je Revde u situaciji kad ljudi dobiju ono što je božije davanje, ali 

najtragičnije. Otac, majka, brat, sestra, dijete. Preminuo, preselio. I u takvom teškom stanju šoka 

ljudi koji žive na ivici egzistencije moraju dati 500 maraka za jedan dan čuvanja rezervacije 

mjesta koje su svakako platili. 
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 Je li ima eventualno Sabahudin Imamović lični interes kroz ovaj Amandman? Kao 

direktor Revde da ima bolji poslovni prostor na mezarjima, grobljima? Ne znamo. Predpostaviti 

se može. 

 Da li je Amandmansko djelovanje Kluba SDA lično interesno djelovanje i ostvarivanje 

boljih poslovnih rezultata i bolje plate Sabahudina Imamovića, kao direktora Revde? Je li možda 

to taj Amandman? Kad pričamo o svemu. Evo imate Amandman činjenica je da je direktor 

Revde, neka kaže ako sam ja izmislio. Ne znam kolika je plata. Mi nemamo informaciju kao 

Vijeće, a pogrebna djelatnost je javna djelatnost. 

 Mi imamo naše Komunalno preduzeće koje se bavi pogrebnom djelatnosti. Revda je 

direktna konkurencija. 

 Koliko Vijeće moguće gubi novčanih sredstava koja bi došla u ovaj budžet od ove 3.000 

po dženazi, imaju neki tamo popusti, ima nešto ako kaže nisi plaćo članarinu ne da ne 

pogriješim, piše tamo u članskoj karti 12 i nešto godina moraš unazad platiti. 

 Možda sam pogriješio u godinama. Ne znam koliko je. Samo znam da je puno. 

(SABAHUDIN IMAMOVIĆ – Gdje ćeš ti pogriješiti?) Kaže mi, evo Sabahudin Imamović s 

mjesta da ja ne mogu pogriješiti, znači nisam pogriješio. 

 Ja samo kažem ako nisam, neka nam Sabahudin Imamović kaže za govornicom koliko to 

morate platiti kaznu zato što niste plaćali stanarinu pa da znamo mi svi građani. (JOZO 

NIŠANDŽIĆ – Ajanoviću molim vas. Samo da ograničimo vrijeme.) 

 Vidite kad pričamo o ostalim stvarima kako ne odgovara Sabahudinu Imamoviću. 

 Kad skrećemo s teme zna da boli. Držimo se teme. Predlažem zaključak da vidimo 

mogućnost punjenja budžeta i kroz djelatnost, javnu djelatnost koju obavljaju privatna preduzeća 

na području opštine Tuzla na način da dio prihoda iz te javne djelatnosti ide i u budžet. 

 Da Vijeće dakle predlaže zaključak. Da razmotri mogućnost oduzimanja prava na 

obavljanje privatne djelatnosti u privatnom preduzeću kao što je to Revda, pogotovo što ovdje 

imamo vijećnika u Općinskom vijeću, što je moguće i sukob, kršenje Zakona o sukobu interesa 

član 4. i 6. koji zabranjuju ovakvu vrstu djelatnosti vijećnika u privatnim preduzećima koja imaju 

ovakvu vrstu mogućnosti javnog poslovanja. 

 Da vidimo da li je moguće da novčana sredstva se dobiju. Ali meni je prvenstveno bitno, 

ne da mi imamo bilo kakve koristi od te 3.000 po dženazi, nego da se to smanji na iznos koji 

može biti po meni maksimalno nekakvih 500 maraka. I to je puno. (JOZO NIŠANDŽIĆ – 

Mirnese mogu li vas zamoliti vrijeme je već isteklo?) 

 Tražimo smanjenje pogrebnih usluga na području opštine Tuzla na način da građani kada 

dođu u situaciju smrtnog slučaja, njima najdražih osoba, prijatelja, rođaka, komšija, ne dožive još 

veću tragediju time što će ih neko klati iza vrata s 3.000 maraka za sahranu. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 
 

 Hvala. ispravku krivog navoda ima gospodin Imamović Sabahudin. Izvolite Sabahudine. 

 

SABAHUDIN IMAMOVIĆ 

 

 Znači ispravka se odnosi na neistinu koju je izgovorio vijećnik Ajanović. Dakle, ja tražim 

evo, bilo koja komisija ovog Vijeća neka uputi Pogrebnom preduzeću Revda, Islamskoj zajednici 

da pita o visini cijena usluga. 
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 Ajanović je jaran, naš gradonačelnik koji je mene ovdje nazvo pred svjedocima 

pljačkašem mrtvih ljudi i ni jedan ni drugi nemaju pojma šta ja radim.  Mada je jasno kad kaže 

pogrebno preduzeće poprilično je jasno. 

 U strukturi te usluge postoje vjerske usluge, postoje pogrebne usluge. Dakle, cijena 

pogrebnih usluga je 700 maraka sa PDV-om i nisam izašao da se pravdam, nego imam priliku 

evo, da jednu neistinu sasijećem u korijenu. 

 Dakle, 700 maraka su usluge Pogrebnog preduzeća Revda. Mi smo PDV obveznici, mi 

smo privredno društvo u privatnoj svojini. Ajanović može nastaviti i nemamo nikakav poslovni 

odnos sa Općinom, samo nam je dala mogućnost da obavljamo tu javnu djelatnost. Dakle, ni u 

kakvom sukobu interesa nisam. Mada on kao predsjednik te Komisije za ljudska prava i Etičkog 

odbora, on zna dobro šta su ljudska prava. To je kao kad lisicu stavite da čuva kokošinjac. 

 Ove insinuacije gdje je šta asfaltirano itd. mislim to je stvarno ispod svakog nivoa i šta ko 

misli o politici vijećnika Ajanovića pokazali su građani na posljednjim izborima. Ja nemam više 

šta pričati. 

 Samo ne mogu dozvoliti ovakve podvale i laži. Dakle, nemam priliku da ih demantujem i 

tražim zvanično da se traži informacija od Islamske zajednice od Pogrebnog preduzeća Revda o 

cijenama usluga. I da demantujemo vijećnika Ajanovića. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 
 

 Gospodin Adnan Sijerčić. Oprostite. Ima repliku. To je druga replika. 

 

MIRNES AJANOVIĆ  
 

 Demant  nije demantovao ništa što sam ja tvrdio na način da sad treba nešto ispravljati. 

Ja sam rekao koliko se plaća, a nije rekao Sabahudin Imamović, kao jedna vrsta sankcije, kazne 

ako niste član i članarinu plaćali redovno u slučaju dženaze, a da bi nešto stekli nekakve uslove 

za dženazu, pod nekakvim određenim uslovima. 

 Je li to 12 ili 7 godina ne sjećam se, rekao sam, ne sjećam se. Ima piše to u članskoj 

kartici tamo gdje se upisuje kao članarina za Revdu ili Islamska zajednica, nešto piše tamo, nije 

važno. 

 Eto. Nije nam odgovorio. Rekao sam da mi je doneseno u Stranku račun dženaze od prije 

deset, petnest dana 3.000 maraka. Neka Sabahudin Imamović kaže je li tačno da se naplati i da 

dođe specifikacija na računu za dženazu 3.000 maraka ili nije. 

 A ja sam sad pozvao kolege iz Stranke i donijet će mi, evo čim bude prilika da neko kroz 

ovaj snijeg dođe, možda za 15 minuta, nebitno 20. Donijet će mi račun. 

 Pozivam Imamovića Sabahudina da sad izađe prije tog računa i kaže je li tačno da 

naplaćuju se dženaze u iznosu i po 3.000 maraka za jednu osobu? Ne kolektivno. Samo da 

pitamo je li tačno? Da ne bude, jer čovjek je replicirao i rekao da ja izmišljam, obmanjujem, 

govorim neistine, evo da odgovori za govornicom, a vidjet ćemo kad dođe papir je li to tačno ili 

nije, što je rekao. 

 I takođe tražim da se dostave informacije, dakle od strane Revde za sav period od dana 

kada je dato odobrenje Grada, odnosno Opštine Tuzla za obavljanje javne djelatnosti privatnom 

preduzeću, a imamo javno Komemorativno preduzeće. Koliko je dakle naplaćivano, u kojem 

iznosu, da kompletna dokumentacija, ili možda još bolje da tražimo da to uradi finansijska 
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policija, jer član 6., 4. i 6. Zakona o zabrani diskriminacije Federacije Bosne i Hecegovine jasno 

propisuju obavezu djelovanja u slučaju da izabrani zvaničnik, u ovom slučaju recimo Sabahudin 

Imamović koji je vijećnik i direktor Revde ima normirano potpadanje pod te obaveze ukoliko se 

bavi i ukoliko je u menadžmentu privatnog preduzeća. 

 Evo prizno je da jeste. Nije negirao da je direktor Revde. Nije reko kolika mu je plata. 

Evo to je taj. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 
 

 Hvala. Poslovničku ima gospodin Beriz Sakić i Nada.  Izvolite. 

 

BERIZ SAKIĆ - vijećnik Stranke demokratske akcije 

 

 Ja vas sve naravno selamim i pozdravljam, obzirom da se prvi put javljam ovde. Javio 

sam se za poslovničku intervenciju. Ja koliko znam predsjedavajući da je ovde rasprava o 

budžetu. Nije uopće rasprava o pogrebnim društvima. 

 Svaki građanin može da bira sebi gdje će se ukopati i ko će ga ukopati. Ne mora ni Revda 

ni Komunalno ni bilo koje preduzeće. 

 I molim vas, dajte da prekinemo, ja sam to i prošle sjednice, evo sad i ponovo ove, dajte 

da se držimo tačke dnevnog reda i raspravljamo o onome o čemu smo mi pričali. Te privatne 

stvari. 

 Amandmani koje je iznjeo gospodin Sabahudin Imamović su Amandmani Kluba 

vijećnika SDA nije lično Sabahudina Imamovića i prema tim Amandmanima ćemo se mi 

izjasniti, dajte da idemo dalje ljudi. Ovo ljudi slušaju i gledaju sve. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 
 

 Hvala. Čitavo vrijemo vrijeme se vratima ali ne. Izvolite gospođa nada Mladina, 

zamjenik predsjedavajućeg. Poslovničku takođe. 

 

NADA MLADINA – zamjenik predsjedavajućeg Gradskog vijeća Tuzla 

- vijećnik Socijaldemokratske partije 
 

Poštovani vijećnici i predstavnici klubova. Mislim rasprava o budžetu klubova je 

zaključena. Ove replike i diskusije proizašle iz diskusije koja je bila u suštini diskusija pod 

razno. Nije izazvala diskusije i replike. Diskusija gospodina Imamovića, kao predsjednika Kluba 

Stranke demokratske akcije, niti ono što je iznjeo vezano za Amandmane. 

Ja vas molim. Ne molim, nego insistiram da se držimo dnevnog reda, da se držimo 

rasprave o budžetu na način kako smo to bili, kako treba i počeli i da dozvolimo da sada, pošto je 

zaključena rasprava klubova da vijećnici, gospodin Sijerčić već dugo čeka da kaže svoje 

mišljenje ispred Stranke za Bosnu i Hercegovinu šta misli o ovom važnom dokumentu. Odnosno 

setu dokumenata koji se odnose na budžet. 
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JOZO NIŠANDŽIĆ 
 

Hvala. Gospodine Sijerčiću izvolite. Stranka za Bosnu i Hercegovinu. 

 

ADNAN SIJERČIĆ – vijećnik Stranke za Bosnu i Hercegovinu 

 

Zahvaljujem predsjedavajući. Zahvaljujem dopredsjedavajuća. Cijenjene kolege i gosti, 

ja ću biti vrlo kratak. Znači, imali smo 2014-tu. Pred nama je budžet za 2015. godinu. Ja ću istaći 

samo par stvari. 

U vremenima koja su iza nas, a svi dobro znamo šta je se dešavalo i u prošloj godini, a i u 

prethodnim godinama mi možemo biti ponosni što imamo, prije svega stabilan budžet, budžet 

koji koliko god se to nekom sviđalo ili ne, izvršava svoje osnovne zadaće. Imamo, kao što je to 

rečeno od gospođe Suade u početku izlaganja, znači prve tačke, imamo deficit od milion i 300, 

koliko god to zvučalo možemo biti izuzetno zadovoljni s time s obzirom šta smo sve preživjeli u 

protekloj godini. 

2015. godina koja nam dolazi, znači budžet koji je definisan i zaboravio sam samo reči na 

početku svog izlaganja, znači prije svega čestitke Službi za budžet i finansije koje uspijevaju 

održati budžet stabilnim i svi nivoi koji ovise o ovom budžetu su ispoštovani koliko je to 

moguće, ali uglavnom su svi više manje zadovoljni. 

2015. godina je godina izazova za sve nas. Budžet ima stavku o kojoj smo već nekoliko 

puta razgovarali, stavka izdvajanja iz sredstava proizvodnje električne energije. Govorim o cifri 

od 5.000.000 ali vrlo vjerovatno da će ta cifra u narednim godinama biti veća. Tako da će samim 

tim i stepen, odnosno polja koja budu obuhvaćena znači ovom izdvajanjem će biti sigurno šira i 

samim tim izdvajanjem. 

Pošto je ovo prva godina, znači 2015-ta je prva godina u kojoj imamo ovu naknadu,  

samim tim je i ovo na određen način i da kažemo početno stanje, koje sve stvari mogu da idu u 

ova sredstva, s obzirom da su ona širok pojam za poboljšanje čovjekove okoline tako da ćemo 

vrlo vjerovatno u narednoj godini 2016-ta moći možda i u neke projekte za koje sad nismo 

sigurni da li mogu ta sredstva ići. 

I još jedna samo stvar, ja nemam Amandmana nikakvih i volio bi da krenemo, ako ne 

sada, već u narednoj godini, znači svi se nekako držimo rashodovne strane budžeta i gledamo na 

koji način možemo sredstva potrošiti koja su planirana. Volio bi da i mi nekako doprinesemo i 

prihodovnoj strani budžeta, da imamo neke prijedloge i ideje kako da taj budžet ne bude 40, da 

bude 48, 49 ili ne znam koliko više miliona. Da i mi pokušamo na neki svoj način, da li 

privatnim i svim nekim drugim stvarima pokušamo taj budžet povečati prihodovnu stranu, a 

samim tim će ova rashodovna strana ići u nekom svom zadanom tempu. Eto. Hvala i toliko. 

Prijatno. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 
 

Hvala. Ja više nemam prijavljenih. Zaključujem rad vijećnika. Obrađivaća ćemo zamoliti 

bilo je pitanja. Obrađivač izvolite. Ja molim vijećnike da uđu u salu. 
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SUADA ISAKOVIĆ  

  

 Evo čuli smo od strane vijećnika i od klubova vijećnika da je prijedlog, utvrđen od strane 

Gradonačelnika, budžeta. Da smo imali i Amandmane od dva kluba, od dvije stranke koje 

participiraju u Općinskom vijeću i imali smo isto tako od Komisije za komunalne poslove i 

pitanja mjesnih zajednica prilikom razmatranja budžeta, ova Komisija jepredložila tri 

Amandmana na prijedlog budžeta. 

 Prije svega, prije nego što, o Amandmanima će se izjasniti gradonačelnik, ali evo i ja ću 

reči nekoliko riječi vezano za određene i zaključke i prijedloge. Smatram da je veoma dobar i 

važan ovaj zaključak koji se tiče apliciranja za sredstvima od viših nivoa vlasti za odobravanje 

sredstava za pokriće stvorenih obaveza koje su nastale prirodnom nesrećom i mislim da, nije 

mislim, nego zaključak Gradskog vijeća naravno daje jačinu priceduri koja je inaće propisana 

Zakonom o zaštiti i spašavanju i to će biti znači još jedna prednost da viši nivoi vlasti odluče 

pozitivno o našem zahtjevu i mislim da bi trebalo ići sa ukupnim iznosom obaveza i čak i za 

većim sredstvima, jer nisu se još sanirale ni blizu posljedice nastale prirodnom nesrećom. 

 Što se tiče diskusija koje se odnose na ovih 5.000.000 koje se Gradu Tuzla pripadaju po 

osnovu zakona koji stupa na snagu sad 1. januara i na osnovu kojeg će Elektroprivreda uplaćivati 

naknadu u budžet Grada Tuzla, moram reči da je Služba za komunalne poslove, izgradnju i 

poslove mjesnih zajednica dostavila specifikaciju i da se izjasnila o radovima koje će izvesti u 

ove tri mjesne zajednice iz dijela sredstava koja su predviđena za toplifikaciju u budžetu i za 

sanaciju puteva i kanalizacione mreže, pa evo u mjesnoj zajednici Bukinje, radit će se 

rekonstrukcija i sanacija ulica Kolone i Branilaca Tuzle nakon završene, nakon što se završi 

izgradnja vrelovodne mreže. Znači u idućoj godini sve. 

 Takođe će se raditi toplifikacija dijela naselja Divkovići. Izgradnja kanalizacione mreže u 

naselju Hudoć. 

 U mjesnoj zajednici Šićki Brod vršit će se rekonstrukcija i sanacija ulica u naseljima 

Plane, treća faza i naselju Mihatovići. I u mjesnoj zajednici Husino rekonstrukcija i sanacija ulica 

u naseljima Cerik i ulice Husinska buna. 

 Osim ovog iznosa, veoma je značajno reči, da će u idućoj godini iz namjenskih sredstava 

koji će Gradu Tuzla biti doznačeni od strane Tuzlanskog kantona iz ekološke naknade 3.024.000 

maraka najveći dio biti ili skoro 90% uloženo u ove tri mjesne zajednice i to za izvođenje radova 

na toplifikaciji u mjesnoj zajednici Bukinji II faza 927.000 maraka, za izvođenje radova na 

toplifikaciji u mjesnoj zajednici Šićki Brod, II faza 1.024.000 maraka i za izvođenje radova na 

toplifikaciji naselja Divkovići i u mjesnoj zajednici Bukinje  700.000 maraka. 

 Znači da je ispoštovan princip da se u ove tri mjesne zajednice gdje je izgrađena 

Termoelektrana i gdje su, da kažem građani najbliže izvoru zagađenja, najviše i ulaže ovih 

sredstava. 

 Što se tiče Amandmana koji su predloženi, evo ja ću krenuti prvo sa ovom Komisijom za 

komunalne poslove i pitanja mjesnih zajednica. Vi ste u materijalu dobili izvještaj ove Komisije i 

tri Amandmana. Amandmani su potpuni i napisani su u skladu sa Zakonom, međutim, 

Amandman broj I se ne može prihvatiti iz razloga, kojim se traži da se sredstva od 20.000 

maraka koja su predviđena za finansiranje manifestacije Interbifef u iznosu od 20.000 maraka 

pripoje transferu za rad Crvenom križu. 

 Ova Manifestacija se finansira, ona ima tradiciju i prijeratnu i poslijeratnu i finansira se iz 

našeg budžeta. Ona se održava svake druge godine, znači ova 2015. godina je ta druga godina, 
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jer 14-te nema u budžetu ovih sredstava i ukupno je 20.000 predviđeno za održavanje ove 

Manifestacije. Ukoliko bi se ovo uradilo, znači manifestacija se ne mogla ni održati. 

 Što se tiče Amandmana broj II takođe predlagač ne može prihvatiti ovaj Amandman da se 

na čišćenje vodotoka poveća pozicija za 20.000 i to sa Izdataka za održavanje semafora. 

 Naime, čišćenje vodotoka je posao za koji je moguće i za koje smo i dobijali i već treba 

od kantona da dobijemo 100.000 maraka. Znači, možemo iz drugih izvora obezbijediti ukoliko 

bude potrebno, jer ne radi se ni o velikom iznosu i mislimo da postoji i drugi način da se ova 

sredstva obezbijede, a da ne diramo ovu poziciju koja je neophodna budžetu, također se ne 

prihvata ni Amandman III jer je ovih 20.000 maraka za povečanje pozicije za održavanje 

oborinske kanalizacije predviđeno da se umanji pozicija za tekuće održavanje javnih dobara.  

 Vama je poznato da je Vijeće utvrdilo naknade javnim preduzećima za korištenje javnih 

dobara i da je isključiva namjena ove naknade finansiranje održavanja i zanavljanja javnih 

dobara, znači nije takođe iz ovih razloga moguće prihvatiti ovaj Amandman. 

 Što se tiče Amandmana Stranke za bolju budućnost. Dobili smo III Amandmana u kojima 

se također, osim, traži i uvođenje nove tri pozicije u budžet Grada Tuzla. Ja moram reči da se 

ova tri korisnika koja su navedena u Amandmanima inače korisnici budžeta i to iz ovih 

sintetičkih pozicija koje se odnose na sport i na udruženja i da su sve tri ove organizacije dobijale 

sredstva iz Budžeta i da će po propisanoj proceduri iu 2015. godini dobiti sredstva iz budžeta, jer 

mi imamo jako puno organizacija iz oblasti sporta i udruženja, udruženjima i evo ja sam 

pripremajući se za ovaj Amandman, evo vidite koliko imamo, jedno 60 organizacija je sa jedne 

stavke dobila. Ako mi počnemo redati u Budžet 60 organizacija i još drugih 60 onda bi to bilo 

jako veliki problem i ove organizacije trebaju aplicirati što ne znači da iznosi neće biti povečani 

u odnosu na ovu godinu, znači kakvi budu projekti i za koje projekte se prijave ova tri udruženja 

tako će se i odlučivati u resornoj Službi po propisanoj proceduri. 

 Što se tiče Amandmana Stranke demokratske akcije, ovih VI Amandmana koji su 

dostavljeni blagovremeno na žalost nisu potpuni. Naime, Zakonom o budžetima, čini  mi se da je 

član 32. je rečeno da se Amandmani mogu razmatrati i prihvatiti samo u situaciji ukoliko se 

predloži iz kojih pozicija, znači, da se ne može. Zakon kaže da se ne može visina, obim budžeta 

mijenjati samo da se znači unutar postojećih rashoda može predložiti s kojih pozicija se traži da 

se umanji, a da bi se ove pozicije povečale što u ovom slučaju nije učinjeno i iz tog razloga 

predlagač ne može prihvatiti ove Amandmane. 

 Evo toliko. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 
 

 Hvala. Čuli smo. Znači. (SABAHUDIN IMAMOVIĆ – Replika.) Izvolite 

Gradonačelniče. (SABAHUDIN IMAMOVIĆ – Prvo replika.) (JASMIN IMAMOVIĆ  - Ako 

hoćete vi. Da mi je Sabahudine da ovo.) Izvolite. 

 

SABAHUDIN IMAMOVIĆ 

 

 Ne, sada ispada sad mi ne znamo ni Amandmane podnijeti. Znate. Mi smo, ja sam svake 

godine ono za Vršane skido sa „Cum Grano Salis“ pa se zamjero sa Gradonačelnikom, inače 

imamo dobre odnose.   
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 Ne bi ni jedan amandman prošao ni ovako je li. Je li to, je li problem. Mi smo sa svojim 

amandmanima ukazali na potrebe. Ja mislim da je to sasvim dovoljno. A vi da ste htjeli da 

postoji volja politička da se  to primjeni vi bi nama pomogli i vi bi ste kao stručna osoba odredili 

sa kojih pozicija ćemo skidati taj novac. 

 Evo mi smo vama dala slobodu, ukazali na potrebe a vi sami odredite sa kojih pozicija 

ćemo skidati za te potrebe. (JOZO NIŠANDŽIĆ – Hvala.) 

 A osim toga nikad nijedan amandman nije privaćen. I ne znam sad kao navodno neće biti 

prihvaćen zato što mi ne znamo sačiniti amandmane. Mislim da je nekorektno. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Izvolte. Ima još Kasumović molim vas pa da isto takođe vezano pa ćemo onda dati. Dajte 

da ne otvaramo sad raspravu. Mi smo završili raspravu. Idemo na izjašnjavanje i to je to. 

 

ELVIR KASUMOVIĆ 

 

 Kada je gospođa Isaković govorila. Kada je gospođa Isaković govorila počet ćemo da 

ređamo, mi nećemo početi, mi smo, već su tu uvršteni određeni  klubovi. Mislim nemojte da sad 

da nekorektno je sa naše strane da iznosimo koji su to klubovi u pitanju. Mi nećemo početi nego 

je već početo ređane klubova. 

 Samo je problem što iza tih klubova ne stoje rezultati kao iza ovih koje smo mi 

predloželi. U tome je problem znate gospođo. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 (MIRNES AJANOVIĆ – Mogu li ja? Replika.) Izvolte.     

 

MIRNES AJANOVIĆ 

 

 Predsjednik Kluba SDA Sabahudin Imamović se ljuti na obrađivača materijala zato što je 

istakao zakonsku odredbu iz Zakona o budžetima Federacije Bosne i Hercegovine koja 

obavezuje kako je već citirano da se prilikom predlaganja amandmana u budžetske stavke i 

davanja većih dakle novčanih iznosa mora navesti odakle se skida. 

 Je li sad kriv šef Službe za budžet i finansije što je podučio Sabahudina Imamovića koji 

je inače pravnik o tome kako treba postupati  kao vijećnik. On treba da zna po dva osnova i kao 

pravnik i kao dugogodišnji vijećnik pravila djelovanja i Poslovnik o radu.  

Vrlo dobro se zna da je Poslovnikom o radu predviđena rasprava o nacrtu. U nacrtu treba 

i to možda naznačiti možda ne zna Sabahudin Imamović, ne moraju se iznositi amandmani. Tu 

imate priliku da iznesete svoj stav, predložite, a ako to što ste predložili ne bude usvojeno u 

prijedlogu onda imate u poslovnički propisanom roku mogućnost izmijeniti prijedlog budžeta 

amandmanom. 

Sad isticanje da je Služba kriva što ih nisu podučili prije kako trebaju podnositi 

amandmane po meni je nekorektno jer Služba nije dužna nekoga ko treba da zna i da pročita 

Poslovnik i dužna da zna zakone podučiti kako treba da pročita Poslovnik i Zakon. I ne može biti 

kriva Služba. 
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Ali druga replika, kolega Kasumović, Elvir Kasumović je opravdano istakao primjedbu. 

Prvo njihov Amandman je u potpunos u skladu sa Zakonom o budžetima i Poslovnikom. Imaju i 

kodovi koji su predloženi  za skidanje i Amandman je regularan. 

Da li se može usvojiti ili ne u ovakvom danas stanju kad već imamo preciziran budžet, pa 

je skidanje s jednog teško na drugog to je već druga priča, ali je opravdano pa čak i ova 

primjedba u smislu 60 ih ima pa ne možemo dodavati. 

Postoje već određeni klubovi u budžetu kao stavka, neki iz tradicije postojanja po 50, 60, 

70, 80 godina, pa je i to razlog dakle preneseno je iz prošlog onog perioda da budu kao budžetska 

stavka, neki su tek noviji, ali to ne znači da imaju slabije rezultate. 

Ja predlažem da ova tri amandmana koja su predložena ispred Kluba SBB-a budu putem 

zaključka, ali ne ono samo zaključkom pa ne budu realizovani, naloženi Službi za društvene 

djelatnosti da u toku realizacije budžetskih sredstava namijenjenih po u ove svrhe  predlože ili 

Vijeću.  

Hvala Muamere. Evo dobili smo ovo za Revdu sad. Ja bi molio prije nego što zatvorimo 

ovu tačku dnevnog reda da pročitam ovo. Nemojte da je zatvaramo, ja zadržavam pravo 

poslovničko, da pročitamo koliko Revda naplaćuje za dženazu. Kolegu sam maločas nazvao 

telefonom da vidimo. (JOZO NIŠANDŽIĆ – Samo malo molim vas.) Molim vas. Kolegu sam 

nazvao telefonom, donio mi je račun od 3.000 maraka za dženazu od prije deset, petnaest dana. 

A da samo zna se šta je.  

Tražim da mi se omogući da pročitamo to da javnost zna a vidim Sabahudin Imamović 

već počeo, neću da kažem šta, ali evo gestikulira i viče traži da se to ne čita, nebitno je, ali da se 

ovaj zaključak napravi o ova tri amandmana, da se iznađu mogućnosti ako ne u nivou koji 

zatražen, dakle u onom nivou koji je moguć uvažavajući obrazloženje koje je stavljeno u okviru 

ovih amandmana. 

Pa da i to bude sasatavni dio ako se slažu eventualno ili ne, nebitno, oni ako ne budu, evo 

naš je predlog, dakle nebitno da li će se Klub SBB-a složiti sa ovim (JOZO NIŠANDŽIĆ – Samo 

malo molim vas.) prijedlogom, nebitno je da li će glasati za cijeli budžet, evo ja u ime Kluba 

BOSS-a predlažem da ovo bude sastavni dio zaključaka i da Služba dakle najozbiljnije razmotri 

to i pokuša iznaći rješenja za ove amandmane koje su kolege vijećnici predložili. 

Dakle nikakvo uslovljavanje nije njima, nikakva primjedba, prigovor, nikakva kritika, 

opravdano je bilo što su podnijeli u okviru rokova, u okviru poslovničkih prava, u okviru Zakona 

o budžetu.  

Ja ne mogu sada se izjasniti i glasati se za to jer bi onda poremetili kompletan budžet. Iz 

tih razloga dakle ne mogu da glasam i žao mi je zbog. (JOZO NIŠANDŽIĆ – Dobro.) 

Trebali smo na Kolegiju. Da smo imali priliku na Kolegiju ali gospodin kolega 

Kasumović je bio opravdano spriječen na poslednjem Kolegiju Gradskog vijeća, možda bi tu 

mogli da pokušamo se usaglasiti, ali tako je kako je sad. Zaključak je možda način rješavanja  

ovog pitanja. Hvala. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Hvala. (SABAHUDIN IMAMOVIĆ – Replika.) Ali traži već Gradonačelnik kolko puta 

molim vas. Mogu li pustiti molim vas. (JASMIN IMAMOVIĆ – Ja sam mislio da ćemo imati 

spojene.) Pa digni ruku i ne vidim. Vjeruješ. (SABAHUDIN IMAMOVIĆ – Načelniče moram 

replicirati.) Pa dobit ćete. Dat ću vam ba riječ. Dat ću vam. Neće vam niko oduzeti. (JASMIN 
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IMAMOVIĆ – Evo ne znam ja. Eto vi odlučite po Poslovniku.) (SABAHUDIN IMAMOVIĆ – 

Vezano za ovu diskusiju.) (NADA MLADINA – Daješ riječ Gradonačelniku.) Pa ja sam dao 

Gradonačelniku.  

(JASMIN IMAMOVIĆ – Mislim da su trebali predlagači imati jedinstvenu diskusiju pa 

da onda vi diskutujete. A ovako ne možemo. Previše je. Kako god vi hoćete. Eto odlučite.) 

Gradonačelniče. Izvolite vi Sabahudine hajde. Dobit ćete odmah poslije toga. Je li kod vas 

replika ili poslovnička molim vas?  

(MENSUR ALIĆ – Ja ću dati prednost Načelniku.) Dobro. Pa. Odusto je čovjek. 

(MENSUR ALIĆ – Nije odusto. Ružno je.) Ja ću zaključiti. Ja sam zaključio raspravu. Nemojte 

sad to. Molim vas, živi bili. (MENSUR ALIĆ – Ja se izvinjavam, ali je ružno vratiti 

Gradonačelnika.) Pa nije čovjek otišo. Gradonačelniče. 

 

SABAHUDIN IMAMOVIĆ 

 

 A ružno je kolega Aliću ovdje i lagati na kolege vijećnike, izmišljat, poturat. Mislim evo 

sad će se. Ja želim sad taj račun da se ovdje iskopira i podijeli svima jer nema od 3.000 računa. 

Nema više od 700 maraka ako nije tamo sad da ne ulazim u pojedinosti. 

 Dakle mi nismo naveli sa kojih pozicija se skida, ali se našim amandmanima može 

udovoljiti na način da se poveća iznos budžeta. Dakle to je drugi način da se udovolji 

amandmanima koje vi naravno nećete udovoljiti. 

 Ali ne želimo ovdje, dakle godinama podnosimo amandmane i bili smo korektni, sad nas 

ovdje prikazuje. Ja bi volio da se moje ocjene i kolege Ajanovića sa fakulteta uporede. Ja sam u 

Sarajevu završio Pravni fakultet, tamo sam položio i prvosudni ispit i volio bi da vidim njegov 

put obrazovanja. Na mojim diplomama nema orlova. Ja ne moram diplome držati u kavezu da 

polete. (JOZO NIŠANDŽIĆ – Ja vas molim držimo se dnevnog reda. Rekli smo taj dio. Ostavite 

molim vas.)  

 Molim, ovdje isticat, isticat povremeno kako sam ja nekompetentan, kako sam ja. Ja bi 

volio  da uporedimo da jedna neovisna komisija uporedi naše znanje. U svako doba.  

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Gradonačelniče izvolte. (MIRNES AJANOVIĆ – Mogu li ja repliku?) 

 

JASMIN IMAMOVIĆ 

 

 Evo ja bih. Molim vas. Dobro pa možete eto poslije replicirati. (JOZO NIŠANDŽIĆ – 

Nisam trebo davati nikome. To je moj i najveći problem. Kad smo zaključili raspravu gotovo je.)  

Evo ja imam primjedbu na predsjedavajućeg, mislim da smo morali prije replika kolegica 

Suada i ja dovršiti naše uvodno izlaganje. (JOZO NIŠANDŽIĆ – Pa jeste.) I onda je došlo do 

prekida između.  

Ovako mislim da ne bude zabuna. Dakle novi Zakon o budžetu koji kolega Sabahudine, 

kako ću reći kolega Imamoviću mislit će neko da govorim kad bude čito stenogram da sam sebi 

je li, novi Zakon, pravo da vam kažem nije to, nisam ni ja znao do prije mjesec dana za ovu 

izmjenu. 
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Dakle kada smo pričali o budžetima sve ove godine, pa kada smo usvajali ovaj za 

četrnaestu Budžet, prošle godine nije bio na snazi ovakav Zakon o budžetima. On je stupio u 

januaru mjesecu ove godine i njegov član 32.  propisuje koji se amandman može, šta treba da 

sadrži amandman i koji se amandman može uvažiti. I stvarno dakle to kod ovih drugih 

predlagača amandmana SBB-a, Komisije za komunalne, oni su naveli. 

Dakle ako neki amandman predviđa povećanje rashoda u odnosu na rashod predviđeni u 

prijedlogu, onda valja kazati koji drugi vid rashoda treba da se smanji u tom prijedlogu. I dakle 

to je, pa ne ja samo kažem da ima dakle zakonski osnov da se Amandman ne prihvati. 

Dalje. Ja ko obrađivač, odnosno predlagač ne mislim da je Klub SDA podnio ijedan 

Amandman koji, nesuvisli amandman. Mislim da su svi sa svrhom, da su svi sa svrhom i sad je 

pitanje evo ovdje imamo zakonski razlog. 

Ja smatram recimo da mi je obaveza uzeti amandmane. Prvo ću ko predlagač predložiti, 

dakle da kao predlagača ja ne prihvatam te amandmane, ali uzeti te amandmane u obzir i 

nastojati u idućoj godini pobrojane potrebe, osnovano pobrojane potrebe od strane Kluba SDA 

kroz službe i postojeće stavke u budžetu podržati. Ne u onolikoj mjeri koliko je to Amandman 

rekao ali posvetiti recimo veću pažnju nego u prošloj godini. 

Kad je u pitanju Amandman SBB-a, isto se radi o realnom Amandmanu, ali mi imamo još 

60 organizacija. Dakle taj Amandman nema ovaj pravni problem. Evo on je po novom Zakonu o 

budžetu sastavljen, međutim imamo jedan faktički problem. Navalit će na nas 57 drugih 

organizacija, reće kad su mogli ovi možemo i mi i to je onaj glavni zadatak ja bi rekao šefice 

budžeta da se ne otvaraju nove stavke. Jer kad taj proces krene onda to u određenom vremenu 

može da obori budžet i da budžet izgubi svoju osnovnu namjenu, svoju osnovnu temu. 

I tu su isto u pitanju samo principijelni razlozi. Prijedlozi troškova, odnosno rashoda od 

strane SBB-a isto su osnovani. Radi se stvarno o tri respektabilne organizacije, ali mi smo njih 

ranije podržavali i možemo ih u većoj mjeri jer nije mala stvar da neko predloži samo četiri, pet, 

ili samo tri amandmana, to samo neko ko nema iskustvo u izvršnoj vlasti može da zanemari. 

Dakle mi nećemo to zanemariti u praksi. O ove tri stavke koje ste vi spomenuli mi ćemo 

ih imati u vidu i obratiti veću pažnju nego u prethodnoj godini ali jednostavno ne možemo se 

složiti i prihvatiti taj Amandman. 

Amandman Komunalne komisije, ovaj Dušane, za komunalne poslove i on je u skladu da. 

Slažem se da smo mi rekli oduševljeni smo sa Amandmanom SDA, nazvali bi mi predsjednika 

Kluba i rekli de ga uredi, novi je Zakon, nisi stigo pročitat, nisam ni ja i tako dalje, ali evo ono 

što je činjenica je činjenica. 

Ovdje da se ukine, skine INTERBIFEP koji je jednom u dvije godine a da se poveća 

Crvenom križu. Znate šta mi svako od nas hoće da mu djeca njegova rođena imaju najbolje 

moguće obrazovanje i da se bave i kulturom i sportom. E moramo tu priliku pružiti i drugoj djeci 

koja nam nisu rođena. Ne govorim to tebi nego svima nama koji se bavimo politikom. 

I INTERBIFEP jednom u dvije godine, najveća Galerija porteta na Balkanu. 

INTERBIFEP izdržo rat, toliku oskudicu i INTERBIFEP je dokaz da je Tuzla grad likovne 

umjetnosti, kad ono govorimo da je najveći, prvi akademski slikar Đorđe Mihajlović iz Tuzle, 

žena slikar Adela Ber iz Tuzle, najveći slikar XX stoljeća Ismet Mujezinović isto iz Tuzle. To 

nam je svetinja. Znači nije to INTERBIFEP generacije prethodne. 

Dakle onaj ko vam je ovo predložio Periću stavlja se u konkurenciju sa Ismetom 

Mujezinovićem, pa ili on ili Ismet. Zna se da ću ja stati na tradiciju likovne, na stranu likovne 

tradicije Tuzle i na stranu Ismeta Mujezinovića. 
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Što se tiče vodotoka. Mi imamo prostora, već smo dobili od Grada Linca  donaciju za 

regulaciju vodotoka. Već smo dobili od Soroš fondacije uređenje vodotoka. Imamo i još prostora 

vezano za prirodnu nesreću da dobijemo dosta novca za uređenje jer je ova Briselska 

konferencija rekla prevencija i mi idemo sad na uređenje vodotoka i sanaciju klizišta. I normalno 

popravku kuća ljudima. 

Tako da ne možemo maknuti ovu veliku potrebu. Dakle ne valjaju nam semafori na 

sjevernoj saobraćajnici. I moramo u naredne ako ne možemo godinu onda dvije da riješimo taj 

problem. Ne može pješak preći ulicu na Brčanskoj recimo Malti. A možemo tako redom prema 

zapadu. 

I ne možemo sad to a ne možemo dobiti pare sa strane za semafore, da li od stranaca, da li 

od Federalne vlade, a možemo za regulaciju vodotka. Tako da u toj konkurenciji naprosto se ne 

slažemo sa predlogom ove Komisije.  

A ovo da se skinu za oborinske vode sa javnih dobara nemoguće ne dopušta Zakon. 

Dakle ne dopušta Zakon. 

Mislim da ovaj problem koji je meni vijećnik Mensur Alić potenciro oko PDV-a, mislim 

da oko toga moramo maltene na svakom Vijeću raspravljati. Dakle sve manji su prihodi gradova 

i općina Federacije. Veći je u RS-u, gradovi i općine imaju. To treba da znaju javnosti i građani 

da natjeramo ljude u Federaciji da drugačije razmišljaju. 

Popelo se na 20% tamo iz PDV-a, a kod nas je spalo u Federaciji na 4%. To je vrlo, vrlo 

opasan proces. 

I ja hoću samo da kažem da su gradovi i općine Federacije, da smo mi naša zajednica 

tužili Vladu Federacije i Parlament jer nam već od 2006. prosječno 6.000.000 maraka uzimaju za 

vraćanje duga kojeg ni jedan grad i ni jedna općina u Federaciji nisu pare te koristile, nego su 

samo te pare od MMF-a koristili državna, entitetske vlade i kantonalne vlade. Sad zamislite 

vraćati tuđi dug. 

Naravno prije tog zaduženja nismo ni bili upitani, pa da bi imali recimo status nekih 

žiranata koji džaba stradaju je li za tuđi dug. Ni to nemamo. 

I mislim da bi smo tu svi trebali biti aktivniji jer sve manje i manje sa 8,5, oni su imali 

18,5% u RS-u a mi 8,5%. Oni su sad na preko 20% a mi smo sad ispod 5%. I to je jako, jako 

opasan proces koji se događa u Federaciji a iz njega je jedini izlaz izmjena Ustava Federacije i 

ukidanje kantona. Drugo teorijskog izlaza Federacija nema. 

Ja smatram da smo ovim budžetom, ovim budžetom mi vidljivi su i poduzetništvo i 

proljoprivreda ali i komunalni razvoj. Tu je naš pokušaj da se, da se. (JOZO NIŠANDŽIĆ – 

Nema više replika. Ništa više. Dopusti da završi više. Molim vas. Imamo već dvije prijavljene. 

Treća već ali priključit ćemo. Izvolite gradonačelniče.) (NADA MLADINA – Molim vas. Molim 

vas da ne upadate u riječ Gradonačelniku.)  

(SABAHUDIN IMAMOVIĆ – Što gospođo Mladina niste reagovali kada sam  ja ovdje 

nazvan lopovom?) (NADA MLADINA – Molim vas pa Gradonačelnik govori.) (SABAHUDIN 

IMAMOVIĆ – Što onda niste reagovali? Ni vi, ni predsjedavajući. Ja bi volio stvarno da se 

držite Poslovnika. Vama samo smeta ono što dolazi od Kluba vijećnika Stranke demokratske 

akcije.)  

(JOZO NIŠANDŽIĆ – Gospodine Sabahudine ti si otvorio čitavu raspravu. Molim vas. 

Molim vas. Vi ste prvi izašli koji ste. Vi prvo. Nemojte se ljutiti. Izvolte gradonačelniče.) 

(SABAHUDIN IMAMOVIĆ – Nemojte nas dirati i nećemo ni mi vas.) 
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Dakle smatram da su u budžetu prepoznatljiva želja naša za komunalnim razvojom. 

Razvojem. Spominjane mjesne zajednice, mi smo razgovarali, saradnici i ja, ne bih ponavljao 

ovo što je rekla kolegica Suada, pogotovo sa predstavnicima mjesnih zajednica Šićki i Bukinje. I 

to nam jeste cilj, ne samo u Šićkom i Bukinju, nego u cijelom gradu, udobniji život građana i u 

ovako nemogućoj ekonomskoj situaciji ali i stvaranje, nadgradnjom komunalne infrastrukture i 

povoljnijeg ambijenta za razvoj ekonomije za privlačenje investicija. 

Mislim da su istovremeno prisutna sredstva za socijalnu zaštitu ali i boračko-invalidsku 

zaštitu. I to u većoj mjeri nego što je to u drugim gradovima i drugim općinama. Ja sam ponosan 

na činjenicu da mi izdvajamo daleko, daleko više nego druge općine. 

Recimo kada je u pitanju pomoć ratnim vojnim invalidima Tuzle izdvajanja su iz budžeta 

svake godine veća nego kad saberete izdvajanja 12 općina zajedno.  E sad ne znam je li baš 

duplo veće. 

To je poštovanje prema ljudima koji su u takvom stanju ali i prema braniocima, prema 

braniocima Bosne i Hercegovine. Hoću da kažem da držimo i taj nivo. 

Želim da znate da smo vodili višegodišnju sudsku bitku i poništili privatizacije i skoro 

stabilizovali preduzeća u funkciji 2.000 radnika komunalne privrede. Dakle ili posluju pozitivno 

ili je gubitak mali i opravdan. Hajde spomenemo recimo Pijace, normalno da je gubitak kad je 

bio gradilište a nije bio pijaca, ali da će se 100% vratiti sad kad to više nije gradilište i tako dalje. 

Mislim da ćemo semaforizaciju ovu realizirati bez obzira na stavku Nedžade. Dakle nije 

greška tako krupna da se sad mora mijenajti tekst budžeta. I mislim da ste se šefica, kolegica 

Suada, šefica Službe za budžet i finansije i ti tu sporazumili. 

Mi smo, zapazili ste, u odnosu na Nacrt da smo neka sredstva skinuli sa cesta. To smo 

prebacili na rušenje objekata koji ugrožavaju bezbijednost građana. Dakle stara općina i stara 

pošta zbog temelja uništenih nema teorije onakvi kakvi jesu da se obnove, već ugrožavaju 

bezbijednost građana i naša Inspekcijska služba nam je naredila da to srušimo. Ne smijemo biti u 

riziku. I to košta, valja raspisati konkurs, tender, odabrati firmu koja će to srušiti.   

To je nešto za što nismo mogli dobiti sredstva a kod cesta možemo dobiti. Opet ćemo 

konkurisati kod GSM licenci kod Ministarstva cesta u Federaciji. Dobijali smo svake godine, 

očekujemo dobiti i ove godine. 

Evo pa da znate da ćemo i te zgrade prvo rušiti a sljedeće nam je na redu Kino Centar 

koja isto je opasno je u onakvom stanju da bude, ali tu hoćemo da rasčistimo neke imovinsko-

pravne, imovinsko-pravne nejasnoće. 

Čini mi se da smo dugo radili na budžetu, da smo napravili dobar plan u granicama 

mogućnosti. Ja predlagače dakle neću zanemariti u realizaciji budžeta, ni prijedloge za 

Amandman SDA, Kluba SDA, ni prijedloge za Amandman Kluba SBB-a, ni prijedloge za 

amandmane Komisije za komunalni razvoj, Komisije Vijeća. 

Nije to puno amandmana i nije nam teško da te sve predložene amandmane u realizaciji u 

izvršenju ovoga budžeta imamo, imamo u vidu. Da oni korisnici koji su na vas uticali da budu 

jače podržani budu jače podržani nego prije. 

I predlažem da se budžet usvoji a kako bi smo krenuli u njegovu realizaciju. Već moramo 

do Nove Godine realizirati pomoć za ova četiri radnika Direkcije za izgradnju zbog njihovog 

penzionisanja i uvezivanje staža, a dalje, to je vezano za rebalans, a dalje imat ćemo mnogo, 

mnogo posla. 

I smatram zbog najavljenih moguće nekih velikih demonstracijia i tako dalje, oko 07. 

februara, vidjet ćemo hoće li biti ili ne, ali i zbog činjenice da smo neke tačke zbog značaja prve 
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tačke dnevnog reda i ove druge koja se tiče budžeta pomjerili, dakle imamo gotove pripremljene 

materijale, volio bih kada bi ste se nakon ove sjednice dogovorili da naredna sjednica bude 

negdje oko 15. januara. Pa da iza 15. januara se posvetimo problemima koji nam kao Gradu 

predstoje. 

Ja vas molim ako je moguće da, da, vidite uvijek ima vremena da se teška riječ izrekne ili 

da se riječ zabije do kraja. Mislim da je budžet viši cilj. Ja vas molim da glasate o bužetu. Neko 

će biti za, neko će biti uzdržan, neko protiv, ali da dobijemo tu jednu neophodno potrebnu 

harmoniju. Nije dobro da nas javnost gleda kako se ovdje međusobno svađamo. I neće ljudi 

ulaziti puno ko je šta reko, samo će reći ovi se samo svađaju. 

Zaista o ovom budžetu zavise mnoge sudbine. Jednostavno volio bi da koristite svoje 

pravo da glasate za, protiv i uzdržani, ali da završimo taj važan dio posla. Pa dajte ako se hoćete 

sporečkati uradite tamo to pred kraj pod neka tekuća pitanja. Ali najbolje bi bilo, najbolje bi bilo 

da jedni drugima zaželimo sreću u narednoj 15. godini jer smo se namučili, užano je bila teška 

ova 14. 

Pa bi vas molio ako se možete uzdržati. Evo hajmo tamo na kafu pa replike da, ali stvarno 

mislim da je jako važno da se sada glasa o budžetu i da završimo taj važan posao, u stvari 

najvažniji posao za iduću godinu. Hvala vam.      

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Hvala. Evo molim vas ja imam tri prijavljene za sada molim vas replike. Prvo ima 

gospodin Alić Mensur koji je imao i pre načelenika ali evo on je pustio to, zatim Ajanović i ima 

Beriz Sakić. Izvolte gospodine. Izvolte Aliću. 

 

MENSUR ALIĆ 

 

 Pa evo da kažem da ovo Vijeće postaje sve komplikovanije iz Vijeća u Vijeće. Mi imamo 

sukob ovdje i jedne i druge strane koji jednostavno natjeraju vas da morate nekad i izgovarati 

neke riječe koje nisu uopšte potrebne na ovakvom mjestu da se iznose. 

 Ali ja ću samo reći kad su u pitanju amandmani. Mislim da bi dobro bilo da ubuduće, to 

govorim iz iskustva, da bi bilo dobro kad je nacrt budžeta i kad je rasprava o nacrtu budžeta, da 

se iznese upravo ono što bi se iznijelo na kraju kao amandman. 

 Time se stvara prostor pomoćniku Načelnika za finansije i Kolegija Načelnika da može o 

tim stavkama pokušati da dijelom preraspodjelu izvrši unutra kad je u pitanju nacrt i da dođemo 

u situaciju da nemamo maltene amandmana ovdje i da možemo usaglasati sve prije nego što 

dođe do ovdje. 

 Ako se iznesu amandmani i onda se napravi neka priča, neka huja za govornicom, 

naravno da izazovete i druge vijećnike da moraju reagovati. To je ono što nama fali u ovom 

Vijeću kao, jednostavno ne poštujemo integritet jedni drugih vijećnika. A to ćemo morati da 

jednom presječemo i da počnemo raditi i da se uvažavamo što je po meni najvažnije. 

 Ne možete vi Gradonačelniku jednostavno zabraniti da govori. Mislim da to nije dobro. 

Da Gradonačenik stoji i čeka kad će doći na red da bi neko drugi  prije njega govorio. Mislim da 

je to i jedna kultura i jedan odnos prema instituciji. Gradonačelnik je institucija ovog grada i 

moramo ga poštovati. Građani su ga izabrali. I to većinom ga izabrali. Ono što građani izaberu 
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mi to moramo cijeniti i poštovati. Bez obzira što mi neki nismo bili za to, ostali za to. 

(SABAHUDIN IMAMOVIĆ – Replika.) 

Pa neka nek bude replika. Možemo mi tri dana o replici ovdje govoriti ali moramo imati 

jedan odnos kako treba, kao ljudi prvo moramo se ponašat ovdje pa onda tek ostalo politiku 

voditi. Ja ovdje ne vodim politiku ja ovde više se bavim ekonomijom. 

I problem imamo taj problem. Zato govorim. Kad su u pitanju amandmani, da nije 

započeta priča ovakva kakva je započeta na početku, možda bi se našli i kompromisi i pauzu 

napravili pa bi neke amandmane i usaglasili da se usvoje. Zašto ne. 

2006. godine, kolega Sabahudin je iznio stavku malo prije da nismo nikad usvojili 

amandmane SDA. Ne. Ja mislim evo Ekrem je bio tad u SDA-u, da smo po deset amandmana 

usvajali SDA na nacrt, u Budžetu. Sjetite se dobro 2006. godine. I Narodna kuhinja je imala 

120.000, 120.000 je bila pozicija, da smo je povećali tad na dvjesto i nešto. Ko je bio u Vijeću, 

evo ja mislim evo potvrđuje i Suada.  

I nije samo taj Amandman, još i za neke stavke koje je tad ali je tad bilo sredstava. Tad je 

uveden tek PDV. Imali smo viška osamsto i nešto hiljada, evo ponavljam 800.000 KM-ova koje 

je iza sebe ostavio tadašnji premijer.  (NADA MLADINA – A Budžet preko 60.000.000.) A 

Budžet smo imali preko 60.000.000. Tad smo mogli uvrstiti i sve ono što je neko predlago. Ali 

danas imamo toliko koliko imamo. I hajmo to racionalno rasporediti. 

I ovo o čemu je načelnik govorio da će neke stvari pokušati u toku godine da izbalansira, 

ja se u potpunosti slažem sa time. I tako možemo samo nastupati, tako možemo raditi, ali 

moramo naći zajednički svi da se ne vrijeđamo ovdje kao ličnosti. 

Ovdje takve riječi se izgovaraju za ovom govornicom da je ne znam da li vi poslije 

sjednete pa gledate prenos pa da vidite šta ste izgovorili. To je toliko vrijeđanja, toliko da je to 

nenormalno. Ja ne mogu da shvatim da to može tako ići. I ne mogu da shvatim nisu nam važni 

više. Pa shvatite da u momentu ovom sad političari su najomrženiji ljudi u Bosni i Hercegovini. 

A ima nas poštenih. Ali svi pripadamo u isto jer i mi stvaramo uslov da građani kažu svi su oni 

isti. 

Dajte malo da imamo malo, malo razumijevanja jedni prema drugim. Ja se izvinjavam 

ako sam prekoračio ali uvijek me upozorite ako pređem tri minute kolko imam pravo. Hvala. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Hvala. Hvala. Hvala. Imam ja ovdje više molim vas. Prvo Ajanović, pa Belkić, pa 

Imamović, pa, o imam prije toga izvinjavam se Enes Hueinagić, pa imam Topić, ali ja vam 

predlažem, ja sam napravio, uredu izvinjavam se samo, ja sam napravio propust, ja to kriv sam, 

zato što sam dozvolio prije svega da se replicira obrađivačima materijala. Mi smo završili sa 

raspravom, samo malo, završili smo sa raspravom i trebali smo prekinuti. 

 Vi ste na redu. Izvolte. Izvolte poslovnička. Hajde. 

 

MIRNES AJANOVIĆ 

 

 Poslovnička intervencija. Prvo pošto je Gradonačelnik istakao u vezi ovih amandmana 

svoj stav ja povlačim predlog zaključka jer je on nebitan u ovakvim okolnostima kada smo dobili 

ove informacije. Dakle poslovnička je iz tih razloga. 
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 Druga poslovnička na ove uvrede na orlove u glavi koje neko ima i slično i manipulaciji i 

svašta nešto, neću sad odgovoriti. Upravo iz ovih razloga kolega Alić je to rekao, 

Gradonačenika, pa i vas koji ste već sugerisali da iz ovih razloga ne odgovorim. Neću sad ali ću 

zapamtiti. Ima sledeća sjednica. Biće. Biće tada i prezentirani, pogrešio sam nije dženaza 3.000. 

3.100. 

 Zamolio me je predsjedavajući da sad ne iznosim činjenice šta se sve naplaćuje po kojim 

uslovima, kakve rezervacije, pošto imamo zaključak da se dostavi koliko košta džanaza. Ukupno. 

(SABAHUDIN IMAMOVIĆ – Poslovnička.)  

Pošto je to zatražio i predstavnik Kluba SDA Sabahudin Imamović evo i ja sam se 

pridružio dakle tome, da vidimo kad nam dođe hoće li nam dostaviti validnu informaciju ili ne, a 

račune evo ih imam ja ovdje. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Hvala. Evo mislim mi smo već dali (SABAHUDIN IMAMOVIĆ – Poslovnička.) predlog 

za zaključke da se ide da se dostavi i onda možemo relevantno da ne govorimo ovako napamet. 

Gospodin Sabahudin ima poslovničku, ima prednost u odnosu na replike. Izvolte. 

 

SABAHUDIN IMAMOVIĆ  
 

 Perdlažem da pod tekuća pitanja uvrstimo tačku dnevnog reda Revda i njeno poslovanje i 

tražim da ovdje prezentuje kolega Ajanović račun Revde i da dokažemo da ne govori istinu. 

 Dakle ovdje niko nije reagovao kad je mene Načelnik nazvo pljačkašem mrtvih ljudi, 

niko nije reagovao i niko je nije pitao da li sam ja povređen kao čovjek. Ovdje se svakodnevno 

napada Klub vijećnika Stranke demokratske akcije i ja lično i nikoga to ne uzbuđuje. Vjerovatno 

smatrate da je to normalno. 

 Kolega Aliću ovo je sjednica Vijeća i mi ovdje vodimo glavnu riječ. Načelnik se 

pojavljuje kao obrađivač, (JOZO NIŠANDŽIĆ – Predlagač.) predlagač određenih materijala. 

Ovdje vijećnici vode glavnu riječ a ne Gradonačenik. 

 I Gradonačelnik da manje dolazi na kolegije i da manje izaziva na sjednicama vjerovatno 

bi i rasprave bile. (JOZO NIŠANDŽIĆ – Nemojte tako molim vas. Ja vas moram upozoriti.) Ne. 

Ne. Vidite. Vidite javnost mora znati da iza ove hajke koja je prema meni pokrenuta, da ja 

navodno ugrožavam antifašističku tradiciju Grada Tuzle, da sam ja fašista, tako smo nazvani i to 

za vas nije uvreda, što je Klub vijećnika Stranke demokratske akcije nazvan fašistima od strane 

kolege vijećnika, (JOZO NIŠANDŽIĆ – To nikad nije rečeno.) imamo Stenogram, isto kao što i 

ja nisam rekao i nisam doveo u pitanje 2. oktobar pa ste rekli da sam doveo u pitanje, za to treba 

jedno neovisno tijelo da utvrdi, iza te hajke stoji naš dragi Gradonačenik, koji mene još optužuje 

da sam ja eksponent politike Mirsada Kukića i Bege Gutića. 

 Dakle i sve ove najave (JOZO NIŠANDŽIĆ – Molim vas.) da će biti demonstacije 

vjerovatno ja ću stojati iza tih demonstracija. A ko se plaši da nosi funkciju i teret funkcije nek 

podnese ostavku. Ali nije uredu da prvi ljudi ovog grada stalno proizvode histeriju i stalno ljude 

plaše. (JOZO NIŠANDŽIĆ – Molim vas. Molim vas. Molim vas. Pa nemoj da sad raspravljamo 

oko toga kad imamo.)  

Tražim od vas, evo poslovnička se sastoji u ovome, tražim jednak tretman u ovom 

Gradskom vijeću. Ništa drugo. (JOZO NIŠANDŽIĆ – Ja mislim, ja mislom da sam ja vama dao 
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više nego drugima.) Kada vijećnik Ajanović bude nas vrijeđao da ga ispravite. Da mi je samo da 

doživim od vas i od zamjenice predsjedavajuće taj čin. (JOZO NIŠANDŽIĆ – Onda vi ne vidite 

dobro i ne čujete dobro.)  

 A tražim da se kao tačka, zadnja tačka stavi Revda i da vidimo da Ajanović laže. Dakle 

račun Revde je do 700 maraka, ostalo, (JOZO NIŠANDŽIĆ – Ne. Ne. Ja sad vodim sjednicu. 

Ne. Dozvolite molim vas. Molim vas. Molim vas. Izvolte.) ostalo Islamska zajednica naplaćuje. 

Niko neće ovdje se igrati sa mojim ugledom. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Gradonačelniče izvolite prvo. (MANSUR ALIĆ – Ispravka krivog navoda.) Samo malo.  

(MENSUR ALIĆ – Ali mislio sam ispravku krivog navoda u tome.) Pa znam. Zaista nem 

potrebe. I hvala Bogu da se prenosi i da ima Stenogram sjednica. 

 

JASMIN IMAMOVIĆ 

 

 Ovako molim vas. Nisam nikada nazvao pljačkašem Sabahudina Imamovića nikakvim 

pljačkašem nikoga i ničega pa ni pljačkašem mrtvih i drugo stvarno nisam nikada optužio 

Sabahudina Imamovića da je sksponat bilo čiji, nit sam ja ovdje optuživo ni Begu Gutića, ni 

Mirsada Kukića, nit sam se bavio ja tim osobama. 

 I zaista bi zamolio ovo je važan momenat donosi se budžet, da se glasa o budžetu, da se 

glasa o budžetu, a biće prilike, biće prilike. Jako je važna, ja samo vjerujem u činjenice, u istinu, 

poštenje, pa biće prilike i za to. Ali mislim da je važnija su prva građana o kojima odlučuje se 

sada kada se odlučuje o budžetu nego naša želja da se prepiremo. 

 Ponavljam, neistina potpuna da sam ja bilo koga nazvo pljačkašem mrtvih i neistina 

potpuna. Ja se uopšte ne bavim tim Mirsadom, gospodinom Mirsadom Kukićem, Begom 

Gutićem i drugim nemam kad radeći svoj posao. 

 I mislim da to nije uredu, da je to potpuna neistina a neću tome dalje davati verbalne 

kvalifikacije i reći šta o tome mislim u ime mira ovdje u ovoj sali.    

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Hvala. Mensur Alić ima poslovničku. Izvolte. Mensure izvolte. Molim vas daj da 

završimo sa ovim i idemo zaista na usvajanje. Došli smo do usvajanja budžeta i sad treba. 

 

MENSUR ALIĆ 

 

 Poslovnička. (JOZO NIŠANDŽIĆ – Izvolte.) Prvo bi zamolio Mirnesa da ne ulazi dalje u 

ovo. Oko računa da ne iznosi. (JOZO NIŠANDŽIĆ – I ja se slažem sa vama. U potpunosti. Evo 

molim vas. Daj da zaključimo raspravu.) Ja bi te zamolio kao kolegu da ne otvaramo to dalje da 

nastavimo raditi da završimo kako treba. 

 Ja bi zamolio. (SABAHUDIN IMAMOVIĆ – Ja hoću da se iznese ovo.) Dajte. Dajte 

malo. (JOZO NIŠANDŽIĆ – Ne. Ne. Ne može. Molim vas. Ja vas. Molim vas. Ja vas molim 

nemojte sa mjesta dobacivati.) Dajte malo kulture i nemojte sa mjesta dobacivati dok sam ja za 

govornicom. Molim vas. (JOZO NIŠANDŽIĆ – Izvolte.) Uvažavajte jednog od najboljih 
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privrednika na kantonu Tuzlanskom. Bar to ako ništa drugo. Koji je čist ko suza, čisti džepovi, 

prazni, nema ništa u njima. 

 Poslovnička se odnosila na, rasprava je o budžetu bila završena. Poslije rasprave, kad je 

zaključena rasprava, pravo po Poslovniku izlazi obrađivač budžeta i daje odgovore na sve ono 

što je postavljeno pitanje od vijećnika. 

 Prema tome, nisam ja Gradonačelnika branio zbog toga, nego zato što po Poslovniku 

treba da tako predlagač bude. To je pravilo, ko ne zna neka pročita Poslovnik i nek vidi da je to 

tako. 

 Prema tome nema farvorizovanja ovdje nikog. Samo da se držimo Poslovnika i da se 

držimo. Najbolje bi bilo kad bi se mi držali dnevnog reda. To bi bilo najbolje. Nažalost, evo reko 

sam na početku da ne ponavljam šta, ali nadam se da će doći i ovome kraj. Evo poslovnička se 

odnosila na to. Hvala.   

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Hvala. Ja molim vijećnike da odustanu od ostalih. Evo molim vas. (ENES HUSEINAGIĆ 

– Mirnes je povukao zaključke.) Evo Mirnesovi zaključci. (MIRNES AJANOVIĆ – Povlačim. 

Drugi put. Drugi put ću.) Povlačimo svi. Molim vas. (BERIZ SAKIĆ – Moram. Moram reći.) 

Belkić pa ne možemo deset puta. (NADA MLADINA – Nije. Sakić.) (MENSUR ALIĆ – Svi su 

odustali.) Sakić. Sakiću. Svi su odustali Sakiću. 

(BERIZ SAKIĆ – Ja ću samo. Neću ni minutu.) (MENSUR ALIĆ – Ali izazvat ćeš 

druge.) (BERIZ SAKIĆ – Neću.) (MENSUR ALIĆ – Hoćeš izazvat.) Pa nemojte. Ja sam pustio 

gospodinu Sabahudinu i evo dočeg je došlo molim vas ovdje. (BERIZ SAKIĆ – Ja nisam ovdje 

došo, ja nisam ovdje nikad nikoga vrijeđao, nit ću vrijeđati. Pračam samo za tačku dnevog reda i 

šta samo trebam da kažem. Ništa drugo.) Imat ćeš ti priliku drugom. (NADA MLADINA – 

Izađite za govornicom.) Evo pa nemojte. Pa dajte. 

 

 

BERIZ SAKIĆ 

 

 Ja ovdje nisam nikad nikoga vrijeđo, nisam nikada nikome ružnu riječ rekao, ja sam 

ovdje došo da branim interese naroda koji me je izabrao i tako će uvijek biti do kraja, bez obzira 

koja Stranka, koji je vijećnik i od koga došlo. 

 Ali želim da iznesem ovu činjenicu i ne može to preći tako. Mi smo prošle godine gotovo 

pa iste amandmane podnosili, sa tačno taksativno navedeno sa kojeg koda da se skine da se da 

tom kodu i nijedan amandman nije prošo. 

 Ove godine nismo to učinili ali imali smo stručnih ljudi da tačno kažemo sa kojeg koda 

da se skine ovo što nismo. Smatrali smo da će to Služba, obzirom da imaju stručnjake tamo, 

obzirom da su najbolji ljudi tamo koji to znaju tačno skinuti sa kojeg koda da him to mi ne 

govorimo i da him mi ne dajemo prijedloge i onda ispalo sad da mi ne znamo amandmane 

podnijeti da je tad Zakon takav i takav i da amandmani neće biti usvojeni SDA samo zato što to 

nije zakonski uređeno tako kako treba, a prošle godine iste amandmane, doslovce iste, sa tačno 

taksativnim sa kojeg koda na koji kod treba skinuti i nijedan nije prošo. 

 Zato sam se javio za ovu repliku  da ne ostane to, obzirom da se sjednica prenosi da se 

tačno zna zašto i kako a da ne bude bilo da mi nismo to. 
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JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Hvala. Zaključujem, nema više. Oprostite Topiću, ja vas molim. Ja ću zamoliti našeg 

uvaženog sekretara da nas. Sekretaru molim vas izađite nam za govornicu. Izađite. 

 

MEDIHA NUHBEGOVIĆ 

 

 Dakle ovako. Da upoznam vijećnike sa procedurom jer svi to znaju ali više radi javnosti. 

 Znači prvo se glasa za odluku o izmjenama i dopunama Budžeta, dakle za rebalans. 

Zatim se glasa za amandmane. Imamo amandmane dva kluba i jedne Komisije. Zatim se glasa za 

budžet, pa za odluku o izvršenju i pod d) odluku o načinu ostvarivanja ušteda. 

 Ja ću zamoliti predsjedavajućeg jedno po jedno. Znači da stavi na glasanje odluku o 

izmjenama i dopunama Budžeta Grada Tuzla za period od 01. 01. – 31. 12. 2014. godine. 

Rebalans da ne bude zabune. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Pitam vijećnike ko je za usvajanje odluke o izmjenama i dopunama Budžeta Grada Tuzla 

za period od 01. 01. – 31. 12. 2014. godine, molim da digne ruku? (23) Ima li neko protiv? 

(Nema.) Suzdržan? (4) 

 23 vijećnika su glasala za, niko nije bio protiv i 4 vijećnika su bila suzdržana, te 

konstatujem da je ODLUKA O IZMJENAMA I DOPUNAMA BUDŽETA GRADA TUZLA 

ZA PERIOD OD 01.01. – 31.12.2014. GODINE, usvojena većinom glasova. 

 

MEDIHA NUHBEGOVIĆ 

 

 Sada glasamo za amandmane onim redom kako su i podneseni. Klub vijećnika Saveza za 

bolju budućnost amandman broj I, pa ću ga pročitat: 

 Predlažemo da se KBS „TUZLA-SINBRA“, uvrsti u budžet za 2015. godinu na 

godišnjem nivou u iznosu od 13.000, a da se  sredstva za ovu namjenu obezbijede sa koda 

614311-7 ili koda 614311-18, ili koda 614311-18. 

 Molim vas da ovo stavite na glasanje. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Pitam vijećnike ko je za Amandman I Saveza za bolju budućnost, a koji glasi: 

Predlažemo da se KBS „TUZLA-SINBRA“, uvrsti u Budžet za 2015. godinu na godišnjem 

nivou u iznosu od 13.000 KM, a da se  sredstva za ovu namjenu obezbijede sa koda 614311-7 ili 

koda 614311-18, ili koda 614311-18, molim da digne ruku? (9) Ima li neko protiv? (Nema.) 

Suzdržan? (18) 

 9 vijećnika je glasalo za, niko nije bio protiv i 18 vijećnika je bilo suzdržano, te 

konstatujem da Amandman I Saveza za bolju budućnost, a koji glasi: Predlažemo da se KBS 

„TUZLA-SINBRA“, uvrsti u budžet za 2015. godinu na godišnjem nivou u iznosu od 13.000 
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KM, a da se  sredstva za ovu namjenu obezbijede sa koda 614311-7 ili koda 614311-18, ili koda 

614311-18, nije dobio potrebnu većinu. 

 

MEDIHA NUHBEGOVIĆ 

 

 Dalje. Amandman broj II: Predlažemo da se, isto Savez za bolju budućnost, PK „ZMAJ-

ALPAMM“, uvrsti u Budžet za 2015. godinu na godišnjem nivou u iznosu od 12.000 KM, a da 

se sredstva za ovu namjenu obezbijede sa koda 614311-7 ili koda 614311-8, ili koda 614311-18. 

 Molim vas da stavite ovaj Amandman na glasanje. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Pitam vijećnike ko je za Amandman broj II Saveza za bolju budućnost, a koji glasi: 

Predlažemo da se PK „ZMAJ-ALPAMM“, uvrsti u Budžet za 2015. godinu na godišnjem nivou 

u iznosu od 12.000 KM, a da se sredstva za ovu namjenu obezbijede sa koda 614311-7 ili koda 

614311-8, ili koda 614311-18, molim da digne ruku? (7) Ima li neko protiv? (Nema.) Suzdržan? 

(20) 

 7 vijećnika je glasalo za, niko nije bio protiv i 20 vijećnika je bilo suzdržano, te 

konstatujem da Amandman broj II Saveza za bolju budućnost, a koji glasi: Predlažemo da se PK 

„ZMAJ-ALPAMM“, uvrsti u Budžet za 2015. godinu na godišnjem nivou u iznosu od 12.000 

KM, a da se sredstva za ovu namjenu obezbijede sa koda 614311-7 ili koda 614311-8, ili koda 

614311-18, nije dobio potrebnu većinu. 

 

MEDIHA NUHBEGOVIĆ 

 

 Amandman broj III, isto Savez za bolju budućnost: Predlažemo da se Udruženje pčelara 

„Tuzla“, uvrsti u Budžet za 2015. godinu na godišnjem nivou u iznosu od 5.000 KM, a da se 

sredstva za ovu namjenu obezbijede sa koda 614311-7 ili koda 614311-8, ili koda 614311-18. 

 Molim vas da stavite ovaj Amandman na glasanje. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Pitam vijećnike ko za Amandman broj III Saveza za bolju budućnost, a koji glasi: 

Predlažemo da se Udruženje pčelara „Tuzla“, uvrsti u Budžet za 2015. godinu na godišnjem 

nivou u iznosu od 5.000 KM, a da se sredstva za ovu namjenu obezbijede sa koda 614311-7 ili 

koda 614311-8, ili koda 614311-18, molim da digne ruku? (7) Ima li neko protiv? (Nema.) 

Suzdržan? (20) 

 7 vijećnika je glasalo za, niko nije bio protiv i 20 vijećnika je bilo suzdržano, te 

konstatujem da Amandman broj III Saveza za bolju budućnost, a koji glasi: Predlažemo da se 

Udruženje pčelara „Tuzla“, uvrsti u Budžet za 2015. godinu na godišnjem nivou u iznosu od 

5.000 KM, a da se sredstva za ovu namjenu obezbijede sa koda 614311-7 ili koda 614311-8, ili 

koda 614311-18, nije dobio potrebnu većinu. 
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MEDIHA NUHBEGOVIĆ 

 

 Dalje amandmani Kluba vijećnika Stranke demokratske akcije. 

 Amandman broj I: Predlažemo da se u posebnom dijelu budžeta uvede novi ekonomski 

kod – Izdaci za rad volontera u iznosu od 100.000,00 KM. 

 Molim vas da ovo stavite na glasanje. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Pitam vijećnike ko je za Amandman broj I Stranke demokratske akcije, a koji glasi: 

Predlažemo da se u posebnom dijelu budžeta uvede novi ekonomski kod – Izdaci za rad 

volontera u iznosu od 100.000,00 KM, molim da digne ruku? (7) Ima li neko protiv? (1) 

Suzdržan? (19) 

 7 vijećnika je glasalo za, 1 vijećnik je bio protiv i 19 vijećnika je bilo suzdržano, te 

konstatujem da Amandman broj I Stranke demokratske akcije, a koji glasi: Predlažemo da se u 

posebnom dijelu budžeta uvede novi ekonomski kod – Izdaci za rad volontera u iznosu od 

100.000,00 KM, nije dobio potrebnu većinu. 

 

MEDIHA NUHBEGOVIĆ 

 

 Amandman broj II: Predlažemo da se u posebnom dijelu budžeta uvede novi ekonomski 

kod – Grant za manifestaciju Likovna kolonija „Vršani" u iznosu od 5.000,00 KM. 

 Molim vas da ovo stavite na glasanje. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Pitam vijećnike ko je za Amandman broj II Stranke demokratske akcije, a koji glasi: 

Predlažemo da se u posebnom dijelu budžeta uvede novi ekonomski kod – Grant za 

manifestaciju Likovna kolonija „Vršani" u iznosu od 5.000,00 KM, molim da digne ruku? (7) 

Ima li neko protiv? (1) Suzdržan? (19) 

 7 vijećnika je glasalo za, 1 vijećnik je bio protiv i 19 vijećnika je bilo suzdržano, te 

konstatujem da Amandman II Stranke demokratske akcije, a koji glasi: Predlažemo da se u 

posebnom dijelu budžeta uvede novi ekonomski kod – Grant za manifestaciju Likovna kolonija 

„Vršani" u iznosu od 5.000,00 KM, nije dobio potrebnu većinu. 

 

 

MEDIHA NUHBEGOVIĆ 

 

 Amandman broj III: Predlažemo da se u posebnom dijelu budžeta, u okviru izdataka sa 

posebnog računa općine Tuzla, uvede novi ekonomski kod – Održavanje mezarja/grobalja 

kojima upravljaju mjesne zajednice u iznosu od 25.000,00 KM. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 
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 Pitam vijećnike ko je za Amandman broj III Stranke demokratske akcije, a koji glasi: 

Predlažemo da se u posebnom dijelu budžeta, u okviru izdataka sa posebnog računa općine 

Tuzla, uvede novi ekonomski kod – Održavanje mezarja/grobalja kojima upravljaju mjesne 

zajednice u iznosu od 25.000,00 KM, molim da digne ruku? (7) Ima li neko protiv? (2) 

Suzdržan? (18) 

 7 vijećnika je glasalo za, 2 vijećnika su bila protiv i 18 vijećnika je bilo suzdržano, te 

konstatujem da Amandman broj III Stranke demokratske akcije, a koji glasi: Predlažemo da se u 

posebnom dijelu budžeta, u okviru izdataka sa posebnog računa općine Tuzla, uvede novi 

ekonomski kod – Održavanje mezarja/grobalja kojima upravljaju mjesne zajednice u iznosu od 

25.000,00 KM, nije dobio potrebnu većinu. 

 

MEDIHA NUHBEGOVIĆ 

 

 Amandman broj IV Kluba vijećnika Stranke demokratske akcije: Predlažemo da se u 

posebnom dijelu budžeta ekonomski kod 613727-9 – Izdaci za tekuće održavanje prostorija MZ 

sa iznosa od 30.000,00 KM poveća na iznos od 50.000,00 KM. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Pitam vijećnike ko je za Amandman broj IV Kluba vijećnika Stranke demokratske akcije, 

a koji glasi: Predlažemo da se u posebnom dijelu budžeta ekonomski kod 613727-9 – Izdaci za 

tekuće održavanje prostorija MZ sa iznosa od 30.000,00 KM poveća na iznos od 50.000,00 KM, 

molim da digne ruku? (7) Ima li neko protiv? (1) Suzdržan? (19) 

 7 vijećnika je glasalo za, 1 vijećnik je bio protiv i 19 vijećnika je bilo suzdržano, te 

konstatujem da Amandman broj IV Kluba vijećnika Stranke demokratske akcije, a koji glasi: 

Predlažemo da se u posebnom dijelu budžeta ekonomski kod 613727-9 – Izdaci za tekuće 

održavanje prostorija MZ sa iznosa od 30.000,00 KM poveća na iznos od 50.000,00 KM, nije 

dobio potrebnu većinu. 

 

MEDIHA NUHBEGOVIĆ 

 

 Amandman broj V. Janjo imam pogrešne amandmane imam samo pet. Fali mi druga 

strana. Eh hvala. Oprostite evo. Evo.  

Znači Amandman broj V: Predlažemo da se u posebnom dijelu budžeta ekonomski kod 

614311-37 – Grant za narodnu kuhinju „Imaret" Tuzla sa iznosa od 210.000,00 KM poveća na 

iznos od 260.000,00 KM. 

Pa molim vas da ovo stavite na glasanje. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

Pitam vijećnike ko je za Amandman broj V Stranke demokratske akcije, a koji glasi: 

Predlažemo da se u posebnom dijelu budžeta ekonomski kod 614311-37 – Grant za narodnu 

kuhinju „Imaret" Tuzla sa iznosa od 210.000,00 KM poveća na iznos od 260.000,00 KM, molim 

da digne ruku? (7) Ima li neko protiv? (2) Suzdržan? (18) 
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7 vijećnika je glasalo za, 2 vijećnika su bila protiv i 18 vijećnika je bilo suzdržano, te 

konstatujem da Amandman broj V Stranke demokratske akcije, a koji glasi: Predlažemo da se u 

posebnom dijelu budžeta ekonomski kod 614311-37 – Grant za narodnu kuhinju „Imaret" Tuzla 

sa iznosa od 210.000,00 KM poveća na iznos od 260.000,00 KM, nije dobio potrebnu većinu. 

Idemo dalje. 

 

MEDIHA NUHBEGOVIĆ 

 

 Amandman broj VI: Predlažemo da se u posebnom dijelu budžeta ekonomski kod 

614311-11 – Transfer za rad organizacija i udruženja iz oblasti BIZ-a sa iznosa od 160.000,00 

KM poveća na iznos od 200.000,00 KM. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Pitam vijećnike ko je za Amandman broj VI Stranke demokratske akcije, a koji glasi: 

Predlažemo da se u posebnom dijelu budžeta ekonomski kod 614311-11 – Transfer za rad 

organizacija i udruženja iz oblasti BIZ-a sa iznosa od 160.000,00 KM poveća na iznos od 

200.000,00 KM, molim da digne ruku? (7) Ima li neko protiv? (2) Suzdržan? (18) 

 7 vijećnika je glasalo za, 2 vijećnika su bila protiv i 18 vijećnika je bilo suzdržano, te 

konstatujem da Amandman broj VI Stranke demokratske akcije, a koji glasi: Predlažemo da se u 

posebnom dijelu budžeta ekonomski kod 614311-11 – Transfer za rad organizacija i udruženja iz 

oblasti BIZ-a sa iznosa od 160.000,00 KM poveća na iznos od 200.000,00 KM, nije dobio 

potrebnu većinu. 

 (MIRNES AJAOVIĆ – Poslovnička intervencija.) Nemoj ušli smo. Nemojte molim vas. 

Neka. Molim vas. Pustite. Izvolte. 

 

MEDIHA NUHBEGOVIĆ 

 

 Amandmani Komisije za komunalne poslove i pitanja mjesnih zajednica.  

Amandman broj I: Da se na ekonomskom kodu 614329-3, „Transfer za rad-Crveni križ Grada 

Tuzla“ predviđena sredstva od 40.000,00 KM  povećaju za 20.000,00 KM, a ista umanje na 

ekonomskom kodu 614311-40, „Grant za manifestaciju INTERBIFEP“. 

Pa molim vas da ovo stavite na glasanje. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

Pitam vijećnike ko je za Amandman broj I Komisije za komunalne poslove i pitanja 

mjesnih zajednica, a koji glasi: Da se na ekonomskom kodu 614329-3, „Transfer za rad-Crveni 

križ Grada Tuzla“ predviđena sredstva od 40.000,00 KM  povećaju za 20.000,00 KM, a ista 

umanje na ekonomskom kodu 614311-40, „Grant za manifestaciju INTERBIFEP“, molim da 

digne ruku? Ima li neko protiv? Suzdržan? (MIRNES AJANOVIĆ – Je li ima kod?) (MEDIHA 

NUHBEGOVIĆ – Ima. Ima. Ima. Da se znači poveća na Crvenom križu a smanji na 

INTERBIFEP-u.) (NADA MLADINA – Hoćemo li ponavljat glasanje?) 
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Ko je suzdržan molim vas evo još jednom je li tako? (MIRNES AJANOVIĆ – Možete li 

ponoviti?) Nemoj sad molim vas. Imamo. (NADA MLADINA – Da ponovimo glasanje. Nije 

jasno.) (MIRNES AJANOVIĆ – Da ponovimo.)  

Janjo molim vas prebrojite ponovo. (MIRNES AJANOVIĆ – Poslovnička intervencija. 

Mogu li poslovničku intervenciju?) Hajde izvolte.  

 

MIRNES AJANOVIĆ 

 

 Poslovničku intervenciju tražim da se ponovi glasanje, iz razloga što nije bilo jasno da li 

je ovaj amandman imao kod zamjenski sa kojeg se mora skinuti kod, sredstva da bi Amandman 

prošao. (JOZO NIŠANDŽIĆ – Ima. Ima.) 

 Jer mi kao izabrani zvaničnici, danas ste čuli zakletvu, dužni smo poštovati zakone Bosne 

i Hercegovine. Zakon o budžetima nije dozvoljeno glasati, je nezakonito predlaganje 

amandmana ako nema zamjenski kod sa kojeg će se koda staviti sredstva. 

 U takvoj situaciji ja sam prinuđen da moram glasati protiv. Ne mogu biti ni suzdržan. Jer 

sam se obavezao također kao i kolega danas da ćemo poštivati zakone Bosne i Hercegovine, 

uključujući dakle i federalne zakone. 

 Iz tih razloga dakle nije mi bilo jasno, zato sam tražio pojašnjenje, sekretar je to istakla, 

ali tražim da se ponovi glasanje, jer sam dužan glasati protiv ako amandman koji se predlaže u 

novčanom iznosu nema kod sa kojeg se treba skinuti novčani iznos jer je to protuzakonito. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

Čuli ste sekretar je objasnio, nema potrebe. Idemo ponovo molim vas. Idemo ponovo da 

utvrdimo radi toga. 

 

MEDIHA NUHBEGOVIĆ 

 

 Samo znači za Amandman broj I Komisije za komunalne poslove i pitanja mjesnih 

zajednica, gdje se povećavaju sredstva za Crveni križ a umanjuju se sredstva za INTERBIFEP. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

Pitam vijećnike ko je za Amandman broj I Komisije za komunalne poslove i pitanja 

mjesnih zajednica, a koji glasi: Da se na ekonomskom kodu 614329-3, „Transfer za rad-Crveni 

križ Grada Tuzla“ predviđena sredstva od 40.000,00 KM  povećaju za 20.000,00 KM, a ista 

umanje na ekonomskom kodu 614311-40, „Grant za manifestaciju INTERBIFEP“, molim da 

digne ruku? (2) Ima li neko protiv? (Nema.) Suzdržan? (25) 

2 vijećnika su glasala za, niko nije bio protiv i 25 vijećnika je bilo suzdržano, te 

konstatujem da Amandman broj I Komisije za komunalne poslove i pitanja mjesnih zajednica, a 

koji glasi: Da se na ekonomskom kodu 614329-3, „Transfer za rad-Crveni križ Grada Tuzla“ 

predviđena sredstva od 40.000,00 KM  povećaju za 20.000,00 KM, a ista umanje na 

ekonomskom kodu 614311-40, „Grant za manifestaciju INTERBIFEP“, nije dobio potrebnu 

većinu. 
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MEDIHA NUHBEGOVIĆ 

 

II Amandman je takođe Komisije za komunalne poslove i pitanja mjesnih zajednica: Da 

se na ekonomskom kodu 613725-1, „Čišćenje vodotoka“, predviđena sredstva od 90.000,00 KM 

povećaju za najmanje 20.000,00 KM a ista umanje na ekonomskom kodu 613724-4, „Izdaci za 

održavanje semafora“. 

Pa molim vas ovo stavite na glasanje. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

Pitam vijećnike ko je za Amandman broj II Komisije za komunalne poslove i pitanja 

mjesnih zajednica, a koji glasi: Da se na ekonomskom kodu 613725-1, „Čišćenje vodotoka“, 

predviđena sredstva od 90.000,00 KM povećaju za najmanje 20.000,00 KM a ista umanje na 

ekonomskom kodu 613724-4, „Izdaci za održavanje semafora“, molim da digne ruku? (5) Ima li 

neko protiv? (Nema.) Suzdržan? (22) 

5 vijećnika je glasala za, niko nije bio protiv i 22 vijećnika je bilo suzdržano, te 

konstatujem da Amandman broj II Komisije za komunalne poslove i pitanja mjesnih zajednica, a 

koji glasi: Da se na ekonomskom kodu 613725-1, „Čišćenje vodotoka“, predviđena sredstva od 

90.000,00 KM povećaju za najmanje 20.000,00 KM a ista umanje na ekonomskom kodu 

613724-4, „Izdaci za održavanje semafora“, nije dobio potrebnu većinu. 

 

MEDIHA NUHBEGOVIĆ 

 

 I Amandman broj III takođe Komisije za komunalna pitanja: Da se na ekonomskom kodu 

613725-2, „Izdaci za održavanje oborinske kanalizacije“ povećaju  za najmanje  20.000,00 KM , 

a da se ista umanje na ekonomskom kodu 613727-8. 

 (MIRNES AJANOVIĆ – Za šta je taj kod?) Ne znam nisu. (SUADA ISAKOVIĆ – Javna 

dobra.) Javna dobra. Javna dobra.  

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Pitam vijećnike ko je za Amandman broj III Komisije za komunalne poslove i pitanja 

mjesnih zajednica, a koji glasi: Da se na ekonomskom kodu 613725-2, „Izdaci za održavanje 

oborinske kanalizacije“ povećaju  za najmanje  20.000,00 KM , a da se ista umanje na 

ekonomskom kodu 613727-8, molim da digne ruku? (6) Ima li neko protiv? (Nema.) Suzdržan? 

(21) 

 6 vijećnika je glasala za, niko nije bio protiv i 21 vijećnik je bio suzdržan, te konstatujem 

da Amandman broj III Komisije za komunalne poslove i pitanja mjesnih zajednica, a koji glasi: Da 

se na ekonomskom kodu 613725-2, „Izdaci za održavanje oborinske kanalizacije“ povećaju  za 

najmanje  20.000,00 KM , a da se ista umanje na ekonomskom kodu 613727-8, nije dobio 

potrebnu većinu. 

 

MEDIHA NUHBEGOVIĆ 

 

 Predlažem predsjedavajući budžet Grada i odluke ove do zaključaka. 
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JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Pitam vijećnike ko je za budžet Grada Tuzla za period od 01. 01. – 31. 12. 2015. godine, 

molim da digne ruku? (20) Ima li neko protiv? (Nema.) Suzdržan? (7) 

 20 vijećnika je glasalo za, niko nije bio protiv i 7 vijećnika je bilo suzdržano, te 

konstatujem da je BUDŽET GRADA TUZLA ZA PERIOD OD 01. 01. – 31. 12. 2015. 

GODINE, usvojen većinom glasova. 

 Idemo na usvajanje odluke o izvršenju Budžeta Grada Tuzla za period od 01. 01. – 31. 

12. 2015. godine i pitam vijećnike ko je za, molim da digne ruku? (20) Ima li neko protiv? 

(Nema.) Suzdržan? (7) 

 20 vijećnika je glasalo za, niko nije bio protiv i 7 vijećnika je bilo suzdržano, te 

konstatujem da je ODLUKA O IZVRŠENJU BUDŽETA GRADA TUZLA ZA PERIOD OD 01. 

01. – 31. 12. 2015. GODINE, usvojena većinom glasova. 

 Idemo molim vas na usvajanje odluke o načinu ostvarivanja ušteda u Gradu Tuzla i pitam 

vijećnike ko je za, molim da digne ruku? (27) Ima li neko protiv? (Nema.) Suzdržan? (Nema.) 

 27 vijećnika je glasalo za, niko nije bio protiv ni suzdržan, te konstatujem da je 

ODLUKA O NAČINU OSTVARIVANJA UŠTEDA U GRADU TUZLA, jednoglasno 

usvojena. 

 I imamo još predlog zaključaka. Ja ću zamoliti našeg sekretara da nam to pročita. Predlog 

zaključaka molim vas. 

 

MEDIHA NUHBEGOVIĆ 

 

 1. Gradsko vijeće Grada Tuzle smatra da tokom 2015. godine treba raditi na povećanju 

prihodovne strane Budžeta Grada Tuzle za period 01. 01. do 31. 12. 2015. godine, a sve sa ciljem 

obezbjeđenja sredstava za finansiranje radova i obaveza uzrokovanih prirodnom nesrećom iz 

maja 2014. godine (Obraćanjem višim nivoima vlasti ili na drugi način). 

2. Traži se od Službe za komunalne poslove, izgradnju i pitanja mjesnih zajednica da 

Gradskom vijeću dostavi informaciju o realizaciji projekata komunalne infrastrukture po 

mjesnim zajednicama (A posebno vezano za Mjesnu zajednicu Bukinje, Husino, Šićki brod i 

Solana). 

3. Gradsko vijeće urgira na realizaciji ranije usvojenih zaključaka o priključenju 

individualnih objekata na sistem toplinskog zagrijavanja područja grada, sve sa ciljem smanjenja 

zagađenosti zraka. 

4. Gradsko vijeće Grada Tuzle urgira na realizaciji inicijative o izmjeni Zakona o porezu 

na dodanu vrijednost Bosne i Hercegovine, na način da poreska obaveza plaćanja PDV-a nastaje 

nakon plaćanja fakture za isporučenu robu i izvršene usluge (dakle, u momentu realizacije), a ne 

kao što je to do sada bilo u momentu ispostavljanja fakture, sve sa ciljem stvaranja povoljnijih 

uvjeta za poduzetnike, zadržavanje postojećih i otvaranje novih radnih mjesta. 

5. Gradsko vijeće Grada Tuzle traži realizaciju ranije inicijative u vezi sa izmjenom 

Zakona o pripadnosti javnih prihoda u Federaciji BiH, kako bi grad Tuzla mogao ostavariti veće 

učešće u raspodjeli prihoda od PDV. 

6. Inicira se izmjena propisa o popisu stanovništva na način, da se kroz postpopisne 

ankete ili slično kontinuirano obezbjeđuju podaci o broju stanovnika, koji bi se mogli koristiti 

kao zvanični. 
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7. S ciljem obezbjeđenja transparentnosti rada, neophodno je u skladu sa Zakonom i 

finansijskim mogućnostima Budžeta Grada Tuzla obezbijediti sredstva za adekvatno medijsko 

praćenje rada Gradskog vijeća i drugih gradskih organa. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Evo čuli ste predlog zaključaka. Molim vas da se o njima izjasnimo. 

 Pitam vijećnike ko je za ove zaključke, molim da digne ruku? (27) Ima li neko protiv? 

(Nema.) Suzdržan? (Nema.) 

 27 vijećnika je glasalo za, niko nije bio protiv i suzdržan, te konstatujem da su zaključci 

jednoglasno usvojeni. 

 Ja pitam vijećnike molim vas, hoćemo li davati pauzu od pola sata za ručak? 15 minuta. 

15 minuta molim vas. Za 15 minuta se vidimo, živi bili. (Pauza.) 

 Idemo dalje. 

 

 Prelazimo na treću tačku dnevnog reda: 

 

ODLUKA O DAVANJU POD ZAKUP POLJOPRIVREDNOG ZEMLJIŠTA U 

VLASNIŠTVU DRŽAVE NA PODRUČJU GRADA TUZLE 

 

Obrađivač je Služba za razvoj, poduzetništvo i društvene djelatnosti. Predlagač je 

Gradonačelnik Grada Tuzla. 

Materijal razmatrali: Komisija za statutarna pitanja i propise, Komisija za ekonomske 

odnose, Komisija za poduzetništvo i klubovi vijećnika. 

Pitam vijećnike, ima li potrebe za uvodnim izlaganjem i čitanjem izvještaja komisija? 

(MIRNES AJANOVIĆ – Ima Komisija ko zaključak.) Izvolte. Ispred Komisije za staturna 

pitanja je li tako? (MIRNES AJANOVIĆ – Jeste.)  

Radi se o trećoj tački Razmatranje i usvajanje odluke o davanju pod zakup 

poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu države na području grada Tuzle. Je li tako? 

 

MIRNES AJANOVIĆ 

 

 Jeste. Da ne bi bilo zabune pošto je bilo onog prebacivanja, bolje je da pojasnimo. Ja sam 

zadužen u ime Komisije za statutarna pitanja i propise da predložim Amandman dakle u okviru 

ove odluke. 

 Da se, evo citiram: „Da se u poglavlju III – UGOVOR O ZAKUPU, prijedloga Odluke 

iza člana 16. doda novi član 17. koji glasi: 

 Zakupodavac može otkazati ugovor iz člana 15. u sljedećim situacijama: 

a) ako zakupac ne plati zakupninu dva mjeseca uzastopno, 

b) sko zakupac koristi poljoprivredno zemljište suprotno ugovoru, 

c) u drugim slučajevima zloupotrebe ugovora iz člana 15. ove odluke od strane zakupca.  

Eh dakle ovo smo istakli da je već Komisija saglasna da ovo bude razmatrano kao 

predlog a ne kao nacrt iz razloga hitnosti.  

Mi smo na Komisiji dobili detaljnije obrazloženje. Možda je bilo potrebno ako je tu 

predlagač u najkraćem samo da izvijesti i vijećnike o terminima koji nas čekaju nakon usvajanja 
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ove odluke koji su prilično zgusnuti i naravno radi samog poticija i proizvodnje poljoprivredne 

treba uraditi što prije, a ovaj Amandman je iz razloga kako bi spriječili bilo kakve zloupotrebe, 

da neko ne dobije zemljište a onda sa istim manipuliše i da nemamo mogućnost da takvo 

manipulisanje sankcionišemo. 

 Evo sada se zna. Na ovaj način smo se zaštitili od eventualnih zloupotreba ili bilo kakvih 

manipulacija. Hvala. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Hvala. Alić Mensur. Izvolte. Daću obrađivaču poslije. (MENSUR ALIĆ – Mislim da 

neće trebati.) Eto odlično. (MENSUR ALIĆ – Kad ja kažem ovo neće trebati.) Dobro. Izvolte. 

Mensur Alić, Tuzlanska Alaternativa. Izvolte. 

 

MESNUR ALIĆ 

 

 Molio bi sekretara ako nije teško da ispravi, imamo ovdje dvije tačke pod tri. (MEDIHA 

NUHBEGOVIĆ – Dobro, ispravili smo.) Ja nisam dobio pa zbog toga. 

 Ja samo ovdje da jednu riječ samo da. U članu 4. inicijativa za  raspisivanje javnog 

poziva i nacrt. Da se briše nacrt, da bude odluka. (JOZO NIŠANDŽIĆ – Dobro.) Nema, da ne 

bude u nacrtu jer ćemo izgubiti opet puno vremena zato što je u nacrtu. 

 Ja mislim da je evo  nek se izjasni i predlagač mislim da će se složiti sa ovim i da bi 

skratili postupak ove odluke i naravno mi ćemo dati podršku uz i podržat ćemo ako se ovaj 

predlagač složi sa Amandmanom koji je predložen. Ako se složi naravno da ćemo dati podršku. 

Evo hvala lijepo. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Hvala. Gospođica Dajana Bakić. Izvolte. A nek se pripremi Nedžad Malikić. Ne. Ne. Ja 

pratim dobro molim vas. Ja ipak bolje vidim odavde nego vi odozdo. 

 

DAJAN BAKIĆ – vijećnik Socijaldemokratske partije 

 

 Hvala. Poštovani predsjedavajući, zamjenice predsjedavajućeg, sekretarko, vijećnice i 

vijećnici, predstavnice i predstavnici službi, gošće i gosti, predstavnice i predstavnici medija, sve 

vas srdačno pozdravljam. 

Ja se obraćam u ime Kluba vijećnika i vijećnica SDP-a BiH u ovom Općinskom vijeću. 

Mi smo razmatrali dakle odluku o davanju u zakup poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu države 

na području grada Tuzle.  

Jako nam je značajno da se ona danas našla na dnevnom redu, iz razloga je li ovaj hitnosti 

rokova koji su pred nama kada su u pitanju je li finansiranje, odnosno poticaj koji se daju prema 

onima koji se bave poljoprivrednom proizvodnjom ali i zato što je jedna pozitivna odluka je li 

koju treba donijeti što prije, koja će omogućiti kontinuiran poljoprivredni razvoj, s time razvoj i 

privrede i razvoj ekonomije koja nam je itekako potrebna je li kada su nas zadesile ove prirodne 

je li nesreće koje smo imali priliku svjedočiti tokom 2014. godine. 
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Mi ćemo je li u okviru devete tačke dnevnog reda kada budemo razmatrali ovaj izvještaj 

ovaj Civilne zaštite vidjeti da je tamo šteta koja je prouzrokovana kada je u pitanju 

poljoprivredno zemljište nešto više od 5.500.000 konvertibilnih maraka i s tim u vezi jako je 

značajno da mi omogućimo da se prostor koji je neobradiv a koji čini, dakle samo je 20 do 30% 

prostora u općini Tuzla koji je iskorišten kao obradivo zemljište i jako je bitno da mi povećamo 

taj procenat i to je nešto što će omogućiti je li ova odluka. 

Mi nismo imali nikakve amandmane kada je u pitanju odluka, ali i slažemo se sa 

Amandmanom koji je predložila Komisija za statutarna pitanja. 

Ono što treba podebljati jeste ono što je podebljano u samoj odluci jest kada govori, kad 

se govori o prednosti zakupa. Drago nam je da postoji dakle određeni senzibilitet prema 

nezaposlenim osobama, čime se nastavlja dakle taj trend, trend Grada Tuzla je li u razvoju 

socijalnog poduzetništva i značajno je da postoji određeni senzibilitet prema ranjivim 

kategorijama stanovništva koji će u ovom smislu imati prednost u odnosu na one koji su već 

dakle, koji već imaju mogućnosti i koji se već dakle veliki su proizvođači u velikoj mjeri se bave 

dakle ovom oblasti. 

Drago nam je dakle da se time otvara prostor za nova upošljavanja, odnosno 

samozapošljavanja i da se time dalje može razvijati poljoprivredna proizvodnja u našem gradu. 

Kada je u pitanju dakle korist koja će se, je li finansijska korist koja će se ostvarivati kada 

je u pitanju zakup ovog zemljišta, stoji u članu 19. da je to 70-30 u korist Grada u odnosu na 

korist Kantona i ono što  stoji u članu 20. jeste da za što će se koristiti ta sredstva ovdje nije 

dakle nabrojano ali stoji tamo u Zakonu o poljoprivrednom zemljištu da zapravo sva ova sredstva 

koja se dobiju od zakupa ulažu dalje u razvoj ove oblasti, projekte, planove i programe koji se 

tiču uređenja poljoprivrednog zemljišta i omogućavaju dalje dakle razvoj poljoprivrede što je 

naznačeno u našoj Strategiji razvoja do 2026. godine, što omogućava održivost ove oblasti u 

konačnici. 

Dakle jako afirmativna odluka i treba čim prije dakle da je usvojimo. S tim u vezi evo 

Klub vijećnika i vijećnica SDP-a će pozitivno se izraziti prema ovoj odluci kako bi što prije 

omogućili svima onima koji imaju interes od nje da što prije dobiju sredstva za realizaciju svojih 

projekata. Toliko. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Hvala. Gospodin Nedžad Malikić, Stranka Radom za boljitak. Ili je dovoljno reći samo 

boljitak. 

 

NEDŽAD MALIKIĆ 

 

 Ma da ne bi bilo zabune zašto smo vratili ovu tačku dnevnog reda, to je znači samo su u 

pitanju rokovi. Ništa više. Kako bi na vrijeme mogli neke odluke donijeti. 

 Odluka je znači jako dobra, dobro urađene, a ako se i pokaže da ima neke manjkavosti 

bože moj pa svaka odluka može se dopunjavati i tako dalje i tako dalje. 

 Znači ono što bi ja sugerisao, a to je da pokušamo možda do u nekom kratkom periodu da 

vidimo da dobijemo neku kartu zemljišta sa kojim raspolažemo i da naši poljoprivrednici znaju 

gdje mogu aplicirati, gdje im je bliže i tako dalje i tako dalje. 
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 Značu kartu poljoprivrednog zemljište koje raspolaže Grad Tuzla i koje će biti naravno 

biti na neki način moguće i iznajmiti. 

 Druga stvar što sam i prošli put govorio, a to je analiza zemljišta. Ona nije skupa pa da 

vidimo način na koji bi mogli našim poljoprivrednicima reći eh to, te i te, to i to zemljište 

pogodno je za tu i tu kulturu. Tu možeš sijati žito, tu možeš sijati, tu možeš zasaditi voćnjak, tu 

možeš to i dat na kraju krajeva sama analiza dobiješ ti jedan, jednostavno da dobiješ jedno 

rješenje na kojem ti sve piše kakvo je zemljište i šta bi bilo dobro tu uzgajati i šta su potrebne 

mjere koje bi bile potrebne da bi to i to zemljište doveo u tu situaciju da možeš proizvoditi neku 

proizvodnju za koju ti želiš. To su neke sugestije. 

 Ono što je kad se kaže odluka, jako je bitno odluka. Naši poljoprivredni proizvođači su 

mogli i koji je to zemljište iznajmljivo već od koga i kako i nije ni bitno, ljudi su mogli samo na 

jednu godinu dana dobiti to zemljište, a iole ozbiljna poljoprivredna proizvodnja ne može se 

zasnivati na godinu, dvije nego na više.  

I zato je težina ove odluke i u tome što će svaki naš poljoprivredni proizvođač znati čime 

će raspolagat. To neće biti skupo zemljište a moći će planirati i ubuduće znači svoju 

poljoprivrednu proizvodnju koja je jako bitna. 

 I ono možda evo do naredne sjednice imamo ovdje da se za sjednicu pripremi odluka o 

javnom pozivu kako bi naši, znači za januarsku sjednicu, kako bi naši poljoprivredni proizvođači 

imali sasvim dovoljno vremena da mogu se javiti, aplicirati i dobiti zemljište, a kako bi do 31. 

mogli ući u naravno ostale faze koje su nam potrebne. 

 Toliko i hvala. Znači odluka je jako dobra i mi je i podržajemo. Hvala. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Hvala. Od klubova ko se još javlja? Ako nema, zaključujem raspravu klubova. Otvaram 

raspravu vijećnika. Gospodin Topić Ekrem iz Tuzlanske alternative. Izvolte gospodine Topiću. 

 

EKREM TOPIĆ – vijećnik Tuzlanske alternative 

 

 Gospodine predsjedavajući, kolegice i kolege vijećnici, poštovani predstavnici gradske 

vlasti, uvaženi gosti, poštovani mediji, esselamu alejkum i dobar vam dan. 

 Nemam neke potrebe posebne povodom ovoga ali pošto sam dugo u ovome samo sam 

zbog toga izašo, da čestitam pomoćniku Načelnika i svim onim koji su svih ovih deset godina, 

neću rijet, neću omalovažit ni osporit nekom prije toga, alo ko se sjeća tačno je danas deset 

godina, ne danas u ovaj dan, 2004.-2014., gdje smo ovdje vodili onaj žučne rasprave, prijedloge, 

osporavani, podržavani i gdje smo iole počeli ozbiljnije ulazit u ovu problematiku i u ove 

poslove. 

 Ovo je odluka po meni veoma dobra, korektna i što reče kolega Malikić ovom odlukom 

dovodimo ozbiljnije i veće ove proizvođače i ovi koji će se baviti ovim poslom da mogu se počet 

već sad baviti i većim poslovima i ozbiljnijim poslovima i dugoročnije. 

 Ja po terenu puno toga znam, kad zažmirim odma mi sve na oči dođe i šta je bilo a šta je 

trenutno a daleko može i više i bolje i moglo i dosad. 

 Pomoćnik Načelnika je mlada osoba, korektna osoba, voljna da radi ove i druge poslove 

iz svoje nadležnosti. U nama imate podršku u po dana, u po noći zovite mi ćemo pomoći. Toliko 

i hvala. 
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JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Hvala. Više se nije ni javio niko. S time zaključujem raspravu. Idemo na usvajanje 

odluke o davanju. (MEDIHA NUHBEGOVIĆ – Čekajte imaju amandmani da se obrađivač 

izjasni. Ako prihvata onda se glasa za odluku.)  

A za amandmane. Izvolite obrađivaču. Oprostite. Oprostite molim vas. Pomoćnik 

Načelnika Lakić Vedran. Izvolte. Odnosno Gradonačelnika. Izvinjavam se. 

 

VEDRAN LAKIĆ – pomoćnik Gradonačenika za razvoj, poduzetništvo i društvene    

djelatnosti 

 

 Ja vas sve srdačno pozdravljam. Prije svega da izrazim zahvalnost u ime Službe što je 

ova tačka ipak danas došla na dnevni red, obzirom na rokove koje imamo u vezi sa ovom 

odlukom. 

 Isto tako zahvaljujem i na ovim amandmanima koji će nam u mnogome olakšati rad. 

Mislim na Amandman gospodina Alića i Amandman gospodina Ajanovića. (MIRNES 

AJANOVIĆ – Komisije.) Komisije. Pardon. Komisije za statutarna pitanja. 

 Ovdje bih imao možda samo jednu dilemu, evo da je zajedno otklonimo. Obzirom da je 

praksa Kantona da se zakupnina naplaćuje godišnje unaprijed, predložio bi da u ovom pod 

tačkom a) stoje riječi, ako zakupac ne plati zakupninu, a da ovu nastavak dva mjeseca uzastupno 

brišemo obzirom da se ona plaća unaprijed. (MEDIHA NUHBEGOVIĆ – Rokom određenim 

ugovorom.) Tako je. (MEDIHA NUHBEGOVIĆ – Eto može.) 

 I ovo što se tiče rokova gospodin Ajanović je rekao kakvi su u narednom periodu koraci 

vezano za ovu odluku.  

Nama slijedi donošenje odluke o raspisivanju javnog poziva, nakon toga i sam javni 

poziv i na kraju će biti i donošenje odluke o izboru onih koji su, koji su pristupili javnom pozivu, 

a samo bi napomenuo da bi trebo i Kanton da da saglasnost na ove odluke koje Gradsko vijeće 

usvoji, tako da je veoma dobro što smo i ovu odluku evo danas stavili na dnevni red. (MEDIHA 

NUHBEGOVIĆ – I prihvataš amandmane.) I amandmani se prihvataju. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Hvala. Znači postaju sastavni dio odluke. (MEDIHA NUHBEGOVIĆ – Jeste. Pa možete 

odluku staviti na glasanje.) 

Pitam vijećnike ko je za usvajanje odluke o davanju pod zakup poljoprivrednog zemljišta 

u vlasništvu države na području grada Tuzle, molim da digne ruku? (26) Ima li neko protiv? 

(Nema.) Suzdržan? (Nema.) 

26 vijećnika je glasalo za, niko nije bio protiv ni suzdržan, te konstatujem da je 

ODLUKA O DAVANJU POD ZAKUP POLJOPRIVREDNOG ZEMLJIŠTA U VLASNIŠTVU 

DRŽAVE NA PODRUČJU GRADA TUZLE, jednoglasno usvojena. 

 

 

Prelazimo na četvrtu tačku dnevnog reda: 
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IMOVINSKO-PRAVNA AKTA: 

  

a) Odluka o odobravanju prodaje suvlasničkog dijela nekretnine, broj: 

     - 01/07-31-39/14 (Okanović Davor, lokacija KO Tuzla) 

 

Obrađivač je Služba za geodetske i imovinsko-pravne poslove. Predlagač je 

Gradonačelnik Grada Tuzla. 

Materijal razmatrali: Komisija za statutarna pitanja i propise, Komisija za ekonomske 

odnose, Komisija za prostorno uređenje i zaštitu okoline  i klubovi vijećnika. 

Ima li potrebe za uvodnim izlaganjem? Čitanjem izvještaja komisija? Otvaram raspravu 

klubova. Zaključujem raspravu klubova. Otvaram raspravu vijećnika. Zaključujem raspravu 

znači vijećnika. Idemo na glasanje. 

Pitam vijećnike ko je za imovinsko-pravni akt pod a), molim da digne ruku? (25) Ima li 

neko protiv? (Nema.) Suzdržan? (Nema.) 

25 vijećnika je glasalo za, niko nije bio protiv ni suzdržan, te konstatujem da je 

jednoglasno usvojen sljedeći imovinsko-pravni akt: 

a) Odluka o odobravanju prodaje suvlasničkog dijela nekretnine, broj: 

     - 01/07-31-39/14 (Okanović Davor, lokacija KO Tuzla) 

 

 Prelazimo na petu tačku dnevnog reda: 

 

ODLUKE O PRENOSU PRAVA VLASNIŠTVA NA NEKRETNINAMA PO 

PRVOM JAVNOM KONKURSU ZA PRENOS VLASNIŠTVA BEZ NAKNADE NA 

NEKRETNINAMA U VLASNIŠTVU GRADA TUZLA LICIMA NASTRADALIH 

PODRUČJA U SVRHU IZGRADNJE INDIVIDUALNOG STAMBENOG OBJEKTA: 

  

a) Lokacija k.o. Plane 

- 01/07-31-7166/2014-1 (Hidanović E.Šefika, KO Plane) 

- 01/07-31-7166/2014-2 (Dardagan R.Sabina, KO Plane) 

- 01/07-31-7166/2014-3 (Zonić M.Behrudin, KO Plane) 

- 01/07-31-7166/2014-4 (Hidanović M.Zineta, KO Plane) 

- 01/07-31-7166/2014-5 (Pavić N.Franjo, KO Plane) 

- 01/07-31-7166/2014-6 (Handanović M.Elvir, KO Plane) 

- 01/07-31-7166/2014-7 (Ramić O.Orhan, KO Plane) 

- 01/07-31-7166/2014-8 (Jurić B.Mirjana, KO Plane) 

b)Lokacija k.o. Breške 

- 01/07-31-7166/2014-9   (Stojak P.Ana, KO Breške) 

- 01/07-31-7166/2014-10 (Džafić O.Džafo, KO Breške) 

- 01/07-31-7166/2014-11 (Joldić Dž.Bahrija, KO Breške) 

- 01/07-31-7166/2014-12 (Joldić S.Sulejman, KO Breške) 

- 01/07-31-7166/2014-13 (Joldić A.Fajiz, KO Breške) 

- 01/07-31-7166/2014-14 (Joldić A.Ramiz, KO Breške) 

- 01/07-31-7166/2014-15 (Joldić S.Mersad, KO Breške) 

- 01/07-31-7166/2014-16 (Džafić A.Mulaga, KO Breške) 

- 01/07-31-7166/2014-17 (Divković M.Ljubica, KO Breške) 
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- 01/07-31-7166/2014-18 (Joldić A.Salih, KO Breške) 

- 01/07-31-7166/2014-19 (Čobić H.Hasan, KO Breške) 

- 01/07-31-7166/2014-20 (Djedović O.Najla, KO Breške) 

- 01/07-31-7166/2014-21 (Husejnović I.Muradif, KO Breške) 

- 01/07-31-7166/2014-22 (Džafić I.Kasim, KO Breške) 

- 01/07-31-7166/2014-23 (Djedović M.Enesa, KO Breške) 

- 01/07-31-7166/2014-24 (Joldić H.Muhiba, KO Breške) 

- 01/07-31-7166/2014-25 (Huremović R.Sabahudin, KO Breške) 

- 01/07-31-7166/2014-26 (Divković I.Mara, KO Breške) 

c) Lokacija k.o. Solina 

- 01/07-31-7166/2014-27 (Altumbabić J.Ramiz, KO Solina) 

- 01/07-31-7166/2014-28 (Habibović Ć.Munib, KO Solina) 

- 01/07-31-7166/2014-29 (Imamović S.Jadranka, KO Solina) 

- 01/07-31-7166/2014-30 Imamović M.Armin, KO Solina) 

- 01/07-31-7166/2014-31 (Ivanović B.Pejo, KO Solina) 

- 01/07-31-7166/2014-32 (Kušljugić A.Vesna, KO Solina) 

- 01/07-31-7166/2014-33 (Bešić-Kostić R.Mirjana, KO Solina) 

- 01/07-31-7166/2014-34 (Imamović K.Mirsad, KO Solina) 

- 01/07-31-7166/2014-35 (Čobić H.Nusret, KO Solina) 

d) Lokacija k.o. Tuzla I 

- 01/07-31-7166/2014-36 (Husić F.Velid i Ičić M.Ramiz, KO Tuzla I) 

- 01/07-31-7166/2014-37 (Ljaljić A.Novalija, KO Tuzla I) 

- 01/07-31-7166/2014-38 (Vrabac N.Lejla, KO Tuzla I) 

 

Obrađivač je Služba za geodetske i imovinsko-pravne poslove. Predlagač je 

Gradonačelnik Grada Tuzla. 

Materijal razmatrali: Komisija za statutarna pitanja i propise, Komisija za ekonomske 

odnose, Komisija za prostorno uređenje i zaštitu okoline i klubovi vijećnika. 

Napominjem, da Grad Tuzla nastavlja sa aktivnostima dodjele lokacija osobama sa 

nastradalih područja. Ovo je tek prvi javni konkurs i u materijalu vam je dostavljeno uz svaku 

pojedinačnu odluku i pozitivno mišljenje Gradskog pravobranilaštva. 

Pitam vijećnike, ima li potrebe za uvodnim izlaganjem? (MIRNES AJANOVIĆ – 

Komisija ima. Molim vas.) Komisija. Hajde izvolte. Otvaram komisije. Izvolte. Gospodin 

Ajanović ispred Komisije za statutarna pitanja je li tako? 

 

MIRNES AJANOVIĆ 

 

Jeste. Jeste. Kolega Elvir je već istakao ovaj prijedlog da budu odluke o prenosu prava 

vlasništva na nekretninama po prvom Javnom konkursu za prenos vlasništva bez naknade na 

nekretninama u vlasništvu Grada Tuzla licima nastradalih područja u svrhu izgradnje 

individualnog stambenog objekta. 

Mi smo razmatrali i ono što je bitno u ovoj tački imali smo malo širu raspravu na sjednici 

i smatrali smo na isti način da to treba biti prezentirano i Vijeću. 

I evo ističem vam, upućujemo naravno Gradskom vijeću na razmatranje i usvajanje uz 

prijedlog da izvjestilac Služba za geodetske i imovinsko-pravne poslove prije rasprave u vezi ove 
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tačke dnevnog reda na sjednici Gradskog vijeća Grada Tuzla podenese izvještaj i upozna 

vijećnike sa postupkom, načinom i okolnostima dodjele parcela s ciljem transparentnosti 

prezentacije i postupaka dodjela parcela. 

Dakle ukratko, u najkraćem, samo da javnost zna kako je išlo da ne bi bilo kakvih 

mogućnosti manipulacija, smatralo se da nešto nismo radili transparentno. Kratka informacija.  

Ono što smo u stvari mi dobili na sjednici Komisije za statutarna pitanja i propise i na 

osnovu čega smo zauzeli stav da bi o tome trebalo da bude upoznato i Gradsko vijeće Tuzla i 

javnost naravno. Hvala. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Dobro. Hvala. Izvolte. Izet Bijedić. Je li predsjednik Komisije je li tako? U svojstvu 

predsjednika Komisije. (MEDIHA NUHBEGOVIĆ – Člana Komisije.) Člana Komisije. 

 

IZET BIJEDIĆ – ispred Komisije za razmatranje prigovora na Odluku o odabiru  

korisnika po objavljenom Javnom konkursu za prenos vlasništva na     

nekretninama u vlasništvu Grada Tuzla 

 

 Predsjednik je zauzet, ja sam član i dajem vam ovaj izvještaj. Materijal tu imate. Znači 

ova Prvostepena komisija formirana nakon ove nesreće i ukazane potrebe za dodjelu placeva 

formiralo je Vijeće. Ima devet članova svih profila bitnih za Odluku, odnosno za donošenje 

Odluke o i usvajanje kriterija za dodjelu placeva. 

 Komisija se, raspisala Javni konkurs na osnovu federalnih i opštinskih akata a kriterij je 

takođe koji je primjenjivala pri, rukovodila se znači federalnim i opštinskim Pravilnikom o 

kriterijima za dodjelu ovih nekretnina. 

 Nakon završenog Konkursa otvoreni su svi pristigle prijave. Pregledani. Izvršen je 

obilazak svake lokacije na kome je urađen, Komisija je uvijek bila u sastavu da je zastupljen bio 

znači obavezno pravnik, građevinski inžinjer, geolog, sekretar i tako dalje. Znači da tu nikad nije 

bilo nekih manjkavosti. Napominjem to zbog bolesti ovoga jednog člana koji nije učestvovo u 

radu Komisije ali je zato to nadopunjavo drugi član istog profila. 

 Po službenoj dužnosti Komisija je pribavila kopiju Zapisnika Opštinske komisije za 

procjenu šteta, dokaz o posjedovanju druge imovine na području opštine Tuzla od Službe za 

geodetske i imovinsko-pravne poslove, Potvrdu od Centra za socijalni rad i Mišljenje Tima za 

monitoring i PBA-3 obrazac prijave za Konkurs od nadležnog organa za vođenje evidencije o 

prebivalištu. 

 Provjeravala je izjave učesnika, time je provjeravano znači izjave učesnika da su na dan 

4. maja 2014. godine korisnik i punoljetni članovi porodičnog domaćinstva imali mjesto 

prebivališta u uništenoj ili oštećenoj stambenoj zgradi. 

 Ja ću naglasiti da je Komisija krajnje da kažem ozbiljno i oprezno pristupila realizaciji  

ovog zadataka, prvenstveno iz razloga osjetivnosti teme a drugi isto tako važan razlog je to što 

broj onih da kažem koji, broj uništenih objekata i potreba za placevima je daleko veći od 

mogućnosti koje mi imamo trenutno. Radi se i ubuduće da toga, da to se proširi i tako dalje. 

 Znači ukratko, došle su 72 prijave. Predmet Konkursa je bilo 49 parcela. Dodijeljeno je 

36 parcela. Ostalo je nedodijeljenih 12 na Planama i jedna parcela na Breškama jer za te lokacije 

nije bilo zainteresovanih. 
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 Mislim to vjerovatno znate ali eto ja ću kazat, da se izbor lokacija od ovih ponuđenih 

vršen je od podnosioca zahtjeva za dodjelu, a mi smo gledali na svaki način da ispunimo uslov 

da onaj da, da dodijeljena lokacija bude što bliža onoj na kojoj se nalazi uništeni objekat. 

 Komisija je imala 26 prigovora ova Prvostepena. Bili su blagovremeni izjavljeni od 

ovlaštenog lica i dopušteni. 6 prigovora Drugostepena komisija je uvažila, ostali su odbačeni kao 

neosnovani. 3 učesnika Konkursa odustala su od zahtjeva jer nisu ga hajde da kažem dobro 

razumili, odnosno te dodijeljene parcele nisu im odgovarale. 

 To bi bilo sve što se tiče rada Komisije i ostalog, eventualno (JOZO NIŠANDŽIĆ – Ako 

bude pitanja budite spremni.) tu sam i ja ako bude nekih pitanja  i tako dalje ali. (JOZO 

NIŠANDŽIĆ – Hvala. Hvala gospodine.) Molim. Prijatno.   

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Otvaram raspravu klubova. Prvi se javio gospodin Elvir Mahmuzić, Klub vijećnika 

Socijaldemokratske partije. Izvolte Elvire. 

 

ELVIR MAHMUZIĆ 

 

 Hvala predsjedavajući. Jako ću kratko. Želim ovom prilikom da u ime Kluba vijećnika 

SDP-a a nadam se i ovog Vijeća ako se slažete, da ukažemo na rad ovog Gradskog vijeća, 

Gradonačelnika koji je na čelu gradskih službi, a posebno zahvalnost prema ovoj Prvostepenoj 

komisiji koja je odradila jedan fenomenalan i jako složen, jako težak i zahtjevan posao. 

 Čestitke idu u onom smjeru transparentnosti rada Prvostepene komisije jer je nama svima 

vijećnicima predočeno ovdje putem izvještaja, zapisnika i tako dalje o kakvom radu se otprilike 

radilo. 

 Tako da Klub vijećnika SDP-a će podržati i zaključke Komsije za statutarna pitanja i 

propise koji ide u tom pravcu još transparentnijeg predočavanja građanima pod kakvim teškim 

uslovima je radila ova Komisija. 

 Ne smijemo zaboraviti i trebamo da pohvalimo da su to teški jako uslovi. Imam 

informaciju da je ova Komisija radila i za vrijeme vikenda i tako dalje. 

 Jako često zaboravimo ali ne smijemo zaboraviti, da je i ovo Gradsko vijeće, odnosno 

Grad Tuzla, evo navedite mi primjer ijednog grada u regionu koji je krenuo sa ovakvom 

praksom. Mislim da je Opština, tadašnja Opština sada Grad, krenula jedina sa ovakvom praksom 

kada je u pitanju davanje  nekretnina bez naknada i davanje jednih određenih papira, poput 

urbanističe saglasnosti. Ne smijemo to da zaboravimo. 

 Evo pred nama se nalazi i drugi javni konkurs i tako da dajemo punu podršku. I smatram, 

evo prijedlog jedan u ima Kluba vijećnika SDP-a, da sav ovaj rad i prijedlog ove Komisije za 

statutarna pitanja kada formirate otprilike taj izvještaj o vašem radu da se to stavi i na web 

stranicu Opštine Tuzla, odnosno Grada Tuzla, kako bi građani bili upoznati sa cjelokupnim 

radom ove Prvostepene komisije. Hvala. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Hvala. (MEDIHA NUHBEGOVIĆ – Sve je na web-u. Ima kućica, programi i pomoći i 

svaki dokument je na web-u.) 
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ELVIR MAHMUZIĆ 

 

 Ako je sve na web-u, onda. Znam da je veliki broj dokumenata na web stranici ali baš 

nisam znao da je ovaj dio. Eto to. (MEDIHA NUHBEGOVIĆ – Jeste. Jeste.) 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Ispred. Ispred Bosanske stranke Mirnes Ajanović. Izvolte. Izvolte Ajanoviću. 

 

MIRNES AJANOVIĆ 

 

 Transparentno je u potpunosti. To je bio osnovni zahtjev kada smo ušli u ovaj projekat, 

realizacije dakle pomoći ljudima  koji su stradali u poplavama, u klizištima i od tada ono što se 

osnovno zahtjevalo jeste da to bude dostupno javnosti. 

 I evo nije bilo praktično primjedbe ni od koga ni na kakav način. Mi jesmo krenuli prvi. 

Postojala je mogućnost da napravimo negdje nekakvu pogrešku, međutim obzirom da smo mi 

kao Gradsko vijeće inicirali zahtjev za donošenje Zakona  na osnovu kojeg smo imali priliku da 

možemo ući u ovakav projekat, eto mi smo ti koji praktično trebaju biti primjer ostalima. 

 Dok su lutali, razmišljali kako da pomognu ljudima, pa evo ni dan danas nisu uspjeli to 

realizovati Vijeće ide dalje. Realizuje dakle evo ovaj Program pomoći građanima. Uspjeli smo i 

novčana sredstva obezbijediti koja su bila blokirana evo efektivno sada i iskorištena. 

 Treba reći da puno se uradilo po pitanju rada. Taj posao, Gradonačelnik je to isticao na 

press konferencijama, ali treba reći i na Vijeću, iznosi milion maraka. Ljudi u Gradu Tuzli, u 

gradskim institucijama svojim radom su dali dakle praktično donaciju u vrijdnosti od milion 

maraka. Odrekli su se tih novaca, imali su pravo po Zakonu da prime taj novac, to im je 

pripadalo, međutim nisu uzeli i to je ono što treba da se zna da ostane zapisano i zabilježeno i 

hvala svima koji su učestvovali u ovome. Ko god je bio dakle. Mnogo je tu ljudi radilo. 

 Poznato mi je evo i ja kao predsjednik Komisije za ljudska prava imao sam čak problema 

sa radom Komisije jer je sekretar bio danonoćno angažovan gotovo na realizaciji ovih odluka, pa 

i žalbama i bili smo u toku sa svim što se događalo gdje su ljudi praktično stalno bili prisutni na 

terenu i imali mogućnost da pregledaju lokacije ako se nekome nije svidjelo da ide na drugu 

lokaciju. Praktično Grad je stavljen u potpunosti u službu ovih građana koji su stradali bolje nego 

bilo gdje u Bosni i Hercegovini. 

 I volio bi da to prenese se i na ostale opštine, gradove, da na isti način se reaguje i da ovo 

treba biti primjer svim ostalima kako treba djelovati u ovakvim teškim situacijama kada treba 

ljudima pomoći. 

 Većina nas je i gradskih vijećnika bila se stavila u potpunosti u službu građanima. Neću 

sad o jednom koji je gledao samo svoj lični interes. Nije trenutno ovdje. Nije ni bitno. Ali nekad 

čovjeku dođe da i to kaže da nismo baš svi isti i sreća pa nismo svi isti, u odnosu na ono kada 

građani govore svi su političari isti. Ovo Gradsko vijeće pokazuje u većini da smo drugačiji od 

ostalih pa nek to građani cijene. Hvala. 
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JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Hvala. Niko se nije prijavio dalje. Zaključujem raspravu klubova. Otvaram raspravu 

vijećnika. Niko se nije javio. Zaključujem raspravu vijećnika. Idemo na izjašnjavanje molim vas. 

Ko je za odluke o prenosu prava vlasništva na nekretninama po prvom Javnom konkursu 

za prenos vlasništva bez naknade na nekretninama u vlasništvu Grada Tuzla licima nastradalih 

područja u svrhu izgradnje individualnog stambenog objekta. Pa ja predlažem da u paketu pod: 

a), b), c) i d), ako nem niko ništa protiv da glasamo. 

Pitam vijećnike, ko je za molim da digne ruku? (21) Ima li neko protiv? (Nema.) 

Suzdržan? (Nema.) 

 21 vijećnik je glasao za, niko nije bio protiv ni suzdržan, te konstatujem da su 

jednoglasno usvojene sljedeće ODLUKE O PRENOSU PRAVA VLASNIŠTVA NA 

NEKRETNINAMA PO PRVOM JAVNOM KONKURSU ZA PRENOS VLASNIŠTVA BEZ 

NAKNADE NA NEKRETNINAMA U VLASNIŠTVU GRADA TUZLA LICIMA 

NASTRADALIH PODRUČJA U SVRHU IZGRADNJE INDIVIDUALNOG STAMBENOG 

OBJEKTA:  

a) Lokacija k.o. Plane 

- 01/07-31-7166/2014-1 (Hidanović E.Šefika, KO Plane) 

- 01/07-31-7166/2014-2 (Dardagan R.Sabina, KO Plane) 

- 01/07-31-7166/2014-3 (Zonić M.Behrudin, KO Plane) 

- 01/07-31-7166/2014-4 (Hidanović M.Zineta, KO Plane) 

- 01/07-31-7166/2014-5 (Pavić N.Franjo, KO Plane) 

- 01/07-31-7166/2014-6 (Handanović M.Elvir, KO Plane) 

- 01/07-31-7166/2014-7 (Ramić O.Orhan, KO Plane) 

- 01/07-31-7166/2014-8 (Jurić B.Mirjana, KO Plane) 

b)Lokacija k.o. Breške 

- 01/07-31-7166/2014-9   (Stojak P.Ana, KO Breške) 

- 01/07-31-7166/2014-10 (Džafić O.Džafo, KO Breške) 

- 01/07-31-7166/2014-11 (Joldić Dž.Bahrija, KO Breške) 

- 01/07-31-7166/2014-12 (Joldić S.Sulejman, KO Breške) 

- 01/07-31-7166/2014-13 (Joldić A.Fajiz, KO Breške) 

- 01/07-31-7166/2014-14 (Joldić A.Ramiz, KO Breške) 

- 01/07-31-7166/2014-15 (Joldić S.Mersad, KO Breške) 

- 01/07-31-7166/2014-16 (Džafić A.Mulaga, KO Breške) 

- 01/07-31-7166/2014-17 (Divković M.Ljubica, KO Breške) 

- 01/07-31-7166/2014-18 (Joldić A.Salih, KO Breške) 

- 01/07-31-7166/2014-19 (Čobić H.Hasan, KO Breške) 

- 01/07-31-7166/2014-20 (Djedović O.Najla, KO Breške) 

- 01/07-31-7166/2014-21 (Husejnović I.Muradif, KO Breške) 

- 01/07-31-7166/2014-22 (Džafić I.Kasim, KO Breške) 

- 01/07-31-7166/2014-23 (Djedović M.Enesa, KO Breške) 

- 01/07-31-7166/2014-24 (Joldić H.Muhiba, KO Breške) 

- 01/07-31-7166/2014-25 (Huremović R.Sabahudin, KO Breške) 

- 01/07-31-7166/2014-26 (Divković I.Mara, KO Breške) 

c) Lokacija k.o. Solina 
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- 01/07-31-7166/2014-27 (Altumbabić J.Ramiz, KO Solina) 

- 01/07-31-7166/2014-28 (Habibović Ć.Munib, KO Solina) 

- 01/07-31-7166/2014-29 (Imamović S.Jadranka, KO Solina) 

- 01/07-31-7166/2014-30 Imamović M.Armin, KO Solina) 

- 01/07-31-7166/2014-31 (Ivanović B.Pejo, KO Solina) 

- 01/07-31-7166/2014-32 (Kušljugić A.Vesna, KO Solina) 

- 01/07-31-7166/2014-33 (Bešić-Kostić R.Mirjana, KO Solina) 

- 01/07-31-7166/2014-34 (Imamović K.Mirsad, KO Solina) 

- 01/07-31-7166/2014-35 (Čobić H.Nusret, KO Solina) 

d) Lokacija k.o. Tuzla I 

- 01/07-31-7166/2014-36 (Husić F.Velid i Ičić M.Ramiz, KO Tuzla I) 

- 01/07-31-7166/2014-37 (Ljaljić A.Novalija, KO Tuzla I) 

- 01/07-31-7166/2014-38 (Vrabac N.Lejla, KO Tuzla I) 

 

Prelazimo na šestu tačku dnevnog reda: 

 

ODLUKA O DAVANJU SAGLASNOSTI ZA ZAKLJUČENJE SUDSKE 

NAGODBE (Tužitelj: Tuzla-remont, Tužena: Općina Tuzla, lokacija k.o. Solina)  

 

Predlagač je Gradsko pravobranilaštvo Grada Tuzla. Materijal razmatrali: Komisija za 

statutarna pitanja i propise, Komisija za ekonomske odnose i klubovi vijećnika. 

Pitam vijećnike, ima li potrebe za uvodnim izlaganjem? (MIRNES AJANOVIĆ – 

Komisija.) Komisija ima prvo. Izvolte. Komisija statutarna. Statutarna je li tako? (MIRNES 

AJANOVIĆ – Jeste.) 

 

MIRNES AJANOVIĆ 

 

 Evo opet ko potpredsjednik Komisije za statutarna pitanja i propise, na osnovu ovlaštenja 

Komisije, ovdje smo još, dva su člana, dva Elvira, jeste takođe su ovdje članovi. 

 Mi smo ovo razmatrali i malo smo više razgovarali o ovoj tački. Ovo nije uobičajan način 

djelovanja, pa smo tražili malo više pojašnjenja i evo neću se praktično ni javljat onda kasnije, to 

što bih rekao je svakako sadržano u ovom što je u zaključku Komisije. 

 Komisija dakle za statutarna pitanja i propise je razmatrala i prihvata ovu odluku o 

davanju saglasnosti za zaključenje sudske nagodbe, upućuje Gradskom vijeću na razmatranje i 

usvajanje, uz preporuku da Pravobranilaštvo koristi pravo iz člana 11. Zakona o pravobranilaštvu 

u situacijama koje su u skladu sa zakonom i javnim interesom i nisu na štetu imovinskih prava  

Grada Tuzla. 

 I naravno tražimo da Pravobranilaštvo prije zaključivanja nagodbe zatraži saglasnost 

organa kojeg zastupa. 

 Ovdje je jasno da je članom 11.  Zakona o pravobranilaštvu omogućena nagodba, 

odnosno davanje saglasnosti od strane pravobranilaštva za nagodbu u sudskom postupku ukoliko 

se ocijeni da bi gubitak sudskog postupka bio izvjestan i da to može prouzrokovati veću 

materijalnu štetu Gradu u ovom slučaju. 

 Mi imamo svakako sada Zakon o stvarnim pravima koji je omogućio da možemo 

raspolagati nekretninama. Dakle Grad Tuzla sada ima pravo shodno ovom novom Zakonu, on se 
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počeo odnedavno primjenjivati i shodno ovome i to smo dakle analizirali i zauzeli smo stav da 

eto praktično na ovakav način bi mi napravili ogromnu korist Gradu. Više stotina hiljada maraka 

će biti na raspolaganju samom Budžetu. 

 Međutim, samo da informišem, da smo i prije same sjednice ovog Vijeća imali sastanak 

Kolegija stranaka koje su sastavni dio ovoga Vijeća, gdje smo takođe još jednom uz prisustvo 

ovlaštenog predstavnika Pravobranilaštva Grada Tuzla analizirali samu odluku, rokove koji su 

pred nama prema zakazanim sudskim ročištima, te smo dakle kao Kolegij jednoglasno zauzeli 

stav da je u interesu Grada Tuzla, da i samo Gradsko vijeće podrži ovakvu odluku. 

 Ovo je dakle u najkraćem ono što sam vam prezentirao što smo mi imali priliku u malo 

širem obimu čuti na sjednici Statutarne komisije, ali evo i kao svi predstavnici svih klubova od 

strane ovlaštenog predstavnika Pravobranilaštva Grada Tuzla. Hvala. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Hvala. Otvaram raspravu klubova. Gospodin Kasumović. Izvolte. Savez za bolju 

budućnost. 

 

ELVIR KASUMOVIĆ 

 

 Mi u Klubu Saveza za bolju budućnost smo tog mišljenja da se ne, ukoliko znači što kaže 

Mirnes uvidimo da je određene sudske parnice, odnosno sporove trebalo da izgubimo da je li 

jednostavno se izbjegnu dalji troškovi. 

 S tim u vezi želim samo po tom pitanju da jedan zaključak dam i da se uputi Službi za 

stambeno-komunalne poslove. 

 Pošto postoje saznanja da ima izvršnih sudskih presuda koje se ne izvršavaju od strane 

izvršne vlasti ja bi apelirao ovim putem da se ne upuštaju više u to nego da ispoštuju te presude 

sudske i da se ide na to izmirenje obaveza prema građanima grada Tuzle. (MEDIHA 

NUHBEGOVIĆ – A u kojem predmetu ako se možete sjetiti?) 

 Pa konkretno u vezi infrastrukture. (NADA MLADINA – Stambene.) Ne. Ne. Ne. Nisu 

stambena pitanja. Evo imam konkretan jedna primjer. Došlo je do urušavanja nekog potpornog 

zida gore u naselju. Kako se zove? Samo malo. Mjesna zajednica Tušanj, ali gore. Dragodol. 

Dragodol. Dragodol. 

 I ovaj gospodin je dobio presudu i dobilo je sve da se uradi,  da se to sanira, pogotovo što 

se ne saniranje tog objekta, tog potpornog zida dovode u opasnost građani grada Tuzle. Djeca se 

tu igraju i tako dalje. Da ne bi nastupila smrtna posljedica i ovo i ono pa kasnije mi moramo da 

se ogradimo ovdje. 

 Nek se izvrši saniranje tog kako se zove. (JOZO NIŠANDŽIĆ – Potpornog zida.) Nek se 

realizuje Presuda prije svega sudska. Eto to je isto. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 To je to. Hvala. (MIRNES AJANOVIĆ – Mogu li ja riječ?) Izvolte. Sad kao predstavnik 

Kluba. 
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MIRNES AJANOVIĆ 

 

 Nisam želio da govorim šire jer imao sam ovdje ovlasti da govorim kao predsjednik, 

potpredsjednik Komisije za statutarna pitanja i propise, ali evo kolega Kasumović je to istako, pa 

onda je traženo malo konkretizacija. 

 Ja smatram da je i on mislio a i ja tako mislim. Treba generalan stav imati. 

Pravobranilaštvo se boji sudskih nagodba. Izjegava to. Iz razloga što se ljudi opravdano boje da 

će ih sutra neko prozvati da su oni napravili nekakvu nagodbu, pa dobili nekakvu korist, pa je 

neko platio da naprave takvu nagodbu.  

Imao sam priliku viditi u više slučajeva da je evidentnost izgubljenog postupka od strane 

Opštine, odnosno Grada, ali ne smiju prihvatiti nagodbu nego idu svjesno u gubljenje jer kad 

kaže sud izgubio si onda kao niko nije kriv.  

Ali to pravi ogromne troškove Gradu, Budžetu. Dodatne troškove napravi. A procjenjuje 

se otprilike ima dosta predmeta je komplikovano ali eto u jednom određenom broju predmeta 

može se vidjeti mogućnost ishoda same presude. 

I sad je nezgodno kad imate pravobranitelja koji zastupa nešto što zna da ne može dobiti i 

pravi troškove svjesno. 

Da generalan zaključak bude shodno zaključku Komisije za statutarna pitanja i propise, 

odmah smo mi reki da više koriste taj član 11. po kojem oni imaju mogućnost da predlažu 

pogodbe, da u svim slučajevima gdje god Pravobranilaštvo procjeni da postoji opasnost  ili 

vjerovatnoća gubitka sudskog postupka a da to može prouzrokovati troškove gradu da na ovakav 

sličan način postupi.  

Da se dostavi Gradonačeniku na saglasnost i on ima mogućnost da da saglasnost, da 

prođe kroz određena tijela, možemo recimo Internu reviziju isto zatražiti da i ona se izjasni po 

ovakvim odlukama, da dva, tri nekakva nivoa prođe i da kroz to onda možemo dobiti mogućnost 

da pravobranilac smije dati prijedlog, da neko to provjeri i da na kraju izbjegnemo svaku 

mogućnost da se sumnja u čestitost rada pravobranitelja. 

Evo ja za ovom govornicom na ovaj način ističem, vjerovatno u ime svih nas, mi imamo 

obavezu vjerovati Pravobranilaštvu, dužni smo vjerovati i ističemo da na ovakav način sigurno 

možemo dati povjerenje kada znamo da će još dvije, tri institucije izvršiti provjeru njihovog 

prijedloga  za rješavanje nekakvog sudskog spora putem sudske nagodbe. 

Pa da to imamo kao zaključak da pojačamo. Ne moramo mi konkretno izlaziti s tim. I 

gdje god imaju sudske presude koje su izvršne a u korist građana da ne čekamo izvršenje, nego 

da Pravobranilaštvo također sa svoje strane kao bi zaštitilo opet interes Opštine od plaćanja 

troškova kroz sudski izvršni postupak da insistira na što hitnijoj realizaciji pravosnažne sudske 

presude u korist građana. Naravno sasvim normalno da ne govorimo u interesu Grada.  

Ali sa druge strane da povedemo više računa da ne oštetimo građane koji su dobili na 

sudu zaštitu svojih prava a onda ih ne mogu ostvariti zbog čekanja na izvršnom postupku. Hvala. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Hvala. Hvala. Ima li neko još od kluba? Zaključujem raspravu klubova. Otvaram 

raspravu vijećnika. Zaključujem raspravu vijećnika. 

Idemo na usvajanje odluke o davanju saglasnosti za zaključenje sudske nagodbe 

(Tužitelj: Tuzla-remont, Tužena: Općina Tuzla, lokacija k.o. Solina). 
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Pitam vijećnike ko je za, molim da digne ruku? (20) Ima li neko protiv? (Nema.) 

Suzdržan? (Nema.) 

20 vijećnika je glasalo za, niko nije bio protiv ni suzdržan, te konstatujem da je 

ODLUKA O DAVANJU SAGLASNOSTI ZA ZAKLJUČENJE SUDSKE NAGODBE 

(TUŽITELJ: TUZLA-REMONT, TUŽENA: OPĆINA TUZLA, LOKACIJA K.O. SOLINA), 

jednoglasno usvojena. 

Predlažem samo predlog zaključaka molim vas evo koji je već sekretar Vijeća pripremio: 

1) Gradsko vijeće Grada Tuzla preporučuje Gradskom pravobranilaštvu, da i u drugim 

situacijama iskoristi mogućnosti iz člana 11. Zakona o pravobraniteljstvu Tuzlanskog kantona, te 

predloži sudsku nagodbu u situacijama, kada je  evidentan gubitak sudskog spora, kada je sudska 

nagodba u skladu sa zakonom i nije na štetu imovinskih interesa Grada Tuzla i sadrži saglasnost 

organa, kojeg zastupa. (MEDIHA NUHBEGOVIĆ – Zatraže.) Zatraže. Ja zatraže, dobro si, 

saglasnost organa, kojeg zastupa 

2) Traži se od resornih službi Grada Tuzle (posebno Službe za komunalne poslove, 

izgradnju i pitanja MZ-ca), da u saradnji sa Gradskim pravobranilaštvom izvrše analizu da li 

postoje izvršne sudske presude i da hitno pristupe njihovom izvršenju (Kao npr. obaveza 

saniranja potpornog zida i slično dalje.). Znači ukupno sve. (MIRNES AJANOVIĆ – A prema 

građanima.) Prema gra. Prema? (MIRNES AJANOVIĆ – Prema građanima.) Prema građanima. 

Da. 

Pitam vijećnike ko je za ove zaključke, molim da digne ruku? (22) Ima li neko protiv? 

(Nema.) Suzdržan? (Nema.)  

22 vijećnika su glasala za, niko nije bio protiv ni suzdržan, te konstatujem da su 

jednoglasno usvojeni sljedeći zaključci: 

1) Gradsko vijeće Grada Tuzla preporučuje Gradskom pravobranilaštvu, da i u drugim 

situacijama iskoristi mogućnosti iz člana 11. Zakona o pravobraniteljstvu Tuzlanskog kantona, te 

predloži sudsku nagodbu u situacijama, kada je  evidentan gubitak sudskog spora, kada je sudska 

nagodba u skladu sa zakonom i nije na štetu imovinskih interesa Grada Tuzle i zatraži saglasnost 

organa, kojeg zastupa. 

2) Traži se od resornih službi Grada Tuzle (posebno Službe za komunalne poslove, 

izgradnju i pitanja MZ-ca), da u saradnji sa Gradskim pravobranilaštvom izvrše analizu da li 

postoje izvršne sudske presude i da HITNO pristupe njihovom izvršenju (kao npr. obaveza 

saniranja potpornog zida i slično), kako bi se zaštitila prava građana.  

 

Prelazimo na sedmu tačku dnevnog reda: 

 

APEL NADLEŽNIM ORGANIMA BOSNE I HERCEGOVINE ZA 

PREDUZIMANJE MJERA ZA OBEZBJEĐENJE DOSTUPNOSTI SUDU BIH NOVAKA 

ĐUKIĆA, OPTUŽENOG ZA RATNI ZLOČIN NA KAPIJI 

 

Obrađivač je Stručna služba Vijeća. Predlagač je Kolegij Gradskog vijeća Grada Tuzla. 

Materijal razmatrali klubovi vijećnika. 

I moram predložiti da u ovoj radnoj grupi je bila jedna i naša uvažena zamjenica 

predsjedavajućeg. (NADA MLADINA – Obrađivač je i Komisija za istinu o Tuzli.) Obrađivač, 

da, da, tako je, Komisija za istinu o Tuzli. 
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Pa je predlažem da zamjenica predsjedavajućeg gospođa Nada pročita predlog toga. Nado 

izvolte. 

 

NADA MLADINA 

 

 Javnosti je poznato, da je 23. 11. 2013. godine Ustavni sud Bosne i Hercegovine usvojio 

apelaciju odbrane Novaka Đukića, kojom je utvrdio povredu prava iz člana 7. stav 1. Evropske 

konvencije o ljudskim pravima i temeljnim slobodama i ukinuo drugostepenu osuđujuću presudu 

Suda Bosne i Hercegovine, kojom je Novak Đukić pravomoćno osuđen na kaznu dugotrajnog 

zatvora u trajanju od 25 godina, a za dokazani ratni zločin počinjen na Kapiji 25. maja 1995. 

godine.  

Epilog ovakve presude Ustavnog suda, žrtvama i njihovim porodicama, ali i široj javnosti 

je poznat. Apelaciono vijeće Suda Bosne i Hercegovine je donijelo rješenje kojim se obustavlja 

izvršenje kazne zatvora u trajanju od 25 godina, jer je prestao zakonski osnov za izdržavanje 

kazne zatvora i Novak Đukić je pušten na slobodu.  

Sud Bosne i Hercegovine je u daljem toku postupka izmjenio ranije donesenu presudu i 

za ratni zločin na Kapiji 25. 05. 1995. godine Novaku Đukiću odredio kaznu zatvora u trajanju 

od 20 godina. Međutim, Novak Đukić je pobjegao u susjednu Republiku Srbiju, te kao 

državljanin Srbije postao nedostupan domaćim organima gonjenja. 

Nakon saznanja o bjekstvu osuđenika Novaka Đukića u Republiku Srbiju, pod pritiskom 

javnosti i žrtava (porodica poginulih i ranjenih na Kapiji), Sud Bosne i Hercegovine je donio 

naredbu za izdavanje međunarodne potjernice. Istovremeno, predstavnici Suda Bosne i 

Hercegovine su se pravdali, kako je naredba o upućivanju Novaka Đukića za izdržavanje kazne 

zatvora pogrešno zavedena u Osnovnom sudu u Banja Luci, što je izazvalo kašnjenja u 

izvršavanju naredbe. Umjesto da se radi na privođenju zločina pravdi, organi Republike Srbije  

04. 09. 2014. godine na vojnom poligonu u Nikincima na teritoriji Republike Srbije, provode 

navodnu rekonstrukciju izrežiranu na način da se javnost ubijedi, kako već osuđeni general 

Novak Đukić, nije odgovoran za zločin na Kapiji. 

Gradsko vijeće Grada Tuzle zahtijeva od Vijeća ministara, Ministarstva pravde i drugih 

nadležnih organa Bosne i Hercegovine, da diplomatskim i pravnim sredstvima poduzmu sve 

neophodne i dopuštene radnje, kako bi osuđenik Novak Đukić bio izručen Bosni i Hercegovini, a 

potom i upućen na izdržavanje zatvorske kazne ili da, shodno potpisanom protokolu između 

dvije države, bude upućen na izdržavanje kazne u Republici Srbiji. 

Istovremeno, tražimo odgovornost svih institucija i pojedinaca, koji su doprinijeli, da 

osuđeni za ratni zločin Novak Đukić pobjegne i izbjegne izdržavanje kazne zatvora, što je 

rezultiralo dodatnim uznemiravanjem žrtava zločina na Kapiji i njihovih porodica.  

U interesu javnosti i žrtava apelujemo na Visoko sudsko i tužiteljsko Vijeće, da preispita 

da li postoje eventualni propusti i odgovornosti nositelja pravosudnih funkcija, od Ustavnog suda 

Bosne i Hercegovine koji je donio odluku o ukidanju osuđujuće drugostepene presude, do 

sudova koji su postupali po odluci Ustavnog suda Bosne i Hercegovine, što je u konačnici 

rezultiralo stvaranjem uslova da osuđenik Novak Đukić bude pušten na slobodu i pomoglo 

njegovom bijegu iz Bosne i Hercegovine. 

Ovaj apel je namijenjen i sredstvima javnog informisanja. U potpisu je predsjedavajući 

profesor Jozo Nišandžić. 
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JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Evo čuli ste predlog apela molim vas. Mislim da je to to. Ima li? Vidim ima, ima 

Slavuljica Nikola. Izvolte. 

 

NIKOLA SLAVULJICA 

 

 Zahvaljujem predsjedavajući. Želim samo ovdje samo da dodam još jednu bitnu stvar. 

Nije navedeno, da li se podrazumijeva. 

 Da tačno moramo precizirati koji su to nadležni organi. Dakle da, sigurno je da je tu 

Sudsko i Tužilačko vijeće, sigurno je tu da je tužilaštvo, sigurno je tu da je upetljano i 

Ministarstvo spoljnih poslova. 

 Dakle direktno tim organima za koje mi pretpostavljamo ili sumnjamo da su oni 

učestvovali u ovome puštanju. Nije to bilo slučajno puštanje. Jer smo prije jedno sedam, osam 

mjeseci raspravljali o tome, kad je bilo i nestanak onoga ratnog zločinca iz Podrinja. 

 Dakle da tačno znamo kome smo uputili ovaj dopis i da tačno tražimo, tako da možemo 

poslije onda da ih pitamo jesu li uradili to što su trebali ili nisu. Ili misle li uraditi. A to će biti 

vrlo teško vjerujem obzirom na dosadašnja naša iskustva. Zahvaljujem. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Ima Nada. Izvolte. Hvala Niđo. 

 

NADA MLADINA 

 

 Nastojala sam polako sve isčitati i mislim da svi ste i dobili ovo. Mislim da se ovo što 

navodi naš dragi Nikola Slavuljica vijećnik sadrži. Vjerujte da smo vagali svaku riječ i da ništa 

ne propustimo. Vjerujte nam na riječ. 

 Zahtjeva, dakle Gradsko vijeće Grada Tuzle, zahtjeva prvo od Vijeća ministara, što 

podrazumijeva onda sva ova ministarstva koja su, pa smo onda nabrojali konkretno dalje 

ministarstva.  

Mislim da nismo propustili ovaj nije nam ni slučajno bila namjera da bilo koga 

izostavimo ali da mi tačno možemo precizirati ko je sve doprinjeo ovome teško da možemo. Ono 

što je naša obaveza je da tražimo da se, da podnese odgovornost onaj ko je stvorio uvjete da se 

ovako nešto dogodi. 

Eto mislim ako imate konkretno na ovaj tekst dopunu u riječima, doda riječ, oduzme riječ 

i tako dalje ja vas lijepo molim da to učinimo ali da pri tome ne napravimo ne propust samo nego 

slučajno neku grešku za koju bi ovaj mogli kao Gradsko vijeće kao nenadležno tijelo 

zakonodavno vezano za uplitanje u poslove tužilaštva i tako dalje, nadležnih državnh organa.  

Trudili smo se dakle i kroz tu, kroz taj tekst. (JOZO NIŠANDŽIĆ – I uključivani  je 

eksperti što kažu po pitanju toga tako da se zna to.) Uz uvažavanje svega ovoga što je vijećnik 

Slavuljica rekao. Evo ako još neko ima. 
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JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Hvala. (MIRNES AJANOVIĆ – Poslovnička.) Poslovnička Ajanović. Izvolte. 

 

MIRNES AJANOVIĆ 

 

 Mi smo o ovome svi raspravljali na Kolegiju i malo je rasprave na Komisiji za istinu o 

Tuzli. Rasprava je bila prilično duga. Razmatrali smo praktično svaku riječ. I upravo da ne bi 

naglašavanjem kojih institucija mi neku profulali jer ovako kad kažemo nadležnim, dakle svi su. 

Pa će lijepo Služba uzeti pa će svima. Pa ako nekom pogriješimo, niste vi nadležni uredu. 

 A određivanjem precizno kome se sve šalje dovodi nas u poziciju da negdje prozovemo 

nekoga ko nije za to nadležan, a da profulamo nekoga ko je nadležan. 

 Ostavili smo prostor, gdje god ode, gdje god ode otišlo je nadležno. Ako nije nadležno 

nismo vama onda ni poslali, onda je, nismo na vas ni mislili.  

 Tako da će svako imati obavezu svi znaju svoju nadležnost u ovom postupku šta trebaju 

da rade i onaj ko primi ovakav dopis on će odmah znati je li nadležan ili nije za postupanje. 

 Iz tih razloga smo se dogovorili da praktično nećemo ni učestvovati u raspravi jer smo 

zauzeli stav jer bi sad svi mi mogli izaći pa reći svašta nešto. 

 Ali puno puta smo govorili, sad smo odlučili da to vrijeme rasprave potrošimo na način 

da vas vijećnike evo na ovaj način obavijestimo da smo mi sve to pripremili kao predstavnici 

svih političkih stranaka, svih klubova, pripremili i zaključak i stavili vama na izjašnjavanje.  

Naravno rasprava je slobodna ali mi smo zauzeli stav da nećemo dalje raspravljati o 

ovome. Hvala. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Hvala. Evo čuli ste znači predlog apela. 

 Molim vas pitam vijećnike ko je za ovakav predlog apela nadležnim organima Bosne i 

Hercegovine za preduzimanje mjera za obezbjeđenje dostupnosti sudu BiH Novaka Đukića, 

optuženog za ratni zločin na Kapiji, molim da digne ruku? (24) Ima li neko protiv? (Nema.) 

Suzdržan? (Nema.) 

24 vijećnika su glasala za, niko nije bio protiv ni suzdržan, te konstatujem da je APEL 

NADLEŽNIM ORGANIMA BOSNE I HERCEGOVINE ZA PREDUZIMANJE MJERA ZA 

OBEZBJEĐENJE DOSTUPNOSTI SUDU BIH NOVAKA ĐUKIĆA, OPTUŽENOG ZA 

RATNI ZLOČIN NA KAPIJI, jednoglasno usvojen. 

 

Prelazimo na osmu tačku dnevnog reda: 

 

KADROVSKA PITANJA 

 

Predlagač je Komisija za izbor i imenovanja. Materijal razmatrali: Komisija za statutarna 

pitanja i propise i klubovi vijećnika. 

Vi ste dobili izvještaj Komisije za izbor i imenovanje a predlažem da pročitam ovdje 

skraćenu verziju pa da se možemo izjasniti. 
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1) Gradsko vijeće Tuzla prihvata prijedloge Komisije za izbor i imenovanja za razrješenja 

i izbore u savjetima mjesnih zajednica te se:  

- Sanel Salkičić razriješava dužnosti člana Savjeta Mjesne zajednice Par Selo, 

- Emir Nurkić bira na dužnost člana Savjeta Mjesne zajednice Par Selo, 

- Tomo Đurić razriješava dužnosti predsjednika Savjeta Mjesne zajednice  

   Srednja  Lipnica, 

- Danijel Stjepić bira na dužnost predsjednika Savjeta Mjesne zajednice Srednja    

   Lipnica, 

- Rudolf Đurić razriješava dužnosti člana Savjeta Mjesne zajednice Srednja Lipnica, 

- Vito Marijanović bira na dužnost člana Savjeta Mjesne zajednice Srednja Lipnica. 

2) Gradsko vijeće donosi Odluku, da se za člana Gradske izborne komisije Tuzla izabere 

Sead Mustajbašić. 

Vi ste dobili sve tamo u materijalima šire a ja evo u najkraćem. Pa ima li? Otvaram 

raspravu hajde prije svega. 

Ako nema, pitam vijećnike ko je za, molim da digne ruku? (25) Ima li neko protiv? 

(Nema.) Suzdržan? (Nema.) 

25 vijećnika je glasalo za, niko nije bio protiv ni suzdržan, te konstatujem da je prihvaćen 

prijedlog Komisije za izbor i imenovanja i jednoglasno usvojeni sljedeći zaključci: 

1) Gradsko vijeće Tuzla prihvata prijedloge Komisije za izbor i imenovanja za razrješenja 

i izbore u savjetima mjesnih zajednica te se:  

- Sanel Salkičić razriješava dužnosti člana Savjeta Mjesne zajednice Par Selo, 

- Emir Nurkić bira na dužnost člana Savjeta Mjesne zajednice Par Selo, 

- Tomo Đurić razriješava dužnosti predsjednika Savjeta Mjesne zajednice  

   Srednja    Lipnica, 

- Danijel Stjepić bira na dužnost predsjednika Savjeta Mjesne zajednice Srednja    

   Lipnica, 

- Rudolf Đurić razriješava dužnosti člana Savjeta Mjesne zajednice Srednja Lipnica, 

- Vito Marijanović bira na dužnost člana Savjeta Mjesne zajednice Srednja Lipnica. 

 

2) Gradsko vijeće donosi Odluku, da se za člana Gradske izborne komisije Tuzla izabere 

Sead Mustajbašić. 

 

Šta je bilo? Je li neki nije. A sve su stranke. Evo ti Izvještaj molim te. Evo ti Izvještaj pa 

čitaj. Eto molim te živ bio. Sve. Nije niko nikome odmah da znaš. 

 

Prelazimo na devetu tačku dnevnog reda: 

 

KONAČNI IZVJEŠTAJ O PROCJENI ŠTETE NASTALE OD PRIRODNE 

NESREĆE ZBOG POPLAVA, KLIZIŠTA I SLIJEGANJA ZEMLJIŠTA OD 04. 05. 2014. 

GODINE. 

  

Obrađivač je Služba civilne zaštite i Gradska komisija za procjenu šteta. Predlagač je 

Gradonačelnik Tuzle. Materijal razmatrali: Komisija za statutarna pitanja i propise i klubovi 

vijećnika. 
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Otvaram raspravu. Pitam vijećnike, ima li potrebe za uvodnim izlaganjem? Ja mislim da 

ima u najkraćem.  

Ja predlažem da tu je Sead Smajlović, inače šef te Komisije za procjenu šteta i koji je 

inače uposlenik Civilne zaštite. Neka nam malo osvrt da, neka nas podsjeti malo, iako smo mi 

dobili opširno te materijale kroz onaj CD. Seade izvolte. 

 

SEAD SMAJLOVIĆ – predsjednik Gradske komisije za procjenu šteta 

 

 Pozdravljam sve prisutne. Za one koji me ne znaju ja sam Sead Smajlović, predsjednik 

Općinske komisije za procjenu šteta i evo ja ću nastojat s obzirom da ste se dosta umorili da 

budem što kraći i da u kratkim crtama iznesem otprilike ovaj konačni izvještaj o procjeni štete 

koji je zadesio našu općinu, odnosno grad. 

 Zbog obimnosti materijala mi smo vama proslijedili snimljeno na CD-u, a mi smo evo 

ukratko ovdje pokušali da složimo jedan konačni izvještaj ono najkraće što je moglo da se napiše 

i popiše i iznese i da dođemo do relevantne cifre o šteti koja je zadesila naše područje. 

 Svjedoci smo događaja koji su se desili u prethodnom periodu i u proteklih osam mjeseci 

šta nas je sve zadesilo i koliko je Grad Tuzla nastojao da nadljudskim naporima pokuša spasiti i 

što više sanirati kroz hitne intervencije i spasiti što više objekata i što bolje i na brži način 

pomoći građanima Tuzle. 

 Slijed događaja znate. Poslije velikih padavina došlo je do pomjeranja zemljišta, do 

poplava. Tada se po preporuci Službe civilne zaštite i preporuci Opštinskog štaba civilne zaštite 

razmatra situacija na terenu i donosi prijedlog za donošenje Odluke o proglašenju prirodne 

nesreće, koju je kako znate donio Načelnik tada Općine sada Grada Tuzle. 

 Navedena Odluka o proglašenju prirodne nesreće je 04. 05. 2014. godine. Donošenjem te 

Odluke aktivira se tada je aktiviran Općinski štab civilne zaštite koji je po procedurama i Zakonu 

o zaštiti i spašavanju angažovao sve raspoložive resurse. 

 Između ostalih u Odluci je navedeno i da Općinska komisija da prijedlog i formira što 

veći broj stručnih komisija za procjenu šteta, koje su paralelno sa stručnim licima na otklanjanju 

posljedica i davanju prijedloga za smanjenje rizika na terenu krene u popis i procjenu šteta. 

 Nastojat ću da vas ukratko upoznam. Da je u toku osam mjeseci bilo puno stručnih 

komisija. Općina nije mogla sa svojim raspoloživim kadrom struke, građevinske struke, geološke 

struke sve podmiriti i imati na raspolaganju da mogu stručna lica izvršiti procjenu štete i dati 

odgovarajuće prijedloge, pa smo uz pomoć naših javnih preduzeća, ustanova, institucija dodatno 

dobili određen broj stručnih lica koji su nam nesebično pomogli u rješavanju ovog problema. 

 Po metodologiji za procjenu šteta stručne komisije kada su izvršile procjenu i obradile na 

odgovarajućim obrascima po Uredbi o jedinstvenoj metodologiji za procjenu šteta sve 

procijenjene štete date su na obradu Općinskoj komisiji, odnosno Gradskoj komisiji za procjenu 

šteta. 

 Ukupna šteta koja je na području grada Tuzle evidentirana iznosi 441.127.403 

konvertibilne marke i obuhvata štete na građevinskim objektima, mislimo na stambene 

individualne, kolektivne i druge objekte fizičkih lica i iznosi 18.489.541 konvertibilna marka. 

 Objektima, opremi i proizvodima kod pravnih lica ova šteta iznosi 77.418.264 

konvertibilne marke. Šteta na poljoprivrednom zemljištu i zasadima iznosi pet i po miliona, 

tačnije 5.587.712 konvertibilnih maraka. Štete na komunalnu infrastrukturu i infrastrukturi, 

putevi, mostovi, propusti 2.372.474 konvertibilne marke. 
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 Za izradu projektne dokumentacije za sanaciju 2.174 klizišta 32.000.610. konvertibilnih 

maraka, a za sanaciju 2.174 klizišta po projektnoj dokumentaciji šteta iznosi 304.360.000 

konvertibilnih maraka. 

 Možda je ovdje potrebno samo da vam pojasnim vezano za projektovanje i sanaciju 

klizišta jer ovaj dio iznosi najveći dio štete na prostoru općine Tuzla. U saradnji sa stručnjacima 

iz geologije i građevine došli smo do zaključka prema broju prijavljenih i evidentiranih klizišta 

znači brojka je 2.174. Za izradu jednoj idejnog i glavnog projekta  za sanaciju klizišta uzeta je 

procječna cijena od 15.000 maraka pa smo dobili ova 32.610.000, a za sanaciju ovog broja 

klizišta došli smo do prosječne cijene od 140.000 konvertibilnih maraka pa je ta suma ispala 

304.360.000 maraka. 

 Dalje. U skladu sa članom 29. Uredbe o jedinstvenoj metodologiji za procjenu šteta od 

prirodnih i drugih nesreća Gradska komisija za procjenu šteta je u ovom konačnom izvještaju 

dala podatke o području koje je zahvaćeno prirodnom nesrećom.  

Da vam možda ne bi oduzimao puno vremena ovaj sve to ste dobili. Ja ću samo nabrojati 

sve ove podatke koje su po Uredbi ovdje evidentirani. Možda ću se osvrnuti na neku od tačaka 

ako vas bude interesiralo. 

Zatim dali smo u ovim podacima dat je uzrok štete prema članu 2. pomenute Uredbe. 

Date su osnovne karakteristike uzroka štete. Dat je broj ljudskih žrtava ako je bio. Na svu našu 

sreću ovdje nije bilo prijava. (JOZO NIŠANDŽIĆ – Nije srećom.) 

Broj teže i lakše povrijeđenih osoba. Samo da naglasim da je za vrijeme trajanja Odluke o 

proglašenju stanja prirodne nesreće zbog poplava i klizišta, slijeganja zemljišta na području 

općine Tuzla, zabilježenja su četiri slučaja povređivanja i to dvije civilne osobe i dva zaposlenika 

Općine Tuzla, jedna lakše, jedna teža povreda. Nije bilo oboljelih zbog izvanrednih uslova 

života, nije bilo prijava.  

Broj domaćinstava zahvaćeni prirodnom nepogodom, u ovoj prirodnoj nesreći zahvaćeno 

je preko 5.000 domaćinstava u 40 mjesnih zajednica Grada Tuzla. Najugroženija su domaćinstva 

čiji su objekti urušeni, teško oštećeni, ili zbog položaja  u kliznoj površini više nisu za upotrebu. 

Od 1.448 stambenih objekata koji su pretrpjeli štetu, broj stambenih objekata sa stepenom 

oštećenja I kategorije, možemo ih smatrati uništeni objekti, iznosi 112, a broj teže i lakše 

oštećenih iznosi 1.336. 

Dalje. U ovom konačnom izvještaju navedeni su angažovane snage i sredstva za zaštitu i 

spašavanje ljudi i materijalnih dobara. To su snage civilne zaštite i druge snage. Dobro vam je 

poznato da Služba civilne zaštite u sklopu svojih poslova i po Zakonu o civilnoj zaštiti mora 

imati službe zaštite i spašavanja i one se formiraju u našim javnim preduzećima, ustanovama i 

tako dalje. I u tom materijalu imate pobrojane sve naše službe zaštite i spašavanja. 

Pored anagažovanja službi zaštite i spašavanja angažovana su mnoga pravna lica koja su 

uzeli učešće i dali veliki doprinos na otklanjanju posljedica prirodne nesreće i pomaganju našem 

stanovništvu koje je pretrpilo velike materijalne štete. 

Zatim su angažovana stručna lica, posebno struke geologije i građevine. U uvodnom 

dijelu ovog konačnog izvještaja ja sam tamo naveo da su nam ova stručna lica pravovremenim 

poduzimanjem u hitnim sanacionim mjerama spasili oko 4.000 objekata. 

Zatim mi smo ovdje u konačnom izvještaju naveli da smo imali veliki broj dobrovoljaca. 

Vatrogasne i Oružane snage Bosne i Hercegovine su dale veliki doprinos u hitnim 

intervencijama i spašavanju onog što se moglo spasiti. 
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Dalje u ovom konačnom izvještaju navedene su sve pružene pomoći u spašavanju 

stanovništva i materijalnih dobara, njihovom smještaju i ishrani i ko je tu pomoć pružio. Naravno 

da se nije sve moglo pobrojati šta je ovdje od raznih humanitarnih organizacija, viših nivoa 

vlasti, sve proslijeđeno i preko odgovarajućih timova i komisija vršilo snabdijevanje, 

zbrinjavanje i pomaganje našem stanovništvu koje je pretrpjelo materijalnu štetu na svojim 

dobrima. U izvještaju su pobrojani svi izvori pomoći koji su bili dostupni Komisiji za procjenu 

šteta.  

Dalje u tački 11. navedene su pojave epidemije, posebno kod stanovništva, posebno kod 

životinja, jača žarišta zaraznih bolesti i mjere koje su poduzete da bi se oboljenja spriječila. 

Pojave epidemije dakle i žarišta jačih bolesti nije bilo jer su blagovremeno poduzete sve 

preventivne mjere zaštite, dezinfekcija, dezinsekcija, deratizacije i deviperizacija.  

(JOZO NIŠANDŽIĆ – Sejo sam molit ću te prekinut ću te malo molim te. Nabrajaš pa da 

ne pravimo zabunu. Ti nabrajaš šta obuhvata elaborat.) Jeste. (JOZO NIŠANDŽIĆ – Ali treba 

odmah reći da nije bilo toga upravo gledam sada, nije bilo znači, nije bilo upravo zbog te 

dezinsekcije, deratizacije, kako se zove, nije bilo tih pojava bolesti. Jer ljudi misle da je bilo. O 

tome se radi.) Dobro.  

(JOZO NIŠANDŽIĆ – Budite malo i ako ima nešto bitno da nam kažete. Mi smo to 

dobili sve da ti kažem. Sve smo to dobili u materijalu.) Dobro. Onda dalje hajde. Izmještanje, 

evakuacija pobrinuli su se odgovarajući timovi. (JOZO NIŠANDŽIĆ – Ma sve smo dobili.) I sve 

dobili ste. Jeste. 

Ja ću gledati evo da na kraju da kažem da je glavni nam je cilj da kažemo da smo sa svim 

raspoloživim sredstvima ono što je Općina, odnosno Grad Tuzla imao na raspolaganju kroz 

redovan Budžet i budžet posebne naknade za zaštitu i spašavanje i donošenjem onog novog 

Zakona koji je omogućio da se sva raspoloživa sredstva mogu prebaciti sa određene potrošnje na 

zaštitu i spašavanje ljudi.  

Kao što znate koritili smo onaj Zakon gdje smo sredstva namijenjena za skloništa 

prebacili i upotrijebili ta sredstva za sanaciju klizišta i hitne intervencije tamo gdje je bilo 

potrebno.  

Da smo zahvaljujući tim sredstvima uspjeli da se odupremo koliko toliko u ovoj prirodnoj 

nesreći, a i da to samo čini u odnosu na ovu štetu koja je nastala čini svega 1,62% od ukupne 

nastale štete procentualno kad kažemo. 

To dovljno govori o nemogućnosti naše lokalne zajednice da sama rješava nastale 

situacije. Zato nam je svima zadatak da se u narednom periodu maksimalno angažujemo oko 

iznalaženja izvora finansiranja, radova na sanaciji šteta i pomoći građanima čiji su materijalna 

dobra stradala, kako bi oporavak što kraće trajao. 

Sve gore navedeno navodi nas na zaključak o postojanju opravdanog razloga za traženje 

pomoći od viših nivoa vlasti u skladu sa članom 33. Uredbe. 

Ja ne bi dalje iznosio. Znači glavni cilj sam rekao, da je potrebno da Općinsko vijeće 

donese zaključak koji bi nam, o usvajanju ovog izvještaja i koji bi nam omogućio da se mi kao 

općinska komisija, odnosno Gradska komisija putem Načelnika obratimo višim nivoima vlasti, a 

viši nivoi vlasti traženjem kod međunarodnih zajednica i uz odgovarajuće projekte pokušamo 

dobiti što više sredstava kako bi nastavili sa oporavkom u našem gradu. 

Eto ja se zahvaljujem da ne idem dalje. 
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JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Sejo hvala. Sjedite vi ako bude bilo pitanja da odgovorite. Ja otvaram raspravu klubova 

molim vas. Evo gospodin Ajanović, pa gospođa Mijatovićka. Nije bliže je ali inače bi dao vama 

pre da izađete. Ali nema veze. 

 

MIRNES AJANOVIĆ 

 

 Posao je odličan. Ja da sam znao sačekao bi. Izvinjavam se. Ako treba  da se zamijenimo. 

Kratko ću. 

 Evo vijećnici su tražili da se malo i skrati obrazloženje jer smo svi dobili detaljan 

izvještaj. Upoznati smo sa cijelim postupkom koji je vođen. Ono što sam rekao za onaj rad koji 

su dali onih miliona maraka praktično svojih radnih sati, vrijednosti radnih sati, sadržano je i u 

ovome. 

 Odrađen je odličan posao. Na vrijeme, efikasno, pa i na kraju bilo je efektivno. Evo i 

rezultat je da je veliki je broj objekata je spašen upravo zbog dobrog reagovanja, uključujući tu i 

našeg predsjedavajućeg kao šefa civilne zaštite, tako da i sa te, komandanta ali eto to je to. Jeste. 

Ja. Ja ono ja ono šef, pa boss, pa eto to nešto. Ja ispalo. To je to. Komandant. (MEDIHA 

NUHBEGOVIĆ – Ko boss.) Jeste. 

 Dobar posao urađen. I mi smo se svi angažovali onolko kolko je nam se dalo prilike 

praktično možemo reći u smislu da ljudima koji su bili dobro uvježbani uslovno rečeno ne 

smetamo. Tamo gdje smo mogli bili smo po terenima. 

 Odličan posao. Dobro urađeno. Zahtjevan posao. Evidencije svega ovoga je zahtjevala 

ogroman rad, truda, da ne govorimo o tome što su uradili da bi kasnije morali još maksimalno 

raditi da bi to sve napisali. 

 Ja se vjerujem u ime svih klubova ovog Gradskog vijeća zahvaljujem svima vama koji ste 

učestvovali u ovome. Dajemo dakle punu podršku. Sve što bude bilo potrebno sa strane 

Gradskog vijeća sigurno da stojimo svi na raspolaganju. Hvala. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Hvala. Gospođa Jasminka Mijatović, ispred Kluba Hrvatske demokratske zajednice. 

 

JASMINKA MIJATOVIĆ – vijećnik Hrvatske demokratske zajednice 

 

 Ne meta mi ono Mijatovićka. Hvala lijepa gospodine predsjedavajući. Evo pozdrav za 

sve nazočne. 

 Pa moram i ja priznat da je jako mnogo truda uloženo u izradu informacije, posebno 

priloga koji smo dobili. Obiman je mateijal koji smo dobili i dala sam sebi zadaću da isti isčitam 

kako bi evo naša rasprava u tom pravcu bila kvalitetnija. 

 Znamo svi da je neophodno sačiniti konačno izviješće zbog provođenja određenih 

zakonskih odredbi ali i zaključka ovog Vijeća koje je imalo na jednoj od prethodnih sjednica. 

 Čini mi se da kroz razmatranje ovog materijala i priloga koje imamo ne dostaje malo 

sinhronizacije u radu koja nije možda primjećena u informaciji ali to i nije bitno obzirom na 

obimnost materijala i obimnost rada na terenu. Možda ljudi nisu imali ni vremena jer su 
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informaciju i priloge sačinjavali čini mi se različite službe, različita povjerenstva, pa je to nešto 

što možemo reći kao zbog obimnosti rada i djelovanja i nije bitno u ovom vremenu. 

 Kada je riječ o dijelu materijala gdje su naznačena imena pojedinih korisnika sredstava, 

osoba čiji su objekti naznačeni, primjetila sam da isti sadrže jedinstvene matične brojeve i ja 

molim Službu da u cilju implementacije Zakona o zaštiti osobnih podataka takve podatke kao 

kontrolor obrade, a to je u ovom slučaju Općina Tuzla, ne budu dostupni na taj način nego svatko 

od nas ukoliko ima neku sumnju za neku osobu da ne bi bilo nekih zloupotreba ubuduće nek to 

bude vaša interna informacija a svi mi koji eventualno imamo sumnju da je neko prezime 

identično i ime oca naravno to možemo provjeriti, pa da možda ne kršimo te odredbe. 

 Kad je riječ o takođe o informacijama koje su mi bile dostupne a čini mi se osim građana 

Crvenog križa da nekog ne propustim, čak i međunarodne institucije, to sam malo prije u holu to 

i kazala, Oružane snage Bosne i Hercegovine su one koje su u cjelosti dale doprinos na način 

kako je bilo u njihovoj mogućnosti sa raspoloživom opremom. Pa pored zahvalnosti u ime HDZ-

a svima onima koji su dali doprinos ovaj put zahvalnost i Oružanim snagama Bosne i 

Hercegovine. 

 Ono što je moje pitanje a što sam uočila u poredeći dvije informacije i nekako često 

govorimo i kritiziramo više razine vlasti, imam pitanje za pregled trošenje sredstava za prirodnu 

nesreću u 2014. godini. 

 Naime u ovoj informaciji koju smo mi dobili, ukupan iznos je 4.425.760 maraka i 

naznačene su pozicije sa kojih su trošena sredstva. U posjedu sam informacije koja je razmatrana 

i sačinjena 03. 11., istina neovjerena, gdje rekapitulacija, pardon, finansijske pomoći općinama 

na Tuzlanskom kantonu za hitne intervencije i odgovor na prirodnu nesreću, naznačen i iznos 

dobijenih, odnosno upućenih pardon sredstava u iznosu od 4.146.572,86 maraka. 

 To je iznos koji je dobila Općina Tuzla po nekim neformalnim mojim izračunima jedna 

trećina ukupnog novca koji je u Tuzlanskom kantonu upućen a riječ je o iznosu šest i po cirka 

miliona maraka, je evo od: Svjetske banke, od Federalnog fonda za pomoć, od proračunskih 

sredstava Federacije Bosne i Hercegovine, posebne naknade za zaštitu Federacije Bosne i 

Hercegovine, proračuna sredstava Tuzlanskog kantona i posebne naknade za zaštitu, za zaštitu 

TK-a, tih sredstava nema u pregledu trošenja sredstava za prirodnu nesreću.    

 Obzirom da je neophodno usvojiti konačno izvješće i da trebamo donijeti odluku koja će 

u konačnici donijeti sve ono što je neophodno za realiziranje projekata u cilju otklanjanja 

opasnosti za ljude i materijalna dobra na području općine Tuzla, ja očekujem da se uporedi 

pregled trošenja sredstava koji je nama dostavljen, pregled trošenja sredstava o informaciji o 

sredstvima koja su upućena u Općinu Tuzla od viših razina vlasti i da u narednom periodu 

dobijemo informaciju na koji način su trošena sredstva, odnosno da li je to za sanaciju potreba 

puteva, ljudi, materijalnih dobara, da ne nabrajam, kako bi smo te pokazatelje imali jedinstvene i 

kako bi smo ove informacije koje su razmatrane i od strane viših razina vlasti bile inkorporirane 

u ovaj pregled trošenja sredstava od strane Općine Tuzla. 

 To je primjedba jedina koju imam i koja nije u suglasnosti sa sredstvima dobijenim od 

viših razina vlasti i ovaj put zahvala stvarno jer je riječ o inpozantnom iznosu novca, naravno 

nije dostatan za rješavanje problema naših građana ali itekako smatram da mora biti 

sinhronizacija djelovanja i da ova sredstva moraju biti u najmanju ruku identična onima koja su 

upućena Općini Tuzli. 
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JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Hvala. Od klubova vidim niko se više ne javlja. Zaključujem raspravu klubova. Otvaram 

raspravu vijećnika. Nema više niko. Zaključujem i raspravu vijećnika.  

Sejo jesi li ti, ima li ovo što je bilo pitanja malo je li možeš ti odgovarati ili ćemo dati to 

na neki. Ostavit ćemo pa ćemo dati. (SEAD SMAJLOVIĆ – Ne znam da li moram izlaziti, ali to 

Služba za budžet mora.) Dobro. Dobit ćete onda. (JASMINKA MIJATOVIĆ – Evo nek se 

evidntira.) Dobro. Hvala. Hvala. 

 Molim vas pošto mi bi mogli tu svašta pričati i ja ali evo želim da skratim da ipak ovu 

sjednicu privedemo uspješno. 

Pitam vijećnike ko je za usvajanje konačnog izvještaja o procjeni štete nastale od 

prirodne nesreće zbog poplava, klizišta i slijeganja zemljišta od 04. 05. 2014. godine, molim da 

digne ruku? (24) Ima li neko protiv? (Nema.) Suzdržan? (Nema.) 

24 vijećnika su glasala za, niko nije bio protiv ni suzdržan, te konstatujem da je 

KONAČNI IZVJEŠTAJ O PROCJENI ŠTETE NASTALE OD PRIRODNE NESREĆE ZBOG 

POPLAVA, KLIZIŠTA I SLIJEGANJA ZEMLJIŠTA OD 04. 05. 2014. GODINE, jednoglasno 

usvojen. 

Predlažem i da pročitamo predlog zaključaka molim vas. 

Gradsko vijeće Grada Tuzle upućuje zahvalnost Štabu civilne zaštite, službama zaštite i 

spašavanja, gradskim službama za upravu, javnim preduzećima, volonterima, Oružanim snagama 

BiH i svim onim, koji su svojim dobrovoljnim radom učestvovali u akcijama zaštite i spašavanja 

ljudi i imovine. 

U budućim izvještajima obezbijediti, da se isprave nedostaci tehničke prirode, kao i 

potpunu implementaciju Zakona o zaštiti ličnih dohodaka. (MEDIHA NUHBEGOVIĆ - 

Podataka.) Podataka. 

Gradsko vijeće Grada Tuzla, traži da se u narednom periodu dobiju informacije o utrošku 

sredstava dobivenih od strane viših nivoa vlasti i da se navedeni iznos inkorporira u izvještaj i 

pridruži sredstvima Budžeta Grada Tuzla. 

Evo. Ovdje su učestvovale još ja mislim snage SFOR-a, EUFOR-a, EUFOR-a u stvari, pa 

da samo ubacimo taj dio da ne bi. Ipak je vrlo bitno. 

Pitam vijećnike ko je za ovaj prijedlog zaključaka, molim da digne ruku? (25) Ima li neko 

protiv? (Nema.) Suzdržan? (Nema.) 

25 vijećnika je glasalo za, niko nije bio protiv ni suzdržan, te konstatujem da su 

jednoglasno usvojeni sljedeći zaključci: 

- Gradsko vijeće Grada Tuzle upućuje zahvalnost Štabu civilne zaštite, službama zaštite i 

spašavanja, gradskim službama za upravu, javnim preduzećima, volonterima, Oružanim snagama 

BiH, EUFOR-a i svim onim, koji su svojim dobrovoljnim radom učestvovali u akcijama zaštite i 

spašavanja ljudi i imovine. 

- U budućim izvještajima obezbijediti, da se isprave nedostaci tehničke prirode, kao i 

potpunu implementaciju Zakona o zaštiti ličnih podataka. 

- Gradsko vijeće Grada Tuzla, traži da se u narednom periodu dobiju informacije o 

utrošku sredstava za pomoć u prirodnoj nesreći, dobivenih od strane viših nivoa vlasti i da se 

navedeni iznos inkorporira u izvještaj i pridruži sredstvima Budžeta Grada Tuzla. 

 

Prelazimo na desetu tačku dnevnog reda: 
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ZAHTJEV REGULATORNOJ KOMISIJI ZA ELEKTRIČNU ENERGIJU U 

FEDERACIJI BIH –FERK DA STAVI VAN SNAGE ODLUKU O SAGLASNOSTI NA 

POVEĆANJE CIJENA ELEKTRIČNE ENERGIJE 

 

Podnosilac inicijative je gospodin, Bosanska stranka pa evo ja, a inače je prihvatio 

Kolegij Vijeća. Izvolte Ajanoviću. Nadam se da će biti kratko. 

 

MIRNES AJANOVIĆ 

 

 Naravno. Kolegij Vijeća je prihvatio. Ja se zahvaljujem kolegama vijećnicima. Ja ću 

kratko obrazložiti. 

 Evo novogodišnja četitka. Od 01. januara veća cijena električne energije. Jeste i 

diskriminatorska. Ovamo 4,5%, dole 1% i nešto. Evo čuli smo u RS-u nema poskupljenja. Samo 

naši su nas obradovali. Šta ćemo. Jeste. 

 Ja ukratko ću samo kratko. Nema logike za ovo povećanje (JOZO NIŠANDŽIĆ – Malo 

samo molim vas da saslušamo i ovo pa da idemo.) cijene električne energije. Onda kad je 

formirana baler nafte je bio 150 dolara, sada je 50, svakako dakle utiče u cijenu proizvodnje 

električne energije i nafta, rad, obaveze, mazut, sve ono što ide prilično i u ovakvom stanju 

trebalo je ići ka smanjenju električne energije a ne povećanju. 

 Posebno je to problem što imamo sada radnike koji se bore za egzistenciju, minimum 

egzistencije, na ulici u očaju traže da izađu iz Bosne i Hercegovine. Cijena električne energije 

otežava i kućni budžet i proizvodnju i dakle sve ono što znači povećanje cijene električne 

energije kroz one korisnike iste. 

 Ono što je posebno problematično, u najkraćem ću, jeste da su oni rekli kao mi to radimo 

iz razloga što je donesen Zakon koji reguliše naknadu štete za rad termoelektrana i da su oni 

prinuđeni zbog tog Zakona da povećaju cijenu. 

 To je netačno. Znamo da Elektroprivreda BiH ima ekstra profit, da praktično su na 

monopolu, tek će od naredne godine navodno biti taj monopol kao eto izbjegnut ali objektivno 

ko to sad za sljedećih pet, deset godina može biti konkurentan Javnom preduzeću koji ima 

kompletnu infrastrukturu na račun građana naravno. 

 I smatramo da je nedopustivo da se građani kažnjavaju koji su svakako kažnjeni 

zagađivanjem zbog rada Termoelektrane time što i zbog ove naknade koju će imati zauzvrat koju 

će dobiti da bar umanje štetu sad kaznom platite veću cijenu električne energije. 

 I evo prijedlog je da se traži od FERK-a da se stavi van snage ova Odluka. Ja molim da. 

(JOZO NIŠANDŽIĆ – Evo zaključak. Evo predlog.) Jeste. Ja bi predložio da pročita sekretar 

ako nije problem ili predsjedavajući, ko hoće, predlog da se to što hitnije sutra najkasnije pošalje 

FERK-u, a ako ne bude bilo prihvaćeno to što Gradsko vijeće traži u ime Grada, u ime građana 

cijele Federacije Bosne i Hercegovine, evo mi zauzimamo. (JOZO NIŠANDŽIĆ – Predlažem ti 

da pročitaš to. Pročitaj to molim vas evo to, da ne izlazimo posle.)  

Mi smatramo da trebamo zauzeti stav da tražimo odgovornost lica u Elektroprivredi BiH i 

FERK-u. Pa čak i njihovom smjenom. Pa da vidimo možda nećemo biti jaki ali što da ne. 

Evo predlog. Hoće li sekretar da pročita možda ako nije problem? (MEDIHA 

NUHBEGOVIĆ – Može, nije problem.) Dajte sekretar da pročita. Evo. Evo ovdje je. Hvala 

lijepo. 
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MEDIHA NUHBEGOVIĆ 

 

 Dakle u vezi sa ovim zahtjevom predlažemo sljedeći tekst: 

Regulatorna komisija za električnu energiju u Federaciji Bosne i Hercegovine-FERK 

neosnovano je dala prijedlog za povećanje cijene električne energije za domaćinstva počev od 

01. 01. 2015. godine, posebno iz razloga što je i aktuelna cijena električne enegije previsoka.  

Gradsko vijeće Tuzla konstatuje da je i sadašnja cijena električne energije previsoka, iz 

razloga jer je utvrđena od strane FERK-a u vrijeme, kada je cijena nafte bila 150 dolara po 

barelu, pa smanjenje cijena nafte na svjetskom tržištu u trostrukom iznosu, obavezuje FERK na 

donošenje nove odluke tj. odluke o smanjenju cijene električne enrgije. 

Imajući u vidu navedene okolnosti, kao i tešku ekonomsku i socijalnu situaciju u kojoj se 

građani nalaze, naročito radnici koji se bore za minimum radničkih prava, Gradsko vijeće Tuzla 

smatra neopravdanim i nedopustivim povećanje cijene električne energije koju je odobrio FERK 

počev od 01. 01. 2015. godine. 

Gradsko vijeće oštro osuđuje izjave predstavnika Javnog preduzeća Elektroprivreda BiH, 

kojim se iznose neistine, kako je navodno cijena električne energije uzrokovalo donošenjem 

Zakona o izdvajanju i usmjeravanju dijela sredstava za rad termoelektrana. 

Zbog svega navedenog Gradsko vijeće insistira i upućuje zahtjev FERK-u, da stavi van 

snage Odluku o povećanju cijene električne energije, a u protivnom Gradsko vijeće će tražiti 

smjenu odgovornih lica. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Evo izvolte. Ima li? Ako nema nikog, pitam vijećnike ko je za ovaj tekst, molim da digne 

ruku? (25) Ima li neko protiv? (Nema.) Suzdržan? (Nema.) 

25 vijećnika je glasalo za, niko nije bio protiv ni suzdržan, te konstatujem da je 

ZAHTJEV REGULATORNOJ KOMISIJI ZA ELEKTRIČNU ENERGIJU U FEDERACIJI BIH 

–FERK DA STAVI VAN SNAGE ODLUKU O SAGLASNOSTI NA POVEĆANJE CIJENA 

ELEKTRIČNE ENERGIJE, jednoglasno usvojen. 

 

Prelazimo na jedanaestu tačku dnevnog reda: 

 

VIJEĆNIČKA PITANJA 

 

Elvir Mahmuzić prvi je. A nek se pripremi. (ELVIR MAHMUZIĆ – Prilažem.) Prilažeš. 

(ELVIR MAHMUZIĆ – Pa ko ćemo svi prilagat. Prilažem.) Pa nemoj vikat ako ćemo. Ivica 

Kovačević? (IVICA KOVAČEVIĆ – Prilažem.) Enes Huseinagić? (NADA MLADINA – Nema 

ga.) Erna Mešić? (Erna Mešić – Prilažem.) Ima sad su predali Jasmin Habul. Prilažeš je li? 

(JASMIN HABUL – Prilažem.) I Elvir Kasumović ima dva pitanja? (ELVIR KASUMOVIĆ – 

Prilažem oba.) Izvolte. I Dajana Bakić prilaže. Joj ovo je ponajbolje. 

Prije nego što zaključimo molim vas samo sjednicu. Izvolte. Izvolte. Izvolte samo recite. 
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ERNA MEŠIĆ – vijećnik Socijaldemokratske partije 

 

 Pozdravljam sve prisutne. Ja se izvinjavam što ću vam uzeti 30 sekundi vašeg vremena.  

Kao što ste mogli vidjeti na slici koju smo dobili kao poklon povodom ovih praznika i naravno 

povodom proglašenja naše općine Gradom, jedan od naših kolega je dole u trećem redu, 

pogrešno je prezime u pitanju pa ko želi može ostaviti sliku kako bi smo na narednoj sjednici 

dobili uredno sa svim tačnim imenima i prezimenima. Radi se o kolegi Admiru Hasanbašiću. 

 

JOZO NIŠANDŽIĆ 

 

 Vidjet ćemo. Samo malo molim vas. Molim vas. Evo molim vas. Prije nego što 

zaključimo sjednicu, Katolički božić je prošao ja ne znam sad nema svrhe da sad čestitam 

ponovo je li tako, ali sa zakašnjenjem želim svim građanima da ih služi zdravlje prije svega i 

mnogo para.  

Svim nama znači građanima Grada Tuzla, želim sretnu, beričetnu Novu godinu da nam 

bude sretnija i veselija, a pravoslavicima koji dočekuju i upražnjavaju Pravoslavni božić takođe 

da se osjećaju ugodno i da im bude dobro. 

 I ovim zaključujem četvrtu redovnu sjednicu Gradskog vijeća i hvala vam. 

 

 (S obzirom da je dnevni red iscrpljen, predsjedavajući Gradskog vijeća Tuzla zaključio je 

rad sjednice Gradskog vijeća Tuzla u 16,00 sati.) 
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